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A M B A S S A D O R S



Pućhlen tumen varekana te si śajutnes kaj but terne andar verver thema andar i  Evropa,
save den duma verver ćhibǎ, aj save si len aver kultura aj aver religie, te xatǎren pen
maśkar lende aj te arakhen jekh khethano than kaj te thon lenqe dikhimata palal o avutno
vaxt? Ita, ame sam i ćaćutni demonstracia so kadaja si śajutnes!

And-o Julio 2022, samas khethanes k-o astaripen e Jkhtone Trinacionalone Kongresosqo.
Ilane terne andar i Germania, Bulgaria aj Rumunia sas len i baxt te maladiǒn, te phiren and-
e aver thema, te arakhen aver kultura, te dikhen aj te paruven maśkar lende verver
dikhimata, te keren buti and-e maj but aktiviteta, aj, so si mai vastno, mai importanto, te
xatǎren i kompleksiteta e ververutne komuniteturenqi andar i Khethanutni Evropa.
 Arakhlǎm amen k-o maśkar e interkulturalitetaqo. I jekhto rig e TriKongresosqi sas k-o
Velingrad, and-i Bulgaria. Kathe prinʒardǎm amen aj kerdǎm jekh baro dives andar amare
but diference. Mai but, dikhlǎm so amen miazǒvas but, maj but desar patǎsas maj anglal:
tha` palal so dindem duma maśkar amende palal amaro kultura, amari identiteta aj amare
ʒivipnasqe eksperience andar o edukacionalo sistemo, vaj dikhindoj i legislacia aj o
sastipnasqo sistemo andar amare thema, dikhlem ke si amen barrabarr butǎ save si amen
drago. 
Sas amen o śajutnipen te dikhas maj śukar kadala miazimata dinindoj duma palal verver
teme, sar sas e digitala transformacie, le klimatikane nasul paruvimata, i migracia, i
socialutni kris, o sastimos, i edukacia. Thaj k-o agor, anglal te telǎras andar i Bulgaria, sa le
terne andar le themutne grupurǎ sas len i okazia te alosaren aj te den penqo voto kaj jekh
„ambasadoro e ambasadorurenqo” savo te kerel i komunikacia maj lokhi ʒi kaj amari avutni
malavipen.

And-i Septembra 2022, palem maladilǎm amen and-o baro foros e Rumuniaqo, and-o
Bukureśti. Kathe maladilǎm niśte neve ʒenença, aj prinʒardem maj śukar le ʒene kaj sas vi
maj anglal. Savore kerdem buti and-e neve aktiviteta, aktiviteta kaj sas but vastne aj
importanto and-o kadava projekto! Maj but, kerdem buti khethanes and-e tikne grupurǎ
palal ël teme risparde maj anglal, vakǎrindoj palal verver iniciative save ame pakǎs ke
trabal te aven kerde vaś jekh avutvo vaxt maj laćho and-i Khethanutni Evropa. Kana ame
kerdem buti khethanes andar kadala teme, sas amenqe maj lokhorres te das duma palal so
ame das godi aj andar so pakǎs ame palal kodola subiekturǎ, aj sa kadǎ te das vast amare
kolegurenqe. Palal kodoja, sa e grupurǎ prezentisarde lenqe teme aj sa le ʒene vakǎrde aj
votisarde le propozisarde iniciative. K-o agor, sas alosarde po duj terne andar le trine
thema, kaj te reprezentisaren le averen aj te prezentizaren anglal i Evropani Komisia le
godimata vakǎrdine andar le phirda save si trebutne te aven kerde vaś jekh maj laćhi
Evropa. 

And-i konkordanca e kadale interkulturalone dialogoça, ame patǎs so ame, ël terne, sam le
arhitekturia de texara, thaj si importanto te den amenqe o vazdipen kaj trebal amenqe, aj,
sa kadǎ, te avel śundo amaro vak and-o konteksto e jekhe Khethanutne Evropaqo maj bari.

ANGLUTNO LAV



   Did you ever wonder if it is possible for a multitude of young people from different countries
across Europe, whom have contrasting languages, cultures and religions, to get along with
each other and find common ground in their views of the future? Well, we are living proof that
it’s possible!
   In July of 2022, we witnessed the beginning of The First Trinational Congress. Passionate
young people from Germany, Bulgaria and Romania were given the opportunity to meet, to
travel, discover other cultures, to exchange perspectives, take part in different workshops and
most importantly to understand the complexity of the diverse communities that can be found
within The European Union. 
   We found ourselves at the crossroad of interculturality. The first part of The TriCon took
place in Velingrad, Bulgaria. Here we got acquainted to each other and found ourselves
celebrating our many differences. What’s more, we have come to realise that we are more alike
than we first thought: after talking about our cultures, identities and life experiences regarding
particularities in the educational, legislative, and sanitary systems from our countries, we
noticed that we hold similar values. We got the chance to further explore these similarities by
discussing a variety of topics, e.g. digital transformation, climate change, migration, social
justice, health and education. At the end of our trip in Bulgaria, each of the national groups got
the opportunity to vote for an “ambassador of the ambassadors” in order to facilitate
communication until our next meeting.
   In September of 2022, we came together again in the capital city of Romania, Bucharest. Here
we met some new members and got to know the old ones better. All of us participated in new
workshops and activities, which were essential in this journey. Furthermore, we worked
together in smaller groups on the domains previously mentioned, by discussing a variety of
policies which we believe necessary for a better future in The European Union. Each one of
these groups was formed by a German, a Bulgarian and a Romanian. When working on these
topics we found ourselves conveying our thoughts and ideas a lot easier, as well as giving lots
of support to our fellow groups. Following this, each group gave a presentation on their topic
and everyone discussed and voted on the proposed policies. In the end, each nation chose two
representatives that will go and showcase the debated ideas on what steps they believe
necessary for a better Europe to the European Commission.    
In accordance with this intercultural dialogue, we believe that we, the youth, are the architects
of tomorrow. So it is important to be given the needed support and be listened to in the context
of a greater United Europe. 

Foreword



Abdul Chardov

"I'm Abdul and what's special about me is that I can remember everything
without studying."

 

"What should get better in the world, is definitely for us to be more
climate-friendly, and teach the younger and older people more respect."

 

"We must work with others. So that
nothing happens in the world without

prior agreement."
 

"I see the world very sadly. There is
no respect for the environment and

many people have become
disrespectful. I don't know if it can

stay like this."
 
 

"In my dream state there is no racism!
Everyone who needs help will be helped
and nobody should go hungry. I would

make sure everyone has enough to eat."
 

"Everyone is made of skin, blood
and bones. They all have that in

common."
 
 

"If I had power, I would make sure that
everyone in the world has a job and

everyone can support themselves and
their families. So nobody goes hungry."

 
 



Alex Jurcuț

"My name is Alex Jurcuț. I'm a teacher at Finteușu Mic School, in Maramureș, Romania. I teach 1st-4th grades. I became a teacher
because I had an uncle in my family who was also a teacher and I liked that a lot. I have wished and dreamed of becoming a teacher. I
have another cousin. Everyone was very confident that he would follow in my uncle's footsteps, but it turns out, I was the one who did

it. I kind of showed them something they never believed. I'm from Maramureș, it's very beautiful here, we have traditions, many
different dialects, both Romanians and Roma, and it's a beautiful place, with lots of greenery, plants, everything you want. "

 

"I believe that racism exists in many ways:
because of skin colour, nationality,

ethnicity, gender and many more. I find
racism, discrimination and separation in

schools unfair." 
 

"A nation is a community of people, of more or fewer people
as the case may be, who can have certain rules, elections,

rights. I would build a nation with all races, with all entities,
with all skin colors, it doesn't matter. Everyone should be
treated right, everyone should love one another, everyone

should have jobs, and there should be no more
discrimination, racism, or segregation."

 

 

"I would say the same to people: that they should look out for
each other, that no one comes before the other and that there

is no more separation. Everything should be as usual as
possible and everyone should be good to each other. If I had
this opportunity, I would tell everyone to be as true to each

other as possible and not to think that they are better than the
others. I would say that we should live as right and as good as
possible in the following way; Stop being racist, stop looking at
everyone's skin color and be quiet. If I were everyone's leader, I
would try to give them the opportunity to visit each country so
that they see each other's problems and obstacles. That would

lead to recognition from other people."
 

"My personal European dream would be that
all EU countries at least respect human

rights and that there is no more racism. We
need many for Europe. Now I could say what
is most important: Europe helps us, it gives
us rights, even though we complain about

irregularities and discrimination. To be
honest, I think that Europe needs me - or all

of us - because we also help create it. I
believe that every person is important for
Europe. To be honest, because we are so

many countries, we could create an empire I
think."

 

"Honestly, if I needed to die for my family, I would be willing to
give my life for them."

 



Anelia Stoyanova

"My name is Anelia, I'm 16 years old and I'm from Bulgaria, from Plovdiv. What makes me unique? I don't know
exactly. I quite enjoy irony. I love to make fun of myself and I don't mind jokes about me. Also like to talk, I talk a
lot. And everyone tells me that I am very good at debating, about all sorts of things and with everyone. I always

have my own opinion about everything. Although not many people share the same opinions, I stand by my views."
 

"A human is a being that can feel emotions. This is what
distinguishes us from animals in the first place and if you

cannot feel such feelings as sadness, anger or love, then you
are not human. We are not as good-natured as we think we
are and have many bad qualities that other beings do not

have, and we are not as great as we think we are." 
 

"There are good qualities we have developed. But at the
moment a lot is going a bit bad. When we talk about planet

earth, the world's oceans are in a terrible state. Nobody
cares about the future, about the kids. I don't like the

direction the world is going. But some things have
improved, e.g. for the women, for the children and for

others who were disadvantaged in the past." 
 

"I am afraid of the future, also of what will become of me." 

"I would die for people who have always been by my side,
who I love and who love me."

 "My dreamland consists of people who believe they have a say and
act upon it, instead of just talking without changing anything. I wish

for a country where everyone is valued and there is no
discrimination. A country where everyone, regardless of

background, has a chance. A country that values everyone."
 

"The rules that everyone should follow are to respect others and not
be a malicious person. This is one of the most important rules. I want

everyone to value each other. These rules and limits are very
important - everyone should appreciate the other person, nobody

should be underestimated. If there is no underestimation from other
people, then we would live very comfortably." 

 
"I'm not sure if people need nations, maybe yes, but

also not. People got used to having a nation." 
 

"We should pay more attention to the situation of women
and children in these countries because they are in a very

desolate state at the moment." 
 

"The EU needs us to come up with more ideas to complete the
human works for the future." 

 

"My personal European dream is to have people around
me with whom I can move forward and have a future. That

we will love and care for each other." 

"In my opinion, in a democracy the people rule and not only one person can make decisions,
but the whole people should have the say."

 



Angel Ognyanov

"My name is Angel. I was born in Bulgaria, but now I live in Germany. I'm 18 years old. As a child I
faced some hardships, some of which were either with family or about money, but everything got

better once we moved to Germany almost 6 years ago."
 

"I think all human beings share the feeling of desiring freedom.
Let it be as a child or as an old man, we all crave for freedom. That
binds us as a human civilization and leads to us wanting to evolve

much further and make things easier for us. What is a human
really? It's a question I've been asking myself since long ago and
my theory is, we are protectors of our planet - even though some
of us destroy our own planet because we’re being careless. But
realistically looking at it, only we were gifted with knowledge, to

unite and create. And if our planet is our source of creation, I
think we should be it's protector and protect our source forever!"

 

"If I had the power to change anything I would
change the bad effect the social media has on

the young children."
 

"There are many good things about the world, but it's most
valuable trait is that it's inhabitable. The bad thing about the

world is not the world itself but it's the human societies
nowadays: we grow apart each day as a society when we
should be sticking together, helping each other to grow
stronger and stronger and look for more ways we could

expand and reach the things we once thought were
unreachable."

 

"Is there a need for nations? Not at all. I think nations
make us weaker as a civilization and it's like a

handicap to further evolution."
 

"One of my biggest fears are wars,
because of the sheer amount of innocent

people being caught into it and being
killed."

 

"I would do everything in my power to make Europe a better place. The first step would be the most important for making
it even better in the future: starting with strict rules about protecting nature and thinking of a way to have an energy
source that doesn't do much damage to it's surroundings. Of course, when that step is successful, next thing I'd do to
make Europe better, would be having a good relationship with the other continents. Sharing and receiving. I'd make

Europe an open country for technological advancement and, as far as the cleaning goes, being the cleanest of them all,
where everyone would want to live with happiness."

 



Bianca-Florina
Nestian

"My name is Bianca and I’m am a student in Bukarest. I study Romanes and English. I think that is something
unique about me, ‘cause there aren't many students that study Romanes and to my understanding, here’s one
of the only places that offer this option. Actually there is this one quote, I don't remember who said it, but it’s

like: „You dont't really know a language until you learn another one.“ I think it's really interesting and
important, because language is important. It helps us communicate and express our feelings."

"My childhood was a bit weird. Because not a lot of people can actually
recognize me. They don't really consider me Roma. And even later, when I

moved to Bukarest, I was considered a Romanian girl, but never Roma.
And that was weird to me. Identity is a complicated thing. Because being

Roma is kind of half and half. You got to have the blood in you, the
family of course, but you also have to have experiences: the traditions,

the music, the dances, clothes, the Christmas carols and also the
discrimination part. I think that is really a big part of identity as a Roma
person. It really is complicated. When you look at me at first, you would
not recognize me as Roma, but I know what my life has been along the

years and I’d like to think to know who I am. And I don't enjoy other
people telling me what I am and what I am not."

 

"From the start of our lives, we as humans are trained to be afraid of
what’s different, what we do not know and to stick close by the things
we know. We have this feeling as humans. But there are people who
have a double identity -more or less- like me. I do believe that we can

learn how to appreciate our differences. Sometimes when I meet
other Roma people, I ask how they do certain things. It’s always

interesting and we get excited talking about each other’s traditions.
Because there are some common parts, but it is really interesting to

see the small details that actually make a big difference." 
 

"I enjoy the small things in life, like drinking my coffee while
looking out the window. I enjoy walking in the park. I often

go to the park alone and sit on the benches and watch
people living their lives. Thats what makes me happy."

 
"The world is this big place, and where we're all so
small. We all have this different perceptions, and
feelings and identities. The world is a really great

place in a way. Because, things are not so black and
white and it's interesting to see all the shades of

grays. The good thing, it’s so big, you'll always have
the hope that there is somebody who feels the

same way as you do. There is always this hope." 
 

"When you say reality, you kind of think
about it as an objective. But reality is

subjective. I only know my own reality. It's a
weird thing about human perception. In a
way, reality is only as real as you want to

perceive it."
 

"With the EU, it’s more like we are working things out as we go. It is a lot of trial and error and figuring
out how to solve things. But I hope with this process we can develop a lot more."

 



Claudia Gheorghe

"I'm Claudia and I think what makes me unique above all is my family, because it's different for everyone. From our family, we take our
values, the way we grew up, the feelings and everything we are once we grow up. Being a Romani makes me unique. It makes me happy.
I think because I can picture the world from both sides. Being a Romani, here in Romania, I have certain values from my family that they

raised me with. It can offer me a different perception of the world, I don't know how to put it better. I can visualize life from both
perspectives, although I was Roma, unfortunately I grew up among non-Roma people. I have not had any Roma people in my life, both

young and old, except my family. Finally, I can say that I was lucky enough to be able to see things from both perspectives."
 

"I would change the hate. I really wish that this
feeling, this state, would go and not happen

again. I wish the hate would go away so we can
see what happens next."

 
 

"Family is a group of people who love you regardless of your
personality, orientation, values or desires. They support you

no matter what the situation."
 

"I think the answer is empathy. We don't have
any empathy towards each other and we are

indifferent to each other, we don't care if
someone faints in front of us, for example.

People don't react anymore, either out of fear
or because they've become immune, even if

that sounds weird."
 

"All people can live where they want, they can choose
where they live, either in houses or in blocks of flats – I

don't think it matters much. I don't know... Everyone
should live how they want, but within some organized,

clear rules."
 

"I went to law school because my first urge back then
was to choose that faculty. It was one of the

prestigious faculties, even today law and medicine are
ahead of other fields. I've always been a little

competitive and I've wanted to go to law school. I was
also drawn to the field because I have always been the

kind of person who seeks justice. I always wanted
everything to happen right, and that's why I went in

that direction."
 

"I believe we're right and wrong at the same time,
I guess we can't be just right or just wrong." 

 
 

"The idea of choice is democracy. On the one hand Europe is a democracy, on the other hand it is not a democracy
because there are certain aspects that are only discussed and ascertained by a few people behind closed doors.

Although we have the impression that we choose and decide, actually we don't. No, I don't think it's a full
democracy, despite what we say about it."

 



Darina Zhelyazkova

"My name is Darina and the unique thing about me is that I love unknown
people and I like meeting new people."

 

"It's not very nice here, because you don't have many options
in our small village. But it's also nice because you're

surrounded by people you know. It's hard living here, then
moving somewhere else because you've gotten used to a
smaller place and all of a sudden you're all mixed up. But

there are also advantages, the air is cleaner here than in the
city. You can grow your own vegetables here instead of

buying something that’s possibly been sprayed. Those are the
benefits. But it's not good to live in a small village because it

limits your horizons."
 
 

"Basically, men's views are different from women's views. That
was and will remain so. For some of the men, the woman is

supposed to be the housewife. She shouldn't do anything else. I
don't think it should be like that. We need to have equal status in

society and I hope that will happen one day."
 
 

"So, people need a nation. So that they... I don't
know... So the people need a nation. You need

them... To exist?..."
 

"We should take care of the environment and not pollute it.
Because if we don't take care of the environment, no one
else will. Nature is the beauty in the world. Although I get

scared when it rains too hard and there is lightning and I'm
very scared when it thunders, but on the other hand it's

kind of pleasant. That's why I say nature. If I'd say it's the
people, then that wouldn't be true because people don't get

along and that leads to conflicts."
 

"The evil in the world is people, because we are very selfish
and prefer to do something that is good for us but not for

the other people around us. Still, we do it to make ourselves
feel better and that's bad for the world." 

 
 

"Everything is beautiful when you have a good experience
with the people you love and who love you. That's why

whenever I'm with the people I love, it's something special
for me, something beautiful. Thats why I don't like

breaking up with people. I feel bad when I have to break
up with people. I broke up with some friends because we

didn't get along at certain moments, we had a lot of
fights and just broke up. It's bad for me, because I don't
like being apart from the people I love. But it was meant

to be, and it is."
 

"There is far too much injustice in life and in the world and it is
unfair. There is much deceit and many people are in prison,

when they are not supposed to be there. But many who are at
liberty are supposed to be in prison. This is not good at all and is
unfair, but our laws are made in such a way that not all people

comply with them and many do what they want. Sometimes, the
people who have to make sure the law is followed aren't doing

their job and ordinary people suffer."
 

"The wages should be changed, because people work a lot, but they are not paid
accordingly. At least in Bulgaria it is like that. That should be changed very soon. I would
change people's wages because they need to be higher so that we can live better and I

would change the prices of all food, because it's too expensive and wages are too low. In
order to live well, we need a higher income."

 



Emanuil Hristov

"My name is Emanuil Hristov. I'm studying history. My dream is to become a teacher. Maybe my character makes
me a unique person. Sometimes, also my emotionality, in different situations."

 

"The reason I study history is that everyone should know
history. Almost everything in the world depends on

history, because everything has a history. My job would
be to teach Roma students that there are opportunities to
develop their dreams that can become reality. That they

should set goals that they can achieve and tell them that I
am the role model who made it happen."

 

"I have Roma background and I come from a village called Mirkovo.
It is located near the Lower Mountain Road in Bulgaria. I grew up in
a poor family. We are a total of 5 siblings - 3 sisters and 2 brothers.
Two have only completed elementary school. I'm the only one who
has graduated from high school and is studying at the university.

My parents are also not educated. I was discriminated against when
I was in elementary school and that's actually what motivated me to
keep studying. To have a life purpose, to have a dream that I want to
realize. And being able to pass it on later, outside of my family. I was
particularly impressed by the fact that the children were not treated
equally at school. It is not possible to choose what kind of family you
are born into and the start that all children get is not the same. But
that doesn't mean we shouldn’t be decent people in life. That's what
I'm going to fight against, and I want to get into the system and help

out as much as I can, on a local level."
 

"I look at the world as a big place, of which I am a part, a
point, a grain that exists and contributes to the better

coexistence of the environment around me in the world. For
me the good in the world is to help, to care for the people

around us, to be useful, first to oneself and then to the
environment in which one lives and develops."

 

"For me, what is wrong with the world is that there are
people who are greedy and think they are better than the
others. And by doing so, they hurt people to stand out."

 

"The cornerstone has to be equality, because if one doesn't
get the same starting position as the other, they're already

outdated and it takes time for the two to be leveled. The first
priority for me is people having the same starting position."

 

"The coexistence of people must have the objective to care and
that they know that they form a unit. To help each other and that

when one overtakes the other, grab him by the hand and bring
him to you and not leave him behind, which can mend

differences."
 

"For me, the EU is where very important decisions are made, on
which billions of people depend. The EU is the place where you

can develop as much as you want, depending on your dreams and
desires. The EU is a door through which anyone willing to pay the

price of success can walk."
 

"For me, the European dream means being equal with everyone
in all countries. The standard of living, development, education
in all areas, the status of men and women should be equal, the

different ethnic groups should be equal. Europe is where we
live, dream, love, exist, evolve and make the most of life so that

Europe can exist."
 

"So if I could give some recommendations, they would be, for example, that youth politics
should be improved and that young people should be listened to more. The future of Europe
should include more young people who know what they are doing, are intelligent, competent

and caring for others. And yes, in Europe's future, youth should dominate."
 



Emily Damhuis

"I'm Emily and I'm 16 years old. I’m just cool."
 
 

 "We humans have nothing in common."
 "The European Union is an association of

27 European countries. The EU has ensured
peace, stability and prosperity for over half

a century. It also plays a crucial role in
diplomacy and champions these values
around the world, as well as democracy,
fundamental rights and the rule of law."

 
 

 "A state is an association of many people
who live (voluntarily) in a specific,

demarcated area. In most cases, a state
has grown over a longer period of time,
and its citizens are linked by the same

nationality."
 

"A state should ideally consist of equal
people who form a strong community.

The constitution should be built on
this basis. It is important to have a

balanced ratio of poor and rich in the
state."

 "There is nothing good in the world."

 "I no longer perceive the world at all."
.

"If I had power, I would change the
world. But I don't have any."

"I wouldn't die for anything in
the world." 

 "Democracy is a term for forms of government organization based on the participation or
participation of all in the formation of political will. It is a central concept of political science, which

originally comes from the theory of forms of government and is discussed in democratic theory."



Eugen Boldijar

"My name is Boldijar Eugen, I am 29 years old and I live in Hideaga village, Maramures
county. Unique to me is the fact that I can think things through before I do them."

 

"As a European citizen, you benefit from certain
basic things like peace in the place where I live.

You also benefit from European funding."
 

"The state is an organization that has a
monopoly over some services in an area

delimited by its borders."
 

 "The absolute greatest value is human life. The
essence of life has been interpreted in different

ways throughout human history: from the struggle
for existence and the way protein organisms exist,

to the cosmic process of qualitative change as "vital
moose". But the axiological aspect of understanding
life consists less in clarifying its nature, as it does in
seeking answers to questions; "What is the meaning

of life?", "Why do we exist?"
 

"All people on this earth should think
of others and be honest in everything
they do. Right now, everyone thinks

about how to make money and how to
cheat your neighbor or his

subordinates to make more money
from them."

 "Human community characterized by the
unity of territory, the awareness of historical
and cultural identity and, more generally, by

the unity of language and religion"

"I'm scared of tomorrow. I mean, I
could go to bed and not wake up."

"I would die for my daughter."

"I, as the leader of the world, want all
people on this earth to be on the same

level, but absolutely everyone here, I mean
myself as the leader too."

"Nothing is absolutely right in this
world we live in."

"Europe is an empire both on a military basis
and on the basis of the states that make up it."

 "Inclusion of all countries in the Schengen area that comply with the accession rules."



Ionuț-Valentin
Petaca

"I grew up in Roșia Montană, in Alba county, it's in a mountainous area. I think you've heard a lot about Roșia Montană,
that's where the only gold mining company is located. What I can say about the places located there is that they are very

beautiful, effective and their beauty leaves a sweet taste. But first of all it's a monotonous place, because there is no
infrastructure, no jobs, just this beauty. In my childhood, I spent the majority of the summer holidays on the soccer field.
Soccer was a bit insane to me, all I did was go to soccer. Even when it came to studying, my father constantly scolded me
for giving more time to football than school. I used to play football in most of my free time growing up. For me, football is
a discipline, a lifestyle, so to speak, because it helps you to understand that life goes on through sport. Football teaches

you to obey certain rules."

"A living being is a body designed for
life to transmit certain principles."

"I believe in the rules of respect, if we all respected
each other and there were no more social

differences, discrimination or divisions, we would
all be on the same level."

 "By offering multiple opportunities to the people who
need them and equal opportunities for both the poor

and the rich. In this way, the money problem would no
longer exist, because that is actually where the

differences between people come from."

"I would try to reduce bribery in certain
countries the most. As long as the corruption
in these countries is still visible, things cannot
work well and people cannot show their true

worth."

"Respect your neighbors, don’t be
indifferent and participate in the actions

of the community."

 "My dream for Europe would be that all states try to
have the same economy. For example, now the

discrepancies are very deep and although we are in a
union, some states are financially more powerful and

others are weaker."

 "Personally, I think Europe doesn't need me."



Ionuț Stanciu

 "My name is Ionuț Stanciu, I'm 24 years old. I graduated from the Faculty of Linguistics and Literatures within
the Bucharest University, the Romani-Romanian major and I'm now in the second year of my master's degree

in didactics. I'm a teacher and I teach both Romanian and Romani at high school. "

 "
 I've been living in Bucharest for five and a half years, but I'm actually
from Călăraşi, more precisely from a municipality in Călăraşi, Roseşi.

I've always wished to get away from it all and live in Bucharest
instead of in the country, and I've managed to do it. I come from a

humble family, I've encountered a lot in life, I've also been through a
lot in the family and fortunately I'm doing well now. "

"Now I could say what makes me unique: I went through a lot
and I was discriminated against in both the faculty and high

school because I was Roma. Although it affected me, I
managed to put it all behind me. I mean, that's what makes

me unique, that I'm Roma. I am different from the others
both in the school where I teach as there are no other Roma
teachers and in my family where I am the only one who has

graduated from a faculty and has a decent job. From this
point of view, being the only one to have graduated from a

faculty, I wanted to show them that Roma can do it." 
 
 

"As I said, I wanted to get out of this little town, there was nothing
to be done there, it was a dead town in every sense. That's why I

burned with the desire to get away from there and push my limits.
Why did I stay here in Bucharest to complete a faculty and

masters degree? So that I can prove to everyone that we Roma
people can do it too, so that I can show my family that we can do it

too. I succeeded and now my parents, grandparents and other
relatives are proud of me. So to speak, I just wanted to escape

from there and show everyone that we can do it too. I've managed
to show that and I hope that in the future there will still be more
Roma who can do the same. I already have some Roma students
at school who were very happy when they found out that there

was a Roma teacher for the subject Romanian. I hope that I will be
a good example for them so that they fight for their desires and

fulfill their dreams."
 

"Why am I afraid now? I'm afraid that I won't be able to
work as a teacher anymore because of the

discrimination, that's my biggest fear. I was even
called to the director today and I was thinking about
what she's calling me for, what's going on. But it was

actually nothing, she just wanted to tell me banal
things, but that's why I'm most afraid of; not working

in the teaching post anymore because of the
discrimination. I've encountered this before and I don't

want to experience it again."

"There should also be rights for all people, the same rights,
regardless of nationality, religion, sexuality. Even in the

workplace, for example, both women and men should have
the same salary for the same tasks, without today's

differences. All the issues that are being questioned now,
regarding the LGBTQ community, they don't want to

recognize them in Romania, they want to ban all discussion
about it, every touch, every hand-holding. We all have the

same rights and that's a challenge, let's see what will
happen in the future. If The EU receive so many complaints

from Romanian citizens regarding discrimination against the
LGBTQ community, discrimination based on ethnicity,

religion, why don't you do something to help us in our action
to legalize these rights?"

"Whether you're gay, straight or lesbian, we should all have equal rights and they should do something about it."



Ivona Negru

 "I'm Ivona, I'm 19 years old and I guess what makes me unique is my honesty. I was born in Bucharest and grew up in
a residential neighborhood called Titan. I liked this place very much, because it helped me get used to the congestion

and constant noise of the city. That's why I love Bucharest and never want to move away from here as I feel
comfortable in a crowded and noisy city. The neighborhood where I was born was very friendly and I always had

friends with me, I was never alone, if I needed anything they always came to my help. That's how it is here with us, we
all know each other, we all help each other, no one is neglected."

"If I were to snap my fingers to make something disappear, it would certainly be the inequality and
stubbornness of people when it comes to the opinions of others. If I snapped my fingers, everyone would

accept a "no" and different views, everyone would be the same, there would be no more differences
between us. Some people would no longer be considered different just because they are a certain way or

because they don't share the same passions and desires as others. People need to understand that
everyone is different. And if I were to snap my fingers that fact would be more respected than it is now.

Unfortunately that's not happening now, but I hope we're on the right track."

"I believe that all people have in common the desire
to be with others. This is our need for socialization,
the need for validation that we all need and that's

kind of normal, we all need friends, we need
someone to help us in difficult situations. We also
need someone when we are cheerful and want to

share something with friends. This is something that
everyone needs and has in common, this need to be

between people and never to be alone."

"I think everyone has entities and defects, everyone has
their own energy, and we are not compatible with each
other. Whether I have good energy or someone else has
the same energy doesn't mean we're a match. But that's
the way the world is, different characters, emotions and
feelings. It's not necessarily a bad thing, you just have to

find the right people to communicate with. It is also
important to understand that everyone has their own

different opinions and finally to accept that."

"As a woman, my perception of the world has changed quite a bit, although
I don't let that discourage me often. I can say that I really am a convinced
feminist, but I also don't want to exaggerate and demand extraordinary

rights. Having been born and raised a woman, I have seen how many men
consider themselves superior. Many don't know how to take "no", many

don't understand that you have some feelings and desires, such as a desire
to be left alone or not to receive criticism for your decisions. I've learned

that a woman often won't be completely free, that she can't always do what
she wants because of the danger that's always there. This situation, no

matter how hard you fight for it, is not going to change any time soon and
that is a sad truth. Because of this, as a woman, my perception of the world
has changed quite a bit and I know that there are certain don'ts for me and
that I need to avoid certain situations or people for my own safety. In fact, I

know that only I can ensure my own reliability. Speaking now, from my
experience as a woman, many times certain desires are not listened to, no
matter how much you want it. Many times you will not be left alone or able
to make your decisions without fighting hard for them. You have to clench

your fist, yell loudly - a simple, gentle "no" is never accepted. That's why you
have to protect yourself from certain people for your physical and mental

safety."



Lynn Kilders

 "I'm Lynn Kilders and I'm 18 years old. What is special about me is that I have my
own mind and want to assert myself. I was bullied a lot in elementary school and

had a violent father and that's what made me who I am. "

"We humans all want to live on our
planet without war. We have to invent

that. For people to live together. So that
everyone is accepted and respected. No

one is put down or abused and
discriminated against. So that no one is

left out."

"I don't know, but I'd like to know."

 
 "Nations are not necessarily needed,

in my opinion."
  

 "Sometimes I'm afraid that my
friends will leave me alone. That

would be the worst."
 

"I wouldn't want to be world ruler because I can't do that. But it would be good if
there was more justice. I would do that if I had to. Another rule: less police violence.

They're way too violent."



Michelle
Altenbeck

"I'm Michelle Altenbeck, I'm 19 years old, I'm 167 cm tall, I like to play volleyball, but I haven't played
in a club for a while. I absolutely love painting and drawing and my childhood was filled with anime

and Disney. I've spent a lot of time outside. Unfortunately, I experienced bullying quite early on and
few of my friends stood by me."

"Each person is different in character,
but a person is a person, no matter
what skin or hair color they have."

"If I had power, I would lower the rent for people
who are unemployed and put the prices back the

way they were years ago. I would provide an
interpreter in every country for every language for

free. My dream would be that poor people could
also travel and being able to fly on vacation, that

there are better day-care centers and school places
for people with disabilities. Playgrounds for

children with and without disabilities, suitable for
everyone and that everyone can play together. My
basic story is that all people should be able to live

without violence, without bullying, without physical
harm, and that everyone can be the person they

want and that everyone is welcome."

"I would think about people's concerns and then act,
people are people and you can live as you want. But

without violence against other people. Especially
people with disabilities, should no longer be exclude."

 "I perceive the world as dying, with all the plastic
waste and general rubbish lying on the streets or in
the sea or wherever. What is still good is that there
are people who are reasonable and help and fight.

The project showed me that there are also good
people. Even if I don't speak English very well, we

understood each other and that was good."

 "I'm afraid of my father, thunderstorms, spiders,
crowds, strangers, because I'm afraid of being

bullied. Even more than the darkness, fire and the
New Year's Eve fireworks."

 
 "It is still bad in the world that there is still so much bullying. And that the prices are
rising , so people who are poorer can no longer really afford anything, because of the
expensive electricity and food prices and the other rental prices that you have to pay

yourself, if the employment agency refuses to pay the rent."
 



Nico Scharfe

 "My name is Nico Scharfe, I live in Dortmund in Germany, I'm 24 years
old and I'm currently doing a vocational training course at the

Caritasverband Dortmund e.V.."

"The human being consists of
many organs, bones and belongs

to the genus Homo from the family
of great apes. All humans need to

breathe, eat, drink, sleep, poop
and eventually die."

"There are different boundaries
when people live together. There

are social boundaries like own
hobbies, friends, emotional

boundaries like own feelings in
certain situations like e.g. grief
and intellectual boundaries like

own thoughts and opinions."

"In every country should be the same rules. For
example, you should pay much more attention to

the work-life balance. I think we don't have to
work 8 hours. In order to relieve the body and the

head, one should also have the right to do
training and all other employment relationships

with less than 8 hours of work a day. Specifically, I
would change the following things: Working hours

should be more humane. By that I mean, for
example, that working hours should never be

more than 6 hours. Alcohol and cigarettes would
be put on the same level as cannabis, crack,

heroin and illegal. There would be a gambling ban.
Bus and train travel should be free or at least

inexpensive. I would distribute funds to all
countries and burden the rich citizens more and
make them give their money to the poorer as a

percentage so that there is less or no poverty. All
countries in the world should be on the same

level when it comes to human rights, education,
work, health. There are many poor countries

where there is not enough aid. Basically, the poor
are getting poorer and the rich are getting richer."

"I would wish for Europe to do more in many aspects related to human rights
and everything that has to do with ordinary citizens, and to do everything to

ensure that people's health and happiness should come first."



Nicoleta Aurelia
Baciu

 "I'm a girl from Romania, I studied at the University of Bucharest, where I graduated from the Faculty of Foreign Languages. I was born in
Feteşti and I lived there until I was 15 years old. I attended secondary school there and the first year of high school, after which I moved to

Bucharest. Fetești is quite a small town, so I moved. I also have a sister and she was actually the reason for this move, because she was already
studying in Bucharest at the university and we decided to live together. The neighbors are close to us and we help each other. I also lived there,

in Feteşti, with my grandparents; now my parents have gone to Italy and I live alone like my sister who also lives alone."

 "We all have our own opinions, thoughts, views and
this is very important, because we are all unique
persons and we cannot all be the same and our
humanity comes from our behavior in society."

 "I believe what should change in this world is this
difference between people. I don't mean that we
should all be the same because that's impossible,

we are unique. But I think that bad behavior in
front of other people, because of their nationality,

shouldn't exist anymore. Regarding nationality,
people tend to take nationality into account rather

than the people in front of them."

"But these discrepancies between states should not occur,
especially within the European Union, where there should

be equality, in my opinion. That is, there should not be
countries with a very low level and countries with a very

high level within the same space. If the EU actually wants us
all to be equal, I think that has to change. I would try to

recognize the problems in the states that are not making it
in their development. After that, I would take all necessary

measures to continue to help these states."

"I think these reasonable, already implemented
rules - don't kill, don't torture, don't steal -

should be observed."

"Respect for women! In Romania at least, and probably in
other countries as well, there is a belief that women should

not be in power or in leadership positions. I believe there
should be this respect and no longer the difference "I'm a

man, you're a woman" or, as the old saying goes: "the woman
at the pot, the man at work". That's nonsense."

 "Regarding the school system, I would push through a longer
internship. For the universities, I would also like to see this

internship, like in other countries, whereby the students would
get specific jobs to develop. Unfortunately, when we finish

university, we find it difficult to find a job because we have no
work experience."

"If the EU actually wants us all to be equal, I think that has to change. I would try to recognize the problems in the states
that are not making it in their development. After that, I would take all necessary measures to continue to help these

states."



Patrick Skrzynski

"My name is Patrick Skrzynski, I am 19 years old and I have autism. You can't
tell by looking at me, but I can have a normal conversation with people. My

specialty is that I get along well with electrical appliances."

"All people are equal, whether
one has an incurable disease,

the other is very strong or one
who has very high intelligence,

everyone is the same."

 "A human being is actually a
monkey, but it is always evolving.
Through this development we will

then unlearn the DNA of the
monkeys."

"I'm imagining this world right
now as if everything is slowly

breaking down. Because there is
war. And diseases arise that are

unknown to us."

"It's good that some
people get more rights.

And I can decide for
myself what I am."

"The European Union is an organization in which the countries support each
other and the governments of the countries participate in it. So that there is no
war between the countries and that, for example, the prices for food do not rise

or that everyone has the same rights."



Radoslav
Aleksiev

 "So, I'm Radoslav Aleksiev and I come from the town of Simitli. Simitli is a small town, very nice and pretty, with
about 5000 inhabitants. We have a mineral water spring and a beach. I've been going there to swim since I was

a little kid."

"I am involved with the NGO "Permanent Roma
Conference". Here, we try to reach out to the so-called

politicians who run the country and we advocate that they
take us, our community, more seriously. So that there is no

racism, which is actually widespread throughout the
country. We try to make our people better accepted by

society and that they have the same opportunities as other
citizens in the state."

 "The people, the different people, fight for different
things. Everyone tries to assert themselves. Each person
has some special gift. Some train or study to acquire this

special talent. And everyone tries to assert themselves
with their own skills. Everyone can understand the other,

provided one is a bit patient. And everyone should be
good to each other, in the sense that we shouldn't fight

and there shouldn't be any intrigues between us. We
should all behave correctly."

"Most of the time I'm afraid of the unknown.
Something I haven't done before or a certain place I
have never been to, I'm scared of that. I get into the

fear thing because it's unknown to me."

"There are different people. Some feel connected to
their homeland, to their country. There are others
who don't feel that way. And for them there is no

nationalism, there are no borders. They are not tied
to a country, they are free people of the world."

"I would abolish the borders so there are
no border checkpoints. You would be free

to travel from one country to another
without the long waits that there are at the

moment."

 "The EU denotes freedom among certain countries. There
are no limits, you are free. You can travel without border

controls. That allows many people to move in the EU. This
helps a lot of young people who want to develop, but until

now were disadvantaged."

"There are many types of injustice, but maybe if you see
something that you don't think is right, then you need to do

something. Because if you don't do anything, things are
likely to fall apart, and that shouldn't be happening. You
should get involved and speak your mind, and no matter

what your views are, you should help people."

"I think people don't understand what good means. They think that if someone does a good
thing, they're stupid. People don't understand it at all."

"There are many issues, such as the issues with the children
and their inclusion in the schools. The issue with young

people at universities or with people who don't get a job
because they come from a certain ethnic group. The issue

with the children in the schools: they are discriminated
against because of the community they belong to and the
teachers are prejudiced against them. The other children

don't play with them, don't communicate with each other,
because that's how their parents bring them up. Parents

should rather tell their children that all people are equal, so
that hatred is not fomented. A change would mean, in the

context of the issues, that all people are equal, regardless of
gender and ethnicity."



Sasho Chirkov

 "My name is Sasho Chirkov, I'm 22 years old. In a week or two my third year
at university will start. I study dentistry."

"There are many reasons why I am the way I am now.
Until I was about 16 or 15, I think 16, I wasn't a social
person. It was the same at school, I was just at home
playing computer games, I had a few friends. After

that, when I turned 18/17, I realized that I had to
change. I've started living a more social life. I've started

going out. I met a few people. These people have
changed my life, for better and for worse. Some of

these people no longer exist in my life, some still exist.
As a person, I think I'm a humanist who values thought

and freedom of thought very much."

 
 "From my point of view, the human being
in this world is either the most beautiful or

the ugliest."
 

"Of course, every human being should have the same right to
liberty, regardless of whether it is a man or a woman. This
makes no difference. Everyone should have the right to do

what he or she wants and be able to use their full potential. For
example, here at work we see that a woman earns less wages.
So for me, everyone should have the same rights, no matter if

woman or man, big or small. That's what we fight for."
 
 

"My view of the world is sometimes through a dark
window, sometimes through a white window.

Sometimes I look through a dotted window. No matter
which window it is or from which angle I look at it,

unfortunately I see nothing nice out of it."

 "Everything I have experienced in life, be it good
or bad, keeps me alive because to understand the
beauty, you need the bad. And to understand the

bad you need the good. "

"To live in this world, to keep myself alive, I need
the things I enjoy, be they bad things or good

things. This of course depends on the worldview a
person has. Being a pessimist, I always think that

the things that happen to me, good or bad, always
come from within me and I am the one who can
influence that. So I can keep pushing myself in a

direction to be a better person or a worse one. This
is a wonderful thing for me."

 "So, like I said in the beginning, the empire has to be
broken up and because we've got to establish a new
state, blood must first have been shed for this. The

blood shall not be shed in vain if it is my blood. So the
first rule must be that my founded republic should

remain a republic. The second rule should be, of
course it's important, the people here should have a
chance to live in freedom and have their freedom of

expression."

 
 "A person who says about himself that

They are Bulgarian or a Turk or a German,
a person who speaks these languages,

who feels this way, this person is then also
a German, a Turk or a Bulgarian."

 

"Democracy, from what point of view I look at it, is something that
defends people's freedom and that gives you a say, when people

don't use that say it's just an empty concept."



Stefan Dimitrov

"My name is Stefan Plamenov Dimitrov and I train football and go to school. I'm unique because I think
I'm different. I come from a small town called Razlog. It is located near the ski resort of Bansko. It's a

nice place to live, it's quiet. There is a Roma quarter where around 2000 people live. We are a big family,
with 13 cousins and I have 4 uncles. I had an interesting childhood, we lived together in one house. And

have done a lot of mischief and stupid things, just as children are."

"I am a boy with many dreams and I can call myself crazy, I
consider myself very crazy. And I'm good natured, and consider

myself well brought up."

"It is a fact that all human beings are equal.
Because we are not supposed to differentiate

between white, black, Romanians, Germans and
Bulgarians. We are all equal and have the same

rights.""The world, in my opinion, in the 21st century is more
interesting. I hear from older people that things used to be

quieter, but I think life is more exciting now."
"The world can be fair or unfair. Right now there are
many very poor people. In some cities and countries

there are fewer jobs, in some there are more. But in the
ones with poorer people, there are a lot of orphans, a

lot of unemployed, a lot of misery and hunger."

 "If I had power, I would make unemployment go
away. I would let everyone have a job and there
would be no more poverty. We would all be the
same, so there are no poorer or richer people."

"The first rule is not to steal. The second rule is not to
violate human dignity. The third rule is to respect

everyone, regardless of whoever they are."
"I would die for my family and for my faithful
friends and for all my relatives whom I love."

 "I will say to all people: Stop racism and let's all countries become one! I want to say to all people in Europe,
let's be in a group and we shouldn't differentiate who comes from where. We should form a whole and help

each other. I want to encourage everyone that we are brothers and sisters and we were created equal. And that
there is no difference between rich and poor, between black and white. We are all together, brothers and

sisters and we are all supposed to help each other. Everyone should help its fellow citizens of the world, its
neighbors and we must all remain united."



Vasilena
Georgieva

"I like the clouds in the sky. They give me a certain serenity that calms and relieves me. Whenever I look at the sky, I feel
calm and protected. My name is Vasilena Georgieva, I am 18 years old and I come from the city of Razlog. When I was a
kid I can remember that we kids used to gather on top of a hill and when the snow fell we grabbed plastic bags and slid

down the hill. We had a lot of fun, even though it was very cold. It was nice. I also like having fun with my friends. We are
still together to this day. We have developed a strong relationship between us because we grew up together and those

childhood memories made us strong and we have strong connections to each other."

 "The beautiful thing in the world is nature. Also the
sky. Nature is a phenomenon. She is beautiful and

shows you things you never thought existed. The sky
is so beautiful, so are the stars. Everything on earth is

magical as long as you have an eye to see it."

 "I have no regrets about having a Roma background.
Because we Roma women are very special. We fight for

what we want and we are not concerned that we are
discriminated against because of our Roma background, or

precisely because we are women. Because in our region
they say that women have to stay at home and cook, clean

and wash. Actually it's not like that. The Roma woman is
human and has dreams that she wants to achieve and
leads and wins many battles against discrimination."

"I am a strong Roma woman because a
strong mother gave birth to me."

"I can't say I have a wrong quality because I
can fight for what I want and go ahead with

my flair to achieve it.."" In my opinion, more foundations
should be founded because we, the

Roma women, are not protected well
enough here. Foundations are to be

set up to protect the human dignity of
women and encourage them to fight

for their interests."

"I'm afraid of not losing myself as a person.
I want to keep myself and develop further. I

fear people's indifference."

 "A person's education is very important. We must be educated and well read so that we can be
proud of ourselves, because knowledge is power."



Vasko
Karagyozov

 "Stolipinovo is the best district of Plovdiv. About 70,000 people are registered there, 50,000 of whom
live in Germany, England, France and other countries. In summer it is full and there is no getting

through and in winter it is empty, as if nobody lives there. I am from Stolipinovo. My name is Vasko, a
simple person who has dreams. I love to sing. My father is a musician and I would like to make music in

the future. At the moment I do it, but not professionally. I hope that later I will make music my
profession. I like soccer. I don't like the lies and the hypocrites."

"I like music because I grew up with it, my father is a
musician. When I was a little kid, I played the piano.

Later I learned to play the guitar. My uncle is a
drummer. "

"A good heart makes you human. We are all born
human beings, but not all remain human. A human is

the person who is good-natured, who loves his family,
cares for his friends and thinks of them. It's the person
who thinks more about the others than themselves. In

my opinion, that's a human. If everyone thinks like
that, then the world would be a better place."

 "I'm going to share with you a quote that is
true. I learned and experienced it last year.
This should be a piece of advice to you: not
everyone who helps you is a friend and not
everyone who attacks you is your enemy.”  "I believe that all people should be treated equally.

Some think they are more important than the
others, but above us we have the same sky, so it

doesn't matter rich, poor, famous - we are all
human. What we have in common is that we breathe

the same air."

 "I believe that Roma are the most talented
people in the world. We're all-wrought iron,
we're musical and we're all over the world."

"My European dream goes like this: you have a well-paid job, a happy family and a nice car. In
addition, you travel and achieve your dreams and are close to the people you love."



Zhelayzko
Zhelyazkov

 "My name is Zhelyazko, I'm 23 years old. So what makes me unique in this world? I think the fact that I have a Roma
background helps me think differently and I can say that every person is unique in their own right. I was born in a

village. Growing up in a village is very different than growing up in the city. I grew up in a village with 2000 residents,
where everyone knows each other. I went to school where there were very few children and we all knew each other. We

had almost the same interests and were good friends. It wasn't difficult to socialize because we all knew each other."

 "In my opinion, a human is someone who can
socialize and understand what's going on

around them. This person is not supposed to
think instinctively and they need other
people around them. And has not only

physical, but also emotional needs."

 "A state, in my opinion, means a place that unites all people in a
given area, regardless of their culture or ethnicity. There are the
same rules and laws to be followed. Everyone should have the

same rights and opportunities. I'm not entirely sure, but I believe
the states are meant to exist. People from different regions of the

world are different and there should be something to separate
the different cultures and mindsets so that there is some order. I
don't think it's the best solution that there are no states, because
it's going to be very chaotic. I can't choose where to be born. But

that doesn't mean that if you were born in one state and then
later immigrate and settle somewhere else, that doesn't mean you
have to stay in that state. If you want to, there are options to live
in another state. I'm sure you can't choose where you were born,

but you certainly can choose where to live. I believe that
everyone should have a choice. Sometimes you may prefer living
somewhere else or calling yourself a different nationality. And I
don't think that the question of where you were born, which you

can't answer at all, should determine your nature. I think we
should be free to choose."

 "The first and most important rule - all
people should be equal and everyone

should get the same treatment because we
are different but actually we should be

entitled equally. "

" First of all, I think it was very good for the people that we were accepted into the EU. You have the
important option of going abroad to work or settle down. And for the village, the EU accession has brought

a lot of financial resources, which have improved the infrastructure. I think two school buildings in the
village have been renovated with the help of the EU, and a kindergarten is being built at the moment. The

roads have also been rehabilitated a number of times. Before joining the EU, the entire infrastructure of the
village was in a desolate state. Now everything looks better and people have more options."



Eco-friendly movement:

It would be good if we had one week yearly, everywhere in E.U., encouraging everybody not to use
their personal cars or motorcycles and use public transport or other eco-friendly ways of transport
(bicycle). This way, everyone is directly involved in making Europe a greener space. Use media
campaigns to encourage people; encouragement to make public transport cheaper/free for everyone
during that week. Ban fossil fuels as soon as possible. Car free weeks should be mandatory in each
state for at least one week per year.

Prevention:
   
It’s easier to stop something from happening in the first place than repair the damage after it has
happened. If all glaciers are melting, some countries on this planet will disappear. This is why we
believe that educational courses about climate change and the environment should be mandatory.

Energy:
Among the various clean energy technologies available now, wind and solar will remain the cheapest
and fastest ways to reduce carbon dioxide emissions from the power sector by 2030, according to
the IPCC. Existing technologies such as wind and solar power, which prices have plummeted over the
past decade, and more-efficient lighting, buildings and vehicles will help to reduce emissions.

Solar Panels:
Solar energy is an essential source of renewable energy. It does not produce greenhouse gases and
does not pollute the water. It also requires very little water for its maintenance, unlike nuclear power
plants. Easier and cheaper access to solar panels for every house. Special funding has to be
implemented for that.

Nature:
 We believe that it’s important to protect the plants because every time a flower disappears it affects
a certain cycle and this can cause a lot of harm to biodiversity and the human kind. More laws to
protect the biodiversity- The states need to ensure that no more trees are cut from the forests
illegally. Special funding for reforestation.

MEASURES FOR CLIMATE CHANGE



Enforcement of Internet browsing safety by prohibiting access to sites with illegal content for all people. All sites must inform
people about the content they have so that every person can be safe; a program has to be implemented to secure safety and
enforce privacy measures, to prevent people from being tricked into giving out personal data.

Digitalization of activities to facilitate people’s work.

The profits made through digitalisation should be taxed and distributed to society, and software should be created that allows free
access to different courses or training; programmers should get special funding for developing software and publishing it online
with free access for everyone. Develop a program for people who are disadvantaged in order to grant them access to the free
training site. The EU should create a special program in which each member state provides free digitalisation courses for people
who don't have access to the internet or computers and explains them how to use it. Add people to the team to ensure that these
courses are really taking place. A law for the right to fast internet has to be implemented.

Digital access for students.

Every school/high school should be equipped with computers for the benefit of students so it can be easier for them to learn.
Special funding has to be in place for schools for computers, tablets, etc. Teachers should be trained in the usage of the
equipment. Special focus should be given to each age group in order to find the newest and best technology for them so that they
can take part in digital society. Children in schools/high schools who have the inclination to work in the digital world, after basic
training, should be directed to large companies where they can further develop and upgrade their skills. Introduce the subject
“Digitalisation” in schools.

Digital transformation in healthcare

All hospitals must have this transformation to facilitate people’s needs. For example, if someone needs to make an appointment,
they can do it online. There must be a site where people can find their own records when they need, with a username and password
so they don’t have to wait in long lines for one paper.

Business digitalization 

The process of converting information from analog to digital so that all people can have access to the information they need; a
digital archive of all the useful information has to be created (mandatory) in order to inform the public and compare businesses for
the benefit of the workers and consumers. Ensuring fast access to that information for all people, including pensioners, and the
use of mediators in order to explain it to people.

Securing personal data.

All companies should be more careful with personal data. Because most people can get fooled and even give their bank account
information very easily on the internet (and so be in danger). Secure and reliable software must be created by companies under
European law to monitor users’ accounts that are in danger of cybercrime. That is why internet companies should change the price
so that everyone can afford it. This ultimately should lead to free internet for all. Basic access to the internet should be free of
charge for everyone: you should only have to pay for faster access. Many people log in from public networks which are not safe, so
those people can not have privacy. That's why open access points need to be more secure and reliable. The use of VPNs has to be
made public through media campaigns, so more people can use them. EU regulations that compromise privacy in private chat must
be stopped. The right of privacy has to be enforced. Big tech companies have to be regulated, and ultimately, the use of private
data for profit banned. No sensitive user data is to be stored outside of EU member states by these companies.

 DIGITAL TRANSFORMATIONE CHANGE



Taking action to guarantee that all families enjoy equal family rights in all member states.
This should include the right to marriage and adoption. The adoption of children by
members of the LGBTQ+ community should be legalized in every EU member state. Child
support should be equally distributed within the EU, with a minimum of 200€ per child as
a basic security for their well-being. Closing the pay gap between countries through
teaching and making sure jobs are paid the same amount in each member state.

Prevent old age poverty by introducing a minimum pension. An increase in pension
should be started in every member state.

For many countries, better tax collection holds the key. The trouble is that multinational
companies are very good at lowering, or even eliminating the tax they pay. This is a major
challenge for developing countries, especially because of the shortage of skilled auditors
capable of going head-to-head with multinational companies. By providing hands-on
assistance and peer-to-peer learning, the programme can improve understanding of
global tax challenges and helps authorities claw back unpaid taxes. It also provides a new
approach to building up tax skills.

Ensuring gender equality. Despite the popular belief that women have nearly closed the
gender gap in the workplace, men continue to land the majority of high-paid jobs.
Although the gender pay gap is slowly closing, women still make only 84 cents for every
dollar their male counterparts make. Actions have to be taken to close the gender pay
gap. Same work – same pay!

Business leaders can help to close this gap by creating fair and transparent hiring,
compensation, evaluation, and promotion policies.

Bridging the gender gap can improve employee engagement, financial returns, and
innovation.

To ensure that everyone can afford a warm home in the fall and in the winter, there
should be a cap on energy price hikes and a tax for big companies profiting from
inflation.

MEASURES ECONOMY, SOCIAL JUSTICE AND JOBS
 



 Assign a personal mediator to the kids in school, each taking care of 5-6 children to help them with their problems, whether with socialising,
with some school subjects, or with other problems related to school that need personal attention. Also, the mediator can keep track of the kids’
performanceand help them find the right university after finishing high school.

Developing long-term education by taking surveys with youngsters in school on what they are interested in learning, and increasing the
number of classes they are interested in. This is in order to keep their motivation for going to school and taking it as something they like to do.
Also, this will increase the volume of classes on a certain subject and they will become more specialised at a younger age.

 Educate youngsters on the importance of their environment and the close connection to their circle and how it affects them. In order to
understand that they should build their circle of people wisely.

 There should be more education and opportunities for disabled people to be able to participate in society and adapt to working life and be
independent despite being disabled. Therefore we need more personal assistance in schools and kindergartens. In addition, there should be
more possibilities for people who dropout of school or have a diploma from a special school to begin an apprenticeship, to go study, or to take
a job without having to first receive a regular school diploma. This way the affected people would be more included in the labour market and
also in society.

SPORTS

 Implement school tournaments regularly. Let the youngsters choose which sport they want to play. Introduce kids to competitive sports at a
young age. Competitiveness and self-realization make it more addictive. When a team or an individual gets good results, highlight their
achievements in the school (at school events, etc.) so other kids see them and the chance of more people wanting to do sports will increase.
Also, the competitive part will get the kids to improve every time and the quality will increase everywhere.

 There should be more public sports equipment and fields that everyone can use free of charge. There should be also free sports courses and
self-defense courses for women and children, so everyone can have equal access to sports.

 Implement more sport classes around the positive effect sports have on your body and mental health, such as: Improving discipline, overall
health benefits, understanding team work, focusing, etc.

 Encourage international sports events between schools, including non-professionals, in order to keep the interest of the people in sports and
health. This will also improve their experience and culture.

CULTURE AND EXCHANGE

 Promote learning more than two foreign languages by increasing the classes about foreign languages at a young age and promote exchanges
as they grow up. Practise the speaking of foreign languages and students in situations where they have to use it in aim to understand different
cultures and be able to have more options for career development, even moving to another country.

 Prevent sticking up to only one culture and set of beliefs of a certain country or religion. Develop and invest in exchange programs, because it
benefits every side that is participating with cultural knowledge,experience, and opportunities for people.

EUROPEAN YOUTH ISSUES

To encourage critical thinking at a young age, schools have to focus more on showing the right way to come to the answers, instead of giving
the right answers. Young people should learn to adapt to different situations and develop their creativity.

 Increase the amount of health and mental health classes in school in order to improve the understanding of decisions made at a young age.

 Increase the awareness of the importance of focusing on one thing and doing it the best way possible. Nowadays young people have so many
distractions and the skill of focusing on one thing and doing it the best way possible becomes more and more valuable.

 Nowadays many young people are spending a lot of time inside and on their phones and have few possibilities to experience nature. For that
reason, there should be more public parks in big cities that are reachable on foot. Furthermore, there should be more youth centers where
young people can explore their interests and spend their free time. 

 Domestic violence is a big problem that young people experience in their families and foster families. To better protect the youngsters there
should be more unannounced control visits by the social services in families and also better possibilities to report domestic violence incidents.

 

MEASURES EDUCATION, YOUTH AND SPORTS



Reduction of plastic micromolecules in food, drink, and everyday life. Further research into plastic-eating bacteria. Efforts to reduce carbon dioxide
produced by bacteria. Avoiding one-time use of plastic. Change it to using metal or glass bottles to reduce the use of plastics, because of the harm of
plastics to the world and people.

Informative training and guidelines against unnecessary antibiotic use. Severe punishment, especially for doctors and those who do not follow these rules.

Satisfying meals, rich in protein, minerals, and vitamins, that will not worsen the patients' illnesses in hospitals.

Diagnosis of convenience foods and fast food chains. To care for food, sold and prepared, naturally, and to sell the meat of animals that is not harmful to
human health and that do not have antibiotics, or stop selling them. Educate young people on "What is health and what are our rights to good health?".

Reinforce The Healthcare System

Creation of special wards for chronic diseases. Specialists and training for chronic diseases such as autoimmune diseases or intestinal diseases such as
chronic ulcerative colitis and Crohn's disease. In-depth research and support from psychiatrists, psychologists, or psychotherapists. 

Treatments for serious diseases should be free or cheaper. Those patients who cannot afford treatment should be given credit or have the treatment or
surgery paid for them. Then they can repay the debt as a loan or in any other alternative and possible way. Medical insurance should cover several
expensive medical procedures. Expensive drugs that treat life-threatening diseases should be available and most of the amount should be paid by the
state, and some severe cases should even be free.
 Free dental prophylaxis 4 times a year and free panorama and various or necessary examinations for the teeth, sinuses and oral cavity. Children between
0-18 years old will have free scaling and adults over 18 years old will have scaling twice a year free of charge.

At least one genetic test or screening for metaplasia or for tumors (specifically for the p53 protein). Mandatory examinations for those who have a family
member with cancer or a genetic mutation. Information about the importance and consequences of examinations and not having examinations. If
necessary, bear the costs from the state and the insurance of the patient or the one who wants to do the research.

 A Broader Understanding Of Health
Objective: sexual education, mental health, and first aid courses

Exploratory and taboo-destroying learning and programs, or learning places for adults in states where sex is taboo. Facilities for young people to learn,
first to inform adults and then adults to raise young people.

Deep studies and tests on which diseases affect the brain and memory. Giving psychological support to some patients, normalizing it in Europe, taking it
seriously, and understanding its importance.

Information campaigns on sexual orientations. People should not judge people. We have to accept that we are unique. My body, my choice! Also, all
European Union countries must have bars, social centres, and psychologists who deal exclusively with the subject of LGBTQ+. A safe zone for this
community to feel comfortable there and to be among like-minded people.

Implementation of sex education courses in schools. We also need to train people how to teach other people about sex education.

Introduction of first aid courses in schools and workplaces. Defibrillators and first aid kits should be in all public places for emergencies so that action can
be taken quickly.

Equal Acces To Health For All

Availability of every drug to every person, easy availability and accessibility so as not to go a long way to cure some diseases. If necessary, the EU states are
in close communication with each other and can easily and quickly access some non-state drugs when they are tested and put into practice.

EU states get data and assistance from each other when they need to conduct extensive research to determine which states' people are more prone to
certain diseases, and when that state needs to examine and understand these diseases in depth. This includes building these states' facilities, training
doctors with this deep knowledge, and setting up laboratories to develop medicine against these diseases.

Where cannabis is legal, extensive research into each individual human Endocannabinoid system. Also, more research on cannabinoids and
Tetrahydrocannabinol (THC) should be examined in further detail and depth, and certain patients and diseases should be tested individually. The goal
would be to decipher which types are more medically useable and whether they can be a treatment or alternative treatment method for diseases such as
autoimmune diseases and Parkinson's.

In-depth studies of how and how much social media affects the brain and health of people who do not socialize well. Studies on which people have more
and more stress and anxiety, and studies to reduce anxiety and stress.

Mental illnesses that appear in everyday life such as depression, schizophrenia, borderline, and addictions such as media addiction, bulimia, and binge
eating must receive more attention and be taught in schools so that this can be better prevented and there can be more understanding for the people
affected.

A HEALTHY MIND IN A HEALTHY BODY
 



We are proposing a European solution today, which will restore trust
between Member States citizens’ confidence in our ability to manage
migration as a Union. The EU has already proven in other areas that it can
take extraordinary measures to reconcile divergent perspectives. We have
created a complex internal Market, a common currency, and an
unprecedented recovery to rebuild our economies now is the time to
address the challenge managing migration together, ensuring the balance
between solidarity and responsibility.

Activities based on social and emotional intelligence, specifically designed
to cultivate empathy towards refugees and help migrant students cope with
the difficult situations they go through.

At every border there should be associates and foundations to support
minors who cross alone so as not to fall into the hands of human traffickers

In every country that receives migrants, there should be education centres
for minorities and Centres through which migrants can integrate more
quickly into the community.

MIGRATION



Objective: Create equal living conditions for all members of European Union, in
particular by: 

Investing in Education, Health, and Housing according to the needs of the country. This means to
succeed in bringing less developed countries (by using GDP - Bulgaria, Greece, Slovakia, Croatia)
to the standards of the founding countries of the European Union(Belgium, France, Italy,
Luxembourg, the Netherlands, and West Germany). 

Making scientific studies about which country has the best education, health, and housing system
and try to implement it according to the laws of each country. 

At one point, all the countries which are members of the EU, would have common regulations and
laws about the living standards in the European Union. 

Increasing and facilitating the integrations of the migrants in EU societies, by creating
programmes that finds jobs and housing. 

Also, bringing awareness among EU citizens about migration-related issues through mass – media
and social media. 

DATA PROTECTION AND CYBERSECURITY 

Objective: Guarantee a more protective and citizen-oriented data treatment policy, in particular by: 
Raising awareness campaigns: 

Organising school meetings/events to make parents aware about their underaged children’s data
in the global network, by implementing and improve the function “Parent Control” on their
phones.

Increasing the awareness of telecommunications service providers about the obligation to protect
their users personal data, to improve and develop their security systems, by creating more
authentication steps in their network.

Strengthening the capacity to protect bank accounts, emails, and use of various services in the
virtual world, in particular by creating more measures and personal codes. 

MEASURES VALUES OF RIGHTS
 

ANTI-DISCRIMINATION, EQUALITY AND QUALITY OF LIFE 



C O N G R E S U L
T R I N A T I O N A L
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      V-ați întrebat vreodată dacă este posibil ca o multitudine de tineri din diferite țări din
Europa, care au limbi, culturi și religii contrastante, să se înțeleagă unii cu alții și să găsească
un teren comun în viziunea lor despre viitor? Ei bine, suntem dovada vie că este posibil!

      În iulie 2022, am asistat la începutul Primului Congres Trinațional. Tinerii pasionați din
Germania, Bulgaria și România au avut ocazia să se întâlnească, să călătorească, să
descopere alte culturi, să facă schimb de perspective, să participe la diferite ateliere și, cel mai
important, să înțeleagă complexitatea diverselor comunități regăsite în cadrul Uniunii
Europene.
      Ne-am trezit la răscrucea interculturalității. Prima parte a TriCon a avut loc la Velingrad,
Bulgaria. Aici ne-am cunoscut și ne-am trezit sărbătorind numeroasele noastre diferențe. Mai
mult, ne-am dat seama că ne asemănăm mai mult decât am crezut la început: după ce am
vorbit despre culturile, identitățile și experiențele noastre de viață cu privire la particularitățile
din sistemul educațional, legislativ și sanitar din țările noastre, am observat că avem valori
similare. Am avut șansa de a explora în continuare aceste asemănări discutând pe o varietate
de subiecte, cum ar fi transformare digitală, schimbări climatice, migrație, justiție socială,
sănătate, educație. Iar la sfârșitul călătoriei noastre în Bulgaria, fiecare dintre grupurile
naționale a avut ocazia să voteze un „ambasador al ambasadorilor” pentru a facilita
comunicarea până la următoarea noastră întâlnire.
      În septembrie 2022, ne-am reunit din nou în capitala României, București. Aici ne-am
întâlnit cu câțiva membri noi și i-am cunoscut mai bine pe cei vechi. Cu toții am participat la
noi ateliere și activități care au fost esențiale în această călătorie. În plus, am lucrat împreună
în grupuri mai mici pe domeniile menționate anterior, discutând o varietate de politici pe care
le considerăm necesare pentru un viitor mai bun în Uniunea Europeană. În fiecare dintre
aceste grupuri a existat câte un german, un bulgar și un român. Când am lucrat la aceste
subiecte, am reușit să ne transmitem gândurile și ideile mult mai ușor, precum și să oferim
mult sprijin colegilor noștri. După aceasta, fiecare grup a făcut o prezentare pe tema lui și
fiecare a discutat și a votat politicile propuse. În final, fiecare națiune a ales doi reprezentanți
care vor merge și vor prezenta Comisiei Europene ideile dezbătute cu privire la pașii pe care îi
consideră necesari pentru o Europă mai bună.
       În conformitate cu acest dialog intercultural, credem că noi, tinerii, suntem arhitecții de
mâine, așa că este important să ni se acorde sprijinul necesar și să fim ascultați în contextul
unei Europe Unite mai mari.

Cuvânt înainte



Abdul Chardov

"Sunt Abdul și ceea ce este special la mine este că îmi pot aminti totul fără să studiez." 
 

"Ce ar trebui să fie mai bun în lume este, cu siguranță, legat de nevoia de a fi mai
prietenoși cu mediul înconjurător și de necesitatea de a-i învăța pe tineri, dar și

pe cei mai învârstă, să arate naturii mai mult respect."
 

 "Trebuie să lucrăm împreună cu ceilalți.
Ca să nu se întâmple nimic în lume fără

un acord prealabil."
 

 "Văd lumea într-o lumină tristă. Nu
există respect pentru mediu înconjurător
și mulți oameni sunt lipsiți de respect. Nu

știu dacă poate rămâne așa."
 

 "În vis, nu există rasism! Toți cei care au
nevoie de ajutor, vor fi ajutați și nimeni nu va

suferi de foame. Mă voi asigura că toată
lumea are ce să mănânce."

"Toată lumea este făcută din piele,
sânge și oase. Toți avem acest lucru în

comun."

 "Dacă aș avea putere, m-aș asigura că
toată lumea din lume are un loc de muncă

și toată lumea se poate întreține atât pe
sine, cât și familiile lor. Așa nimeni nu va

ajunge să sufere de foame."



Alex Jurcuț

"Mă numesc Alex Jurcuț. Sunt profesor la școala Finteușu Mic, din Maramureș, România. Predau la clasele I-IV. Am devenit
profesor pentru că aveam în familie un unchi care era și el profesor și asta mi-a plăcut foarte mult. Mi-am dorit și am visat să
devin profesor. Am un văr despre care toată lumea era convinsă că va merge pe urmele unchiului meu dar, însă, eu am fost
cel care a făcut-o. Le-am demonstrat tuturor ceva în care nu au crezut niciodată. Sunt din Maramureș, e foarte frumos aici,

avem tradiții, multe dialecte diferite, atât români, cât și romi, și e un loc frumos, cu multă verdeață, plante, tot ce vrei." 
 

"Cred că rasismul există în multe feluri: din cauza
culorii pielii, naționalității, etniei, sexului, etc. Mi

se par nedrepte rasismul, discriminarea și
segregarea din școli."

 

 "O națiune este o comunitate de oameni formată dintr-un
număr mai mic sau mai mare de cetățeni, care

funcționează după anumite reguli, alegeri, drepturi. Aș
construi o națiune cu toate rasele, cu toate entitățile, cu

toate culorile pielii, nu contează. Toată lumea ar trebui să
fie tratată corect, toată lumea ar trebui să se iubească,

toată lumea ar trebui să aibă locuri de muncă și să nu mai
existe discriminare, rasism sau segregare."

 

 "Sincer, dacă aș fi pus în situația de a muri pentru
familia mea, aș fi dispus să-mi dau viața pentru ei."

 

 
 "Le-aș spune la fel și oamenilor: să aibă grijă unul de
celălalt, să nu pună pe nimeni înaintea celuilalt și să
nu mai existe separare. Totul ar trebui să fie cât se
poate de normal și toți ar trebui să fie buni unul cu
celălalt. Dacă aș avea această ocazie, le-aș spune

tuturor să fie cât mai sinceri unii cu alții și să nu creadă
că sunt mai buni decât ceilalți. Ar trebui să înceteze să
mai fie rasiști, să se uita la culoarea pielii tuturor și ar
trebui să tacă. Dacă aș fi liderul tuturor, aș încerca să

le ofer această oportunitate de a vizita fiecare țară,
astfel încât să-și vadă reciproc problemele și

obstacolele. Asta ar duce la recunoașterea lor din
partea celorlalți."

 

 "Visul meu, ca cetățean european, ar fi ca toate țările UE să
respecte cel puțin drepturile omului și să nu mai existe

rasism. Avem nevoie de mulți pentru Europa. Acum aș putea
spune și ce este cel mai important legat de Uniunea

Europeană: ne ajută, ne dă drepturi, ne oferă posibilitatea
de a atrage atenția autorităților când întâlnim nereguli și
discriminare. Sincer să fiu, cred că Europa are nevoie de

mine, sau de noi toți, pentru că și noi ajutăm la crearea ei.
Cred că fiecare persoană este importantă pentru Europa.

Sincer să fiu, am putea spune că, fiind formată din atât de
multe țări, am putea crea un imperiu, cred."

 



Anelia Stoyanova

"Ma numesc Anelia. Am 16 ani si sunt din Bulgaria, din Plovdiv. Ce mă face unică? Nu stiu exact. Îmi place
destul de mult ironia. Îmi place să fac glume pe seama mea și nu mă deranjează glumele despre mine. De
asemenea, îmi place să vorbesc, vorbesc mult. Și toată lumea îmi spune că sunt foarte bună și că mă cert
mult cu toată lumea, despre tot felul de lucruri. Întotdeauna am propria mea părere despre orice." 

"Un om este o ființă care poate simți emoții. Acesta
este ceea ce ne deosebește de animale în primul rând

și dacă nu poți simți astfel de sentimente precum
tristețe, furie, dragoste, atunci nu ești om. Nu suntem
la fel de buni pe cât credem că suntem și avem multe

calități negative pe care alte ființe nu le au și nu
suntem atât de grozavi pe cât credem că suntem."

"Sunt și calități bune, ne-am dezvoltat. Dar în acest
moment multe merg un pic rău. Când vorbim despre

planeta Pământ, oceanele lumii sunt într-o stare
groaznică. Nimănui nu-i pasă de viitor, de copii și nu-mi

place direcția în care merge lumea. Dar unele lucruri s-au
îmbunătățit, de exemplu pentru femei, pentru copii și

pentru alții care au fost dezavantajați în trecut."

"Mi-e frică de viitor, și de ce va fi cu mine."

"Aș muri pentru oamenii care mi-au fost mereu alături, pe care îi
iubesc și care mă iubesc."

"Tărâmul viselor mele este format din oameni care cred că pot avea
un cuvânt de spus și pot acționa, nu doar să vorbească fără să se
schimbe nimic. Îmi doresc o țară în care toată lumea este prețuită,

una fără discriminare. O țară în care toată lumea, indiferent de
trecut, are o șansă. O țară care îi prețuiește pe toți."

"Regulile pe care toată lumea ar trebui să le urmeze sunt respectul
pentru ceilalți și abandonul răutății față de celălalt. Aceasta sunt

două dintre cele mai importante reguli. Vreau ca toată lumea să se
prețuiască reciproc. Toată lumea ar trebui să-l aprecieze pe celălat,

nimeni nu ar trebui să fie subestimat. Dacă nu ar exista subestimarea,
atunci am trăi cu toții foarte confortabil."

"Nu sunt sigură dacă oamenii au nevoie de națiuni,
poate da, poate nu. Oamenii s-au obișnuit să aibă o

națiune."
 "Ar trebui să acordăm mai multă atenție situației

femeilor și copiilor din aceste țări, deoarece
acestea se află într-o stare foarte dezolantă în

acest moment."

"UE are nevoie ca noi să venim cu mai multe idei pentru a
finaliza lucrările făcute de om pentru viitor."

"Visul meu european personal este să am oameni în jurul
meu cu care să pot merge mai departe și să am un viitor.

Că ne vom iubi și ne vom îngriji unul de celălalt." 

"În opinia mea, într-o democrație, poporul conduce și nu doar o persoană poate lua decizii, ci
întregul popor ar trebui să aibă un cuvânt de spus." 



Angel Ognyanov

"Numele meu este Angel și am 18 ani. M-am născut în Bulgaria, dar acum locuiesc în Germania. În copilărie, m-am
confruntat cu niște greutăți, dintre care unele erau fie legate de familie, fie dificultăți legate de bani, dar totul s-a

îmbunătățit odată ce ne-am mutat în Germania în urmă cu aproximativ 6 ani."

 "Cred că noi, toți oamenii împărtășim sentimentul de dorință a
libertății, prin prisma unui copil sau a unui bătrân, cu toții tânjim după
libertate și asta stabilește o legătură între noi ca civilizație umană și ne

face să dorim să evoluăm mult mai departe și să înlesnim lucrurile
pentru noi toți. Ce este de fapt un om? Este o întrebare pe care mi-am

pus-o de mult și teoria mea este aceea că suntem protectori ai planetei
noastre, chiar dacă unii dintre noi ne distrug propria planetă prin

neglijență, dar uitându-ne realist la ea, doar noi am fost înzestrați cu
ingeniozitatea de a uni și de a crea. Dacă planeta este sursa noastră

de creație, cred că noi ar trebui să fim protectorii ei și astfel să ne
protejăm sursa pentru totdeauna!"

"Dacă aș avea puterea de a schimba ceva, aș schimba efectul negativ pe care
îl au rețelele de socializare asupra copiilor mici."

"Există multe lucruri bune care ar putea fi spuse despre lume, dar
cea mai „trebuie apreciată” trăsătură ar trebui să fie aceea că este

locuibilă. Lucrul rău despre lume nu este lumea în sine, ci este
societatea umană din zilele noastre. Ne depărtăm tot mai mult pe
zi ce trece de o societate care ar trebui să rămână unită, ajutându-

ne reciproc să devenim din ce în ce mai puternici și să cercetăm
mai mult în măsura în care ne-am putea dezvolta mult mai mult

ajungând astfel la lucruri pe care le credeam de neatins."

 "Este nevoie de națiuni? Chiar deloc, deoarece sunt de părere că
națiunile ne fac să fim mai slabi ca civilizație și pot devenii un

handicap în evoluția pentru viitor."

"Una dintre cele mai mari temeri ale mele sunt războaiele,
și asta din cauza numărului mare de oameni nevinovați
care sunt prinși în mijlocul evenimentelor și sunt uciși."

"Aș face tot ce îmi stă în putere pentru a face ca Europa să fie un loc mai bun, dar un prim pas și cel mai important pentru a o face mai
bună în viitor ar fi adoptarea unor reguli stricte despre protejarea naturii și găsirea unei modalități de a avea un sursă de energie care să

nu dăuneze prea mult mediului înconjurător și, desigur, atunci când acest pas va fi făcut cu succes, următorul lucru pe care l-aș face
pentru o Europă mai bună ar fi acela de a crea o mai bună relație cu celelalte continente împărtășind și primind înapoi, aș face ca Europa
să fie precum o țară deschisă, mai avansată din punct de vedere tehnologic, dar și în ceea ce privește curățenia, făcând-o cea mai curată

dintre toate și un loc în care cu toții să ne dorim să trăim fericiți."



Bianca-Florina
Nestian

"Mă numesc Bianca și sunt studentă în București. Studiez limba romani și limba engleză. Cred că este ceva unic la mine deoarece nu
sunt mulți studenți care studiază limba romani și, de asemenea, înțeleg că facultatea la care studiez este una dintre singurele locuri
care oferă acest lucru ca opțiune. De fapt, există această frază, nu-mi amintesc cine a spus-o, dar este ceva de genul: „Nu prea știi o
limbă până nu înveți alta“. Cred că este foarte interesant pentru că limba este importantă. Ne ajută să comunicăm și să ne exprimăm

sentimentele."

"Copilăria mea a fost un pic ciudată. Pentru că nu mulți oameni mă pot
recunoaște cu adevărat. Ei nu prea mă consideră romă. Și, chiar mai

târziu, când m-am mutat la București, am fost considerată româncă, dar
niciodată romă. Și asta a fost ciudat pentru mine. Identitatea este un

lucru complicat. Pentru că, a fi rom este un fel de jumătate și jumătate.
Trebuie să ai sânge în tine, în familie, desigur, dar trebuie să ai și

experiențe: tradițiile, muzica, dansurile, hainele, colindele de Crăciun și,
de asemenea, partea de discriminare. Cred că aceasta este într-adevăr o

mare parte a identității ca persoană romă. Este într-adevăr complicat.
Când te uiți la mine la început, nu m-ai recunoaște ca romă, dar știu cum
a fost viața mea de-a lungul anilor și aș vrea să mă gândesc să știu cine
sunt. Și nu-mi place ca alți oameni să-mi spună ce sunt și ce nu sunt."

 "De la începutul vieții noastre, noi, ca oameni, suntem antrenați să ne
temem de ceea ce este diferit, de ceea ce nu știm și să rămânem

aproape de lucrurile pe care le știm. Avem acest sentiment ca oameni.
Dar sunt oameni ca mine care au o dublă identitate -mai mult sau mai
puțin. Cred că putem învăța cum să ne apreciem diferențele. Uneori,

când întâlnesc alți romi, întreb cum faci asta? Și este întotdeauna
interesant și suntem entuziasmați să vorbim despre tradițiile

celorlalți. Pentru că există câteva părți comune, dar este cu adevărat
interesant să vezi părțile mici care fac de fapt o mare diferență."

 "Îmi plac lucrurile mici din viață, cum ar fi să-mi beau cafeaua în
timp ce privesc pe fereastră. Îmi place să mă plimb în parc.

Deseori merg singură în parc și mă așez pe bănci și mă uit la
oamenii care își trăiesc viața. Asta mă face fericită."

 
 "Lumea este acest loc mare, unde suntem cu toții atât de

mici. Cu toții avem aceste percepții, sentimente și identități
diferite. Lumea este într-un fel un loc cu adevărat grozav.

Pentru că lucrurile nu sunt atât de negre și este interesant să
vezi toate nuanțele de gri. Un lucrul bun este atât de mare,

încât vei avea întotdeauna speranța că există cineva care se
simte la fel ca și tine. Există întotdeauna această speranță."

 

 
 "Când spui realitatea, te gândești la ea ca la un obiectiv. Dar
realitatea este subiectivă. Cunosc doar propria mea realitate.
Este un lucru ciudat percepția umană. Într-un fel, realitatea

este atât de reală pe cât vrei să o percepi."
 

"Cu UE este mai mult ca și cum ne rezolvăm lucrurile în timp ce plecăm. Este un fel de multă încercare și eroare și despre a afla cum să o rezolvi.
Dar sper să putem dedezvolta acest proces mult mai mult."



Claudia Gheorghe

"Sunt Claudia și cred că ceea ce mă face unică mai presus de toate este familia mea, pentru că este diferită pentru fiecare. Din
familie ne luăm valorile, felul în care am crescut, sentimentele și tot ceea ce suntem odată ce suntem mari. A fi romă mă face unică.

Cred că mă face fericită pentru că îmi pot imagina lumea din ambele părți. Romă fiind, aici în România, am anumite valori din
familia mea în care am crescut. Îmi poate oferi o altă percepție asupra lumii, nu știu cum să o spun mai bine. Pot vizualiza viața din
ambele perspective. Deși sunt de etnie romă, din păcate am crescut printre neromi. Nu am avut romi în viața mea, atât tineri cât și

bătrâni, cu excepția familiei mele. În fine, pot spune că am avut norocul să pot vedea lucrurile din ambele perspective."

"Aș schimba ura. Îmi doresc foarte mult ca acest
sentiment, această stare, să dispară și să nu se
mai repete. Mi-aș dori ca ura să dispară, ca să

vedem ce se întâmplă mai departe."

"Familia este un grup de oameni care te iubesc indiferent de
personalitatea, orientarea, valorile sau dorințele tale. Ei te

susțin indiferent de situație."

 "Cred că răspunsul este empatia. Nu avem empatie unul
față de celălalt și suntem indiferenți unul față de

celălalt, nu ne interesează dacă cineva leșină în fața
noastră, de exemplu. Oamenii nu mai reacționează, fie
de frică, fie pentru că au devenit imuni, chiar dacă asta

sună ciudat."

 "Toți oamenii pot locui unde vor, pot alege unde locuiesc,
fie la casă, fie la bloc – nu cred că contează prea mult. Nu
știu... Fiecare ar trebui să trăiască cum vrea, dar în cadrul

unor reguli bine organizate și clare."

 "Am fost la facultatea de drept pentru că primul instinct atunci
a fost să aleg facultatea respectivă. A fost una dintre facultățile

prestigioase, chiar și astăzi dreptul și medicina sunt înaintea
altor domenii. Întotdeauna am fost puțin competitivă și mi-am

dorit să merg la facultatea de drept. Am fost atrasă de domeniu
pentru că am fost întotdeauna genul de persoană care caută

dreptate. Întotdeauna mi-am dorit ca totul să se întâmple bine
și de aceea am mers în acea direcție."

"Cred că avem dreptate și greșim în același timp, cred
că nu putem avea doar dreptate sau doar să greșim."

 "Ideea alegerii este democratică. Pe de o parte, Europa este o democrație, pe de altă parte nu este o democrație
pentru că există anumite aspecte care sunt discutate doar de câțiva oameni în spatele ușilor închise. Deși avem
impresia că alegem și decidem, de fapt nu o facem. Nu, nu cred că este o democrație deplină, în ciuda a ceea ce

spunem despre ea."



Darina Zhelyazkova

"Numele meu este Darina și lucrul unic la mine este că iubesc oamenii necunoscuți și îmi place să cunosc
oameni noi."

"Nu e foarte frumos pentru că nu prea ai opțiuni în micul nostru
sat. Dar este și frumos pentru că ești înconjurat de oamenii pe

care îi cunoști. E greu să trăiești aici, apoi să te muți în altă parte
pentru că te-ai obișnuit cu un loc mai mic și dintr-o dată ești
confuz. Dar sunt și avantaje, aerul este mai curat aici decât în

oraș. Poți să-ți cultivi propriile legume aici, în loc să riști să
cumperi ceva cu care nu știi cu ce au fost stropite. Acestea sunt
beneficiile. Dar nu e bine să trăiești într-un sat mic pentru că îți

limitează orizonturile."

 
 "Practic, opiniile bărbaților sunt diferite de opiniile femeilor.

Așa a fost și va rămâne așa. Pentru unii dintre bărbați, femeia
ar trebui să fie gospodina. Ea nu ar trebui să facă nimic

altceva. Nu cred că ar trebui să fie așa. Trebuie să avem statut
egal în societate și sper că asta se va întâmpla într-o zi."

 
 

 "Deci, oamenii au nevoie de o națiune. Pentru ca ei...
Nu știu... Ai nevoie de ei... Ca să existe?..."

 
 

 "Ar trebui să avem grijă de mediul înconjurător și să nu-l
poluăm. Pentru că dacă nu avem grijă de mediul înconjurător,

nu mai este nimeni de care să avem grijă. Natura este
frumusețea lumii. Deși mă sperii când plouă prea tare și sunt
fulgere și mi-e foarte frică când plouă, tună, dar pe de altă

parte e cam plăcut. De aceea spun natură. Dacă aș spune că
sunt oamenii, atunci nu ar fi adevărat pentru că oamenii nu se

înțeleg și asta duce la conflicte."
 

"Răul din lume sunt oamenii, pentru că suntem foarte egoiști și
preferăm să facem ceva care este bine pentru noi, dar nu pentru

ceilalți oameni din jurul nostru, dar totuși o facem pentru a ne
face să ne simțim mai bine și asta este rău pentru lume."

"Totul este frumos atunci când ai o experiență bună cu oamenii
pe care îi iubești și care te iubesc. De aceea, ori de câte ori sunt
cu oamenii pe care îi iubesc, este ceva special pentru mine, ceva

frumos. De aceea nu-mi place să mă despart de oameni. Mă
simt rău când trebuie să mă despart de oameni. M-am despărțit

de niște prieteni pentru că nu ne-am înțeles în anumite
momente, ne-am certat mult și pur și simplu ne-am despărțit.
Este rău pentru mine pentru că nu-mi place să fiu departe de

oamenii pe care îi iubesc. Dar a fost menit să fie așa."

"Există prea multă nedreptate în viață și în lume și asta e
nedrept. Există multă înșelăciune și mulți oameni sunt în

închisoare când nu ar trebui să fie acolo. Dar mulți care sunt
în libertate ar trebui să fie în închisoare. Acest lucru nu este
deloc bine și este nedrept. Dar legile noastre sunt făcute în

așa fel încât nu toți oamenii le respectă și mulți pot să facă ce
vor. Uneori, oamenii care trebuie să se asigure că legea este

respectată nu își fac treaba și oamenii obișnuiți suferă."

 "Ar trebui schimbate salariile, pentru că oamenii muncesc mult, dar nu sunt plătiți
corespunzător. Cel putin in Bulgaria asa e. Asta ar trebui schimbat foarte curând. Aș schimba
salariile oamenilor pentru că trebuie să fie mai mari ca să putem trăi mai bine și aș schimba
prețurile tuturor alimentelor pentru că acestea sunt prea scumpe și salariile sunt prea mici.

Pentru a trăi bine, avem nevoie de un venit mai mare."



Emanuil Hristov

"Numele meu este Emanuil Hristov. Studiez istoria. Visul meu este să devin profesor. Poate caracterul meu este cel care mă
face o persoană unică. Uneori și empatia mea, în diferite situații."

"Motivul pentru care studiez istoria este că toată lumea ar
trebui să-și cunoască trecutul. Aproape totul în lume depinde
de istorie, pentru că totul are o istorie. Treaba mea ar fi să-i

învăț pe studenții romi, să le spun că există oportunități de a-
și crește visele care pot deveni realitate, că ar trebui să-și

stabilească obiective pe care să le atingă și să le spun că eu
sunt exemplul, modelul, care a reușit să facă acest lucru."

"Am sânge de rom și vin dintr-un sat numit Mirkovo. Este situat lângă
Drumul Muntelui de Jos din Bulgaria. Am crescut într-o familie săracă.
Suntem în total 5 frați - 3 surori și 2 frați. Doi au terminat doar școala

elementară. Sunt singurul care a absolvit liceul și studiază la
universitate. Nici părinții mei nu sunt educați. Am fost discriminat
când eram în școala elementară și, de fapt, asta m-a motivat să

continui să studiez, să am un scop în viață, să am un vis pe care vreau
să-l realizez și si să-l pot transmite dincolo de familia mea. Am fost
deosebit de impresionat de faptul că copiii nu au fost tratați în mod
egal la școală. Nu este posibil să alegi în ce fel de familie te naști iar

condițiile de viață pe care le au copiii nu sunt aceleași. Asta nu
înseamnă că nu vom fi oameni cumsecade în viață. Împotriva acestui
tip de tratament voi lupta și pentru asta vreau să intru în sistem, ca să

ajut cât de mult pot, la nivel local."

"Privesc lumea ca pe un loc mare din care fac și eu parte.
Sunt un punct, un bob care există și care contribuie la o mai
bună conviețuire cu mediul din jurul meu. Pentru mine binele
din lume înseamnă să ajut, să am grijă de oamenii din jurul
nostru, să fiu de folos, mai întâi singur și apoi mediului în

care trăim și ne dezvoltăm."

 "Pentru mine, ceea ce este în neregulă cu lumea
este că există oameni care sunt lacomi și se cred

mai buni decât ceilalți. Și, făcând asta, îi rănesc pe
ceilalți doar ca să iasă ei în evidență."

"Piatra de temelie trebuie să fie egalitatea pentru
că, dacă unul nu are aceeași poziție de start ca

celălalt, el este deja depășit și este nevoie de timp
pentru ca cei doi să fie egali." 

"Conviețuirea oamenilor trebuie să țină cont de
un prim obiectiv principal: să le pese de ceilalți și
să formeze o unitate, să se ajute unii pe alții iar
atunci când cineva rămâne în urmă, prinde-l de
mână și ajută-l să-i ajungă pe ceilalți, ca să nu

existe diferențe între cei doi."

"Pentru mine, UE este locul în care se iau decizii foarte
importante, de care depind miliarde de oameni. UE este
locul în care te poți dezvolta atât cât vrei, în funcție de
visele și dorințele tale. UE este o ușă prin care poate

trece oricine este dispus să plătească prețul succesului."

"Prin vis european mă refer la egalitate pentru toți, din toate
țările. Standardul de viață, dezvoltarea, educația în toate

domeniile, statutul bărbaților și femeilor ar trebui să fie egale,
diferitele grupuri etnice să fie egale. Europa este locul în care

trăim, visăm, iubim, existăm, evoluăm și profităm la maximum
de viață, astfel încât Europa să poată exista."

"Deci, dacă aș putea să dau niște recomandări, acestea ar fi, de exemplu, ca politica cu
privire la tineri să fie îmbunătățită și ca tinerii să fie ascultați mai mult. Viitorul Europei

ar trebui să includă mai mulți tineri care știu ce fac, sunt inteligenți, competenți și grijulii
față de ceilalți. Și da, în viitorul Europei, tineretul ar trebui să domine."



Emily Damhuis

"Sunt Emily și am 16 ani. Sunt doar cool."

 "Noi, oamenii, nu avem nimic
în comun."

 "Uniunea Europeană este o asociație a 27
de țări europene. UE a asigurat pacea,
stabilitatea și prosperitatea de peste

jumătate de secol. De asemenea, joacă un
rol crucial în diplomație și susține aceste

valori în întreaga lume, precum democrația,
drepturile fundamentale și statul de drept."

 
 

 "Un stat este o asociație de mai mulți
oameni care locuiesc (în mod voluntar)
într-o zonă specifică, delimitată. În cele
mai multe cazuri, un stat a crescut pe o

perioadă mai lungă de timp, iar cetățenii
săi sunt legați de aceeași naționalitate."

 

"În mod ideal, un stat ar trebui să fie
format din oameni egali care să formeze

o comunitate puternică. Constituția ar
trebui să fie construită pe această bază.

Este important să existe un raport
echilibrat între săraci și bogați." "Nu este nimic bun pe lume."

 "Nu mai percep deloc lumea.

"Dacă aș avea putere, aș schimba
lumea. Dar nu am niciuna."

"Nu este ceva în lume pentru care
aș muri." 

 "Democrația este un termen pentru formele de organizare guvernamentală bazate pe
participarea tuturor la formarea voinței politice. Este un concept central al științei politice, care

provine inițial din teoria formelor de guvernare și este discutat în teoria democratică."



Eugen Boldijar

"Mă numesc Boldijar Eugen, am 29 de ani și locuiesc în satul Hideaga, județul Maramureș. Unic
pentru mine este faptul că pot gândi lucrurile înainte de a le face."

 "Ca cetățean european, beneficiezi de anumite
lucruri de bază, cum ar fi pacea în regiunea în care

locuiesc. Beneficiezi și de finanțare europeană."

 "Statul este o organizație care deține
monopol asupra unor servicii într-o zonă

delimitată de graniță."

 "Cea mai mare valoare, absolută, este viața
umană. Esența vieții a fost interpretată în

moduri diferite de-a lungul istoriei omenirii: de
la lupta pentru existență și modul în care

există organismele proteice până la procesul
cosmic de schimbare calitativă ca „elan vital”.

Dar aspectul axiologic al înțelegerii vieții
constă nu atât în clarificarea naturii ei, cât în
căutarea răspunsurilor la întrebările: „Care

este sensul vieții?”, „De ce existăm?”.

"Toți oamenii de pe acest pământ ar trebui să
se gândească la alții și să fie sinceri în tot ceea

ce fac. În acest moment, toată lumea se
gândește cum să câștige bani și cum să-și
înșele vecinul sau subalternii săi pentru a

câștiga mai mulți bani decât ei."

 "Comunitatea umană este caracterizată de
unitatea teritoriului, conștientizarea identității

istorice și culturale și, mai general, prin
unitatea limbii și a religiei."

"Mi-e frică de ziua de mâine, adică de
faptul că aș putea să mă culc și să nu

mă mai trezesc."

"Aș muri pentru fiica mea."

"Eu, ca lider al lumii, aș dori ca toți oamenii
de pe acest pământ să fie la același nivel,
dar absolut toată lumea de aici, mă refer

chiar și la mine din poziția de lider."

"Nimic nu este absolut corect în
lumea asta în care trăim."

"Europa este un imperiu, atât
pe bază militară, cât și pe baza

statelor care o alcătuiesc."

 "Includerea tuturor țărilor din spațiul Schengen care respectă regulile
de aderare."



Ionuț-Valentin
Petaca

"Am crescut la Roșia Montană, în județul Alba, într-o zonă muntoasă. Cred că ați auzit multe despre Roșia
Montană. Acolo se află singura companie de exploatare a aurului. Ce pot spune despre locurile de acolo? Sunt
foarte frumoase, eficiente, iar frumusețea lor lasă un gust dulce. Dar, în primul rând, este o stațiune montană
pentru că nu există infrastructură, locuri de muncă, nu doar această frumusețe. În copilărie, mi-am petrecut

majoritatea vacanțelor de vară pe terenul de fotbal. Fotbalul a fost o nebunie pentru mine, tot ceea ce făceam
era să merg la fotbal. Chiar și când era vorba de studii, tatăl meu m-a certat constant pentru că am acordat
mai mult timp fotbalului decât școlii. Pe parcursul copilăriei mele, obișnuiam să joc fotbal în cea mai mare

parte a timpului meu liber. Pentru mine fotbalul este o disciplină, un stil de viață, ca să zic așa, pentru că te
ajută să înțelegi că viața merge înainte prin sport. Fotbalul te învață să respecti anumite reguli."

"O ființă vie este un corp conceput
pentru ca viața să transmită anumite

principii."

"Cred în regulile respectului. Dacă ne-am
respecta cu toții și nu ar mai exista

diferențe sociale, discriminări sau diviziuni,
am fi cu toții la același nivel."

 "Oferind oportunități multiple oamenilor care
au nevoie de ele și oportunități egale atât
pentru cei săraci, cât și pentru cei bogați,

problema banilor nu ar mai exista, pentru că de
acolo provin de fapt diferențele dintre oameni."

"Cel mai mult aș încerca să reduc șpaga într-o
singură țară. În condițiile în care corupția din

țară este încă prezentă, lucrurile nu pot
funcționa bine iar oamenii nu își pot demonstra

adevărata lor valoare."

"Respectați-vă vecinii, să nu fiți indiferenți
și să participați la acțiunile comunității!"

 "Visul meu pentru Europa ar fi ca toate statele
să încerce să aibă aceeași economie. De
exemplu, acum discrepanțele sunt foarte

adânci, și, deși suntem într-o uniune, unele
state sunt mai puternice din punct de vedere

financiar, iar altele sunt mai slabe."

 "Personal, cred că Europa nu are nevoie de mine."



Ionuț Stanciu

 "Mă numesc Ionuț Stanciu, am 24 de ani, am absolvit Facultatea de Limbi și Literaturi Străine din cadrul Universității București, specializarea
Rromani-Română și sunt acum în anul II de Masterat în domeniul Didactică. Sunt profesor si predau atât limba romană cât și limba romani la

gimnaziu si liceu."

 "Locuiesc în Bucureşti de cinci ani şi jumătate, dar
sunt de loc din Călăraşi, mai exact dintr-un municipiu
din Călăraşi, Roseți. Întotdeauna mi-am dorit să scap
de toate și să trăiesc în București și nu la țară, și am

reușit să o fac. Vin dintr-o familie modestă, am întâlnit
multe în viață, am trecut și prin multe în familie și, din

fericire, acum mă descurc bine."

"Acum aș putea spune ce mă face unic: am trecut prin
multe și am fost discriminat atât la facultate, cât și la liceu

pentru că eram rom. Deși m-a afectat, am reușit să las
totul în urmă. Adică, asta mă face unic, că sunt rom. Sunt
diferit de ceilalți atât în școala în care predau, neexistând

alți profesori romi, cât și în familia mea unde sunt singurul
care a absolvit o facultate și are un loc de muncă decent.
Din acest punct de vedere, fiind singurul care a absolvit o

facultate, am vrut să le arăt că romii o pot face." 
 
 

"După cum am spus, am vrut să ies din acest orășel, nu era nimic
de făcut acolo, era un oraș mort în toate sensurile. De aceea am

ars de dorința de a scăpa de acolo și de a-mi depăși limitele. 
De ce am stat aici, în București, pentru a face o facultate și un

master? Ca să le pot dovedi tuturor că și noi romii o putem face,
ca să pot arăta familiei mele că și noi o putem face. Am reușit și
acum părinții mei, bunicii și alte rude sunt mândri de mine. Ca să
spun așa, am vrut doar să evadez de acolo și să arăt tuturor că și
noi o putem face. Am reușit să arăt asta și sper că în viitor vor mai

fi mai mulți romi care pot face la fel. Am deja niște elevi romi la
școală care s-au bucurat foarte mult când au aflat că există un
profesor rom pentru disciplina limba română. Sper că voi fi un

exemplu bun pentru ei, astfel încât să lupte pentru dorințele lor și
să-și îndeplinească visele."

 

"De ce mi-e frică acum? Mi-e teamă că nu voi mai putea
lucra ca profesor din cauza discriminării, asta e cea mai
mare frică a mea. Chiar azi am fost chemat la director și

mă gândeam de ce mă cheamă, ce s-o fi întâmplă. Dar de
fapt nu a fost nimic, a vrut doar să-mi spună lucruri

banale, dar de asta mi-e teamă cel mai mult, să nu mai
lucrez ca profesor din cauza discriminării. Am mai întâlnit

asta și nu vreau să mai experimentez asta."

"Ar trebui să existe și drepturi pentru toți oamenii, aceleași
drepturi, indiferent de naționalitate, religie, orientare
sexuală. Chiar și la locul de muncă, de exemplu, atât

femeile, cât și bărbații ar trebui să aibă același salariu
pentru aceleași sarcini, fără diferențele de astăzi. Toate
problemele care sunt puse la îndoială acum, în ceea ce

privește comunitatea LGBTQ, nu vor să le recunoască în
România, vor să interzică orice discuție despre asta, fiecare
atingere, orice ținere de mână. Toți avem aceleași drepturi și

asta e o provocare, să vedem ce se va întâmpla în viitor.
Dacă UE primește atâtea plângeri de la cetățeni români cu

privire la discriminare față de comunitatea LGBTQ,
discriminare pe criterii de etnie, religie, de ce nu faci ceva

care să ne ajute în acțiunea noastră de legalizare a acestor
drepturi?"

"Indiferent dacă ești gay, heterosexual sau lesbiană, toți ar trebui să avem drepturi egale și ar trebui să se
facă ceva în acest sens."



Ivona Negru

 "Sunt Ivona, am 19 ani și cred că ceea ce mă face unică este onestitatea mea. M-am născut în București și am
crescut într-un cartier rezidențial numit Titan. Mi-a plăcut foarte mult acest loc, pentru că m-a ajutat să mă

obișnuiesc cu aglomerația și zgomotul constant al orașului. De aceea iubesc Bucureștiul și nu vreau să mă mut
niciodată de aici, deoarece mă simt confortabil într-un oraș aglomerat și zgomotos. Cartierul in care m-am născut

a fost foarte prietenos si am avut mereu prieteni cu mine, nu am fost niciodata singură, daca aveam nevoie de ceva
imi veneau mereu in ajutor. Așa e aici la noi, ne cunoaștem cu toții, ne ajutăm cu toții, nimeni nu este neglijat."

"Dacă ar fi să pocnesc din degete pentru a face ceva să dispară, cu siguranță ar fi inegalitatea și încăpățânarea
oamenilor când vine vorba de părerile altora. Dacă aș pocni din degete, toată lumea ar lua un „nu” și o viziune

diferită așa cum este și astfel toată lumea ar fi la fel, nu ar mai exista diferențe între noi. Unii oameni nu ar mai fi
considerați diferiți doar pentru că sunt într-un anumit fel sau pentru că nu împărtășesc aceleași pasiuni și dorințe
ca și alții. Oamenii trebuie să înțeleagă că fiecare este diferit și dacă aș pocni din degete, aș face ca acest fapt să
fie mai respectat decât este acum. Din păcate, asta nu se întâmplă acum, dar sper că suntem pe drumul cel bun."

"Cred că toți oamenii au în comun dorința de a fi cu
ceilalți. Aceasta este nevoia noastră de socializare,

nevoia de validare de care avem nevoie cu toții și asta e
oarecum normal, toți avem nevoie de prieteni, avem
nevoie de cineva care să ne ajute în situații dificile.

Avem nevoie și de cineva când suntem veseli și vrem să
împărtășim ceva cu prietenii. Acesta este ceva de care
toată lumea are nevoie și are în comun, această nevoie

de a fi între oameni și de a nu fi niciodată singur."

"Cred că fiecare are calități și defecte, fiecare are propria
energie și nu suntem compatibili unul cu celălalt. Dacă

am o energie bună sau că altcineva are aceeași energie,
nu înseamnă că ne potrivim. Dar așa este lumea, diferite

caractere, emoții și sentimente. Nu este neapărat un
lucru rău, trebuie doar să găsești oamenii potriviți cu care
să comunici. De asemenea, este important să înțelegem
că fiecare are propriile opinii diferite și, în cele din urmă,

să acceptăm asta."

"Ca femeie, percepția mea asupra lumii s-a schimbat destul de mult,
deși adesea nu las asta să mă demoralizeze. Pot spune că chiar sunt o

feministă convinsă, dar nici nu vreau să exagerez și să cer drepturi
extraordinare. Dar crescând și devenind femeie, am văzut câți bărbați

se consideră superiori. Mulți nu știu să accepte un „nu”, mulți nu
înțeleg că ai niște sentimente și dorințe, precum dorința de a fi lăsat
în pace sau de a nu primi critici pentru deciziile tale. Am învățat că de

multe ori o femeie nu va fi complet liberă, că nu poate face
întotdeauna ceea ce vrea din cauza pericolului care este mereu acolo.

Această situație, indiferent cât de mult ai lupta pentru ea, nu se va
schimba prea curând și acesta este un adevăr trist. Din această cauză,
ca femeie, percepția mea asupra lumii s-a schimbat destul de mult și
știu că există anumite lucruri care nu trebuie să fac pentru mine și că

trebuie să evit anumite situații sau oameni pentru propria mea
siguranță. De fapt, știu că numai eu îmi pot asigura propria siguranță.

Vorbind acum din experiența mea de femeie, de multe ori anumite
cereri nu îți sunt ascultate, oricât de mult ți-ai dori. De multe ori nu vei

fi lăsată în pace decât dacă dai cu pumnul,sau țipi în gura mare.
Uneori un simplu „nu” și delicat nu este acceptat. De aceea trebuie să
te protejezi de anumite persoane pentru siguranța ta fizică și psihică."



Lynn Kilders

 "Sunt Lynn Kilders și am 18 ani. Ceea ce este special la mine este că am propria mea minte și
vreau să mă afirm. Am fost deseori victima bullying-ului în școala elementară și am avut un tată

violent, iar asta m-a făcut ceea ce sunt."

"Noi toți oamenii vrem să trăim pe planeta
noastră fără război. Trebuie să inventăm

asta. Pentru ca oamenii să trăiască
împreună. Pentru ca toată lumea să fie
acceptată și respectată. Nimeni nu este
doborât, abuzat și discriminat. Pentru ca

nimeni să nu fie lăsat pe dinafară."

"Nu știu, dar aș vrea să știu."

 
 "După părerea mea, Națiunile nu au

neapărat nevoie de el."
 
 

 "Uneori mi-e teamă că prietenii
mei mă vor lăsa singură. Asta ar fi

cel mai rău."
 

"Nu aș vrea să fiu în poziția de conducător mondial pentru că nu pot face
asta. Dar ar fi bine dacă ar fi mai multă dreptate. Aș face asta dacă ar fi.

O altă regulă. Mai puțină violență a poliției. Sunt mult prea violenți."



Michelle
Altenbeck

"Sunt Michelle Altenbeck, am 19 ani, am 167 cm înălțime, îmi place să joc volei dar nu am mai jucat
într-un club de ceva vreme. Îmi place foarte mult să pictez și să desenez, iar copilăria mea a fost

plină de anime și Disney. Am petrecut mult timp afară. Din nefericire, am experimentat bullying-ul
destul de devreme, dar câțiva dintre prietenii mei mi-au fost alături."

"Fiecare persoană are un caracter
diferit, dar o persoană este o

persoană, indiferent de culoarea
pielii sau a părului."

"Dacă aș avea putere, aș scădea chiria pentru șomeri
și aș pune prețurile înapoi așa cum erau cu ani în urmă

și aș oferi gratuit un interpret în fiecare țară pentru
fiecare limbă.Visul meu ar fi ca și oamenii săraci să
poată călători și să aibă posibilitatea de a zbura în

vacanță, fiind îmbucurător faptul că există centre de
zi și unități școalare mai bune pentru persoanele cu

dizabilități. Locuri de joacă pentru copii cu și fără
dizabilități, potrivite pentru toată lumea, pe care

toată lumea se poate juca împreună. Povestea mea de
bază este că toți oamenii ar trebui să poată trăi fără

violență, fără agresiune, fără vătămare fizică și că
fiecare poate fi această persoană așa cum își dorește

și că toată lumea este binevenită."

"M-aș gândi la preocupările oamenilor și apoi aș
acționa, oamenii sunt oamenim, dar tu poți trăi
așa cum vrei. Dar fără violență împotriva altor

persoane, în special a persoanelor cu dizabilități.
Asta nu ar mai trebui permis!"

 "Percep lumea ca fiind pe moarte cu toate
deșeurile de plastic și gunoiul care zace pe străzi,

sau în mare, sau în altă parte. Ceea ce este încă
bine este că există oameni care sunt rezonabili și

care ajută și luptă. Proiectul mi-a arătat că există și
oameni buni. Chiar dacă nu vorbesc foarte bine

engleza, ne-am înțeles și asta a fost bine."

 "Mi-e frică de tatăl meu, de furtuni, de
păianjeni, de mulțimi, de străini pentru că

mi-e frică să nu fiu agresată. Chiar înainte de
întuneric, foc și biscuiți de Revelion."

 
 "E mare păcat că încă există atâta bullying în lume. Și prețurile cresc în continuare, astfel încât
oamenii mai săraci nu își mai permit nimic din cauza prețurilor ridicate la energie electrică și la

alimente, precum și a celorlalte prețuri crescute la chirie, pe care trebuie să le plătiți singur
dacă agenția de ocupare a forței de muncă refuză să plătească chiria."

 



Nico Scharfe

 "Numele meu este Nico Scharfe, locuiesc in Dortmund în Germania, am
24 de ani și în prezent fac un curs de formare profesionala la

Caritasverband Dortmund e.V. "

"Ființa umană este formată din multe
organe, oase și aparține genului

Homo din familia marilor maimuțe.
Toți oamenii au nevoie să respire, să
mănânce, să bea, să doarmă, să facă
caca și în cele din urmă să moară."

"Există limite diferite când oamenii
trăiesc împreună. Există granițe

sociale, cum ar fi propriile hobby-uri,
prieteni, limite emoționale, cum ar fi

propriile sentimente, în anumite
situații, cum ar fi durerea și limite

intelectuale, cum ar fi propriile
gânduri și opinii."

"În fiecare țară ar trebui să existe aceleași reguli. De
exemplu, ar trebui să acordați mult mai multă

atenție echilibrului dintre viața profesională și viața
privată. Cred că nu trebuie să lucrăm 8 ore. Pentru a
ușura corpul și capul, trebuie să aveți și dreptul de a

face formare și toate celelalte relații de muncă cu
mai puțin de 8 ore de muncă pe zi. Mai exact, aș

schimba următoarele lucruri: Programul de lucru ar
trebui să fie mai uman. Prin asta vreau să spun, de

exemplu, că timpul de lucru nu ar trebui să fie
niciodată mai mare de 6 ore. Alcoolul și țigările ar fi
puse la același nivel cu canabisul, crackul, heroina și
alte lucruri ilegale. Ar trebui să existe o interdicție a
jocurilor de noroc. Călătoriile cu autobuzul și trenul
ar trebui să fie gratuite, sau măcar să fie ieftine. Aș
distribui fonduri în toate țările și aș împovăra mai

mult cetățenii bogați și i-aș face să-și dea banii celor
mai săraci ca procentaj, astfel încât să fie mai

puțină sărăcie, sau deloc. Toate țările din lume ar
trebui să fie la același nivel când vine vorba de

drepturile omului, educație, muncă, sănătate. Sunt
multe țări sărace în care nu există suficient ajutor.

Practic, săracii devin din ce în ce mai săraci și
bogații din ce în ce mai bogați."

"Mi-aș dori ca Europa să facă mai mult în multe aspecte legate de drepturile
omului și tot ceea ce are legătură cu cetățenii obișnuiți și să facă totul pentru a

se asigura că sănătatea și fericirea oamenilor ar trebui să fie pe primul loc."



Nicoleta Aurelia
Baciu

 "Sunt o fată din România, am studiat la Universitatea din București, unde am absolvit Facultatea de Limbi Străine. M-am născut la
Feteşti şi am locuit acolo până la 15 ani. Am urmat școala gimnazială acolo șiprimul an de liceu, după care m-am mutat la București.

Fetești este un oraș destul de mic, așa că m-am mutat. Am și o soră și ea a fost de fapt motivul acestei mutări, pentru că ea studia deja
la București la universitate și am decis să locuim împreună. Vecinii ne sunt aproape și ne ajutăm reciproc. Am locuit şi acolo, la Feteşti,

la bunici; acum parintii mei au plecat in Italia si eu locuiesc singura, ca si sora mea, care acum locuiește si ea singură."

 "Toți avem propriile noastre opinii, gânduri,
opinii și acest lucru este foarte important pentru

că toți suntem persoane unice și nu putem fi
toți la fel, iar umanitatea noastră provine din

comportamentul nostru în societate."

 "Cred că ceea ce ar trebui să se schimbe în această
lume este această diferență între oameni. Nu vreau
să spun că ar trebui să fim toți la fel pentru că asta

este imposibil, suntem unici. Dar cred că acel
comportament rău în fața altor oameni din cauza
naționalității lor nu ar trebui să mai existe. În ceea

ce privește naționalitatea, oamenii tind să ia în
considerare naționalitatea mai degrabă decât

oamenii din fața lor."

"Dar aceste discrepanțe între state nu ar trebui să apară, mai
ales în cadrul Uniunii Europene, unde ar trebui să existe

egalitate, după părerea mea. Adică nu ar trebui să existe țări
cu un nivel foarte scăzut și țări cu un nivel foarte ridicat în

același spațiu. Dacă UE dorește de fapt să fim toți egali, cred
că asta trebuie să se schimbe. Aș încerca să identific

problemele din statele care nu reușesc să facă singure acest
lucru, pentru dezvoltarea lor. După aceea, aș lua toate

măsurile necesare pentru a ajuta în continuare aceste state."

"Cred că aceste reguli rezonabile, deja implementate - nu
ucideți, nu torturați, nu furați - ar trebui respectate."

"Respect pentru femei! În România cel puțin, și probabil și în alte țări,
există convingerea că femeile nu ar trebui să fie la putere sau în funcții

de conducere. Cred că ar trebui să existe acest respect și să nu mai
existe diferența „Sunt bărbat, tu ești femeie” sau, după cum spune

vechea zicală: „Femeia la oală, bărbatul la serviciu”. Asta e o prostie."

 "În ceea ce privește sistemul școlar, aș face un stagiu
mai lung. Pentru universități, mi-ar plăcea să văd și

acest stagiu, ca în alte țări, prin care studenții să
obțină locuri de muncă specifice în care să se

dezvolte. Din păcate, când terminăm facultatea, ne
este greu să găsim un loc de muncă pentru că nu

avem experiență de muncă."

"Dacă UE dorește de fapt să fim toți egali, cred că asta trebuie să se schimbe. Aș încerca să identific
problemele din statele care nu o fac asta, pentru dezvoltarea lor. După aceea, aș lua toate măsurile

necesare pentru a ajuta în continuare aceste state."



Patrick Skrzynski

"Numele meu este Patrick Skrzynski, am 19 ani si am autism. Nu poți să-ți dai seama
uitându-te la mine, căci pot avea o conversație normală cu oamenii. Specialitatea mea este

că mă pricep destul de bine dispozitivele electronice."

"Toți oamenii sunt egali, fie că unul are o
boală incurabilă, celălalt este foarte

puternic sau unul care are inteligență
foarte mare, toți sunt la fel."

 "O ființă umană este de fapt o
maimuță, dar este mereu în evoluție.

Prin această dezvoltare vom „dezvăța”
în cele din urmă ADN-ul maimuțelor."

"Îmi imaginez această lume chiar acum,
ca și cum totul se destramă încet.

Pentru că există război. Pe măsură ce
apar boli care ne sunt necunoscute."

"E bine că unii oameni au mai multe drepturi.
Și pot decide singur ce sunt."

"Uniunea Europeană este o organizație în care țările se sprijină reciproc și
guvernele țărilor participă la ea. Ca să nu existe război între țări și ca, de exemplu,
prețurile la alimente să nu crească sau ca toată lumea să aibă aceleași drepturi."



Radoslav
Aleksiev

 "Deci sunt Radoslav Aleksiev și vin din orașul Simitli. Simitli este un oraș mic, foarte drăguț
și simpatic, cu aproximativ 5000 de locuitori. Avem un izvor cu apă minerală și plajă. Merg

acolo să înot de când eram mic."

"Sunt implicat în ONG-ul „Conferința permanentă a romilor”.
Aici încercăm să ajungem la așa-zișii politicieni care conduc

țara și susținem ca ei să ne ia mai în serios pe noi,
comunitatea noastră. Ca să nu existe rasism, care de fapt

este larg răspândit în toată țara. Încercăm ca oamenii noștri
să fie mai bine acceptați de societate și să aibă aceleași

oportunități ca cetățenii de rând din stat."

 "Oamenii, oamenii diferiți, luptă pentru lucruri diferite.
Toată lumea încearcă să se afirme. Fiecare persoană are
un dar special. Unii se antrenează sau studiază pentru a

dobândi acest talent special. Și fiecare încearcă să se
afirme cu propriile abilități. Toată lumea îl poate înțelege
pe celălalt, cu condiția ca unul să fie puțin răbdător. Și
toți ar trebui să fie buni unul cu celălalt, în sensul că nu
trebuie să ne luptăm și să nu existe intrigi între noi. Ar

trebui să ne comportăm cu toții corect."

"De cele mai multe ori mi-e frică de necunoscut.
Ceva ce nu am făcut până acum sau nu am fost

niciodată într-un anumit loc și mi-e frică de asta.
Intru în chestia cu frica pentru că îmi este ceva

necunoscut."

"Sunt oameni diferiți. Unii se simt legați de patria
lor, de țara lor. Sunt alții care nu simt așa. Și pentru
ei nu există naționalism, nu există granițe. Nu sunt

legați de o țară, sunt oameni liberi ai lumii."

"Aș desființa granițele, astfel încât să nu existe puncte de
control la frontieră. Ar trebui să fii liber să călătorești dintr-

o țară în alta fără așteptările lungi care există în acest
moment."

 "UE denotă libertate între anumite țări. Nu există limite, ești
liber. Puteți călători fără controale la frontieră. Acest lucru

permite multor oameni să se mute în UE. Acest lucru îi ajută pe
mulți tineri care doresc să se dezvolte, dar până acum erau

dezavantajați."

"Există multe tipuri de nedreptate, dar poate dacă vezi ceva ce
nu crezi că este corect, atunci trebuie să faci ceva. Pentru că
dacă nu faci nimic, este posibil ca lucrurile să se destrame și
asta nu ar trebui să se întâmple. Ar trebui să te implici și să-ți
spui părerea și, indiferent de concepțiile tale, ar trebui să ajuți

oamenii."

"Cred că oamenii nu înțeleg ce înseamnă bine. Ei cred că dacă cineva face un
bine, e prost. Oamenii nu înțeleg deloc."

"Există multe probleme, cum ar fi problemele cu
copiii și includerea lor în școli. Problema cu tinerii

de la universități sau cu oamenii care nu se
angajează pentru că provin dintr-o anumită etnie.
Problema cu copiii din școli: sunt discriminați din
cauza comunității din care fac parte și profesorii
au prejudecăți față de ei. Copiii nu se joacă cu ei,

nu comunică între ei, pentru că așa îi cresc
părinții. Părinții ar trebui mai degrabă să le spună

copiilor că toți oamenii sunt egali, pentru ca ura să
nu fie întreținută. O schimbare ar însemna, în

contextul acestei probleme, că toți oamenii sunt
egali, indiferent de gen și etnie."



Sasho Chirkov

 "Numele meu este Sasho Chirkov, am 22 de ani. Într-o săptămână sau două voi începe al treilea an la
universitate. Studiez stomatologia."

"Sunt multe motive pentru care sunt așa cum sunt acum.
Până la 16 sau 15 ani, cred că la 16 ani, nu am fost o

persoană socială. A fost la fel la școală, stăteam acasă doar
jucând jocuri pe calculator, aveam câțiva prieteni. După
aceea, când am împlinit 17-18 ani, mi-am dat seama că

trebuie să mă schimb. Am început să trăiesc o viață mai
socială. Am început să ies afară. Am cunoscut câțiva oameni.

Acești oameni mi-au schimbat viața, în bine și în rău. Unii
dintre acești oameni nu mai există în viața mea, unii încă mai
există. Ca persoană, cred că sunt un umanist care prețuiește

foarte mult gândirea și libertatea de gândire."

 
 "Din punctul meu de vedere, ființa umană din această lume

este fie cea mai frumoasă, fie cea mai urâtă."
 

"Desigur, fiecare ființă umană ar trebui să aibă același
drept la libertate, indiferent dacă este bărbat sau femeie.

Acest lucru nu face nicio diferență. Fiecare ar trebui să
aibă dreptul să facă ceea ce dorește și să-și poată folosi

întregul potențial. De exemplu, aici la noi, în câmpul
muncii, vedem că o femeie câștigă mai puțin. Deci, pentru

mine, toată lumea ar trebui să aibă aceleași drepturi,
indiferent dacă e femeie sau bărbat, mare sau mic. Pentru

asta luptăm."
 
 

"Viziunea mea asupra lumii se realizează uneori
printr-o fereastră întunecată, alteori printr-o

fereastră albă. Uneori mă uit printr-o fereastră
punctată. Indiferent de ce fereastra este sau din

ce unghi o privesc, din păcate nu vad nimic
frumos in ea."

 "Tot ce am trăit în viață, fie că este bine sau rău, mă ține
în viață pentru că pentru a înțelege frumosul ai nevoie

de rău și pentru a înțelege răul ai nevoie de bine."

"Pentru a trăi în această lume, pentru a mă menține în
viață, am nevoie de lucrurile de care mă bucur, fie ele

lucruri rele sau bune. Asta depinde desigur de viziunea
asupra lumii pe care o are o persoană, fiind pessimist,

cred că întotdeauna lucrurile care mi se întâmplă, bune
sau rele, vin mereu din interiorul meu și eu sunt cel care
poate influența asta. Așa că pot continua să mă împing
într-o direcție de a fi o persoană mai bună sau una mai

rea. Acesta este un lucru minunat pentru mine."

 "Așa că, așa cum am spus în primul rând, imperiul
trebuie destrămat și pentru că trebuie să înființăm un
nou stat, trebuie să-l fi vărsat sânge mai întâi pentru
asta. Dar sângele nu trebuie vărsat în zadar, mai ales

dacă este sângele meu. Deci prima regulă trebuie să fie
ca republica fondată a mea să rămână o republică. A
doua regulă importantă ar trebui să fie ca oamenii de

aici să aibă șansa de a trăi în libertate și de a avea
libertatea de exprimare."

 
 "O persoană care spune despre sine că este bulgar,

sau turc, sau german, o persoană care vorbește aceste
limbi, care se simte astfel, atunci această persoană este

și german și turc și bulgar."
 

"Democrația, din punctul de vedere din care eu o privesc, este ceva care apără libertatea oamenilor și
care îți dă dreptul la cuvânt. Atunci când oamenii nu folosesc dreptul la cuvânt, democrația rămâne

doar un concept gol."



Stefan Dimitrov

"Numele meu este Stefan Plamenov Dimitrov, sunt jucător de fotbal si merg și la școală. Sunt unic pentru că sunt, sau cred că sunt diferit.
Vin dintr-un orășel numit Razlog. Este situat în apropiere de stațiunea de schi Bansko. Este un loc frumos în care să locuiești, este liniștit.
Acolo există și un cartier de romi în care locuiesc aproximativ 2000 de oameni. Noi suntem o familie mare, am spre exemplu cu 13 veri și 4

unchi. Am avut o copilărie interesantă, am trăit cu toții într-o singură casă. Și am făcut o mulțime de năzbâtii și lucruri stupide, ca toți copiii."

"Sunt un băiat cu multe vise și mă pot numi nebun,
pentru că mă consider foarte nebun. Dar sunt și

bun și mă consider bine educat."
"E cert că toate ființele umane sunt egale. Pentru că

nu trebuie să facem diferența între albi, negri,
români, germani și bulgari. Cu toții suntem egali și

avem aceleași drepturi.""Lumea, după părerea mea, din secolul XXI este mai
interesantă. Aud de la oameni în vârstă că lucrurile erau mai
liniștite înainte, dar cred că viața este mai interesantă acum."

"Lumea poate fi corectă sau nedreaptă. În momentul de
față sunt mulți oameni foarte săraci. În unele orașe și

țări sunt mai puține locuri de muncă, în unele sunt mai
multe. Dar la cei cu oameni mai săraci sunt mulți orfani,

mulți șomeri, multă mizerie și foamete."

 "Dacă aș avea putere, aș face să dispară șomajul. Aș
face-o pentru ca toată lumea să aibă un loc de muncă

și să nu mai fie săraci. Am fi toți la fel, astfel să nu
existe oameni mai săraci sau mai bogați.

"Prima regulă este să nu furi. A doua regulă este aceea
de a nu încălca demnitatea umană. A treia regulă este

să respecti pe toată lumea, indiferent cine ar fi."
"Aș muri pentru familia mea și pentru prietenii mei

apropiați și pentru toate rudele mele pe care le iubesc."

 "Voi spune tuturor oamenilor: Opriți rasismul! Și să devină toate țările una! Vreau să spun tuturor oamenilor din
Europa, să fim într-un grup și să nu facem diferența între „cine vine și de unde”. Ar trebui să ne formăm ca un întreg și
să ne ajutăm unii pe alții. Vreau să spun tuturor că suntem frați și surori și că am fost creați egali. Și că nu există nicio

diferență între bogat și sărac, între alb și negru. Suntem cu toții împreună, frați și surori și ar trebui să ne ajutăm cu
toții unii pe alții. Fiecare ar trebui să-și ajute concetățenii lumii, vecinii săi, și trebuie să rămânem cu toții uniți."



Vasilena
Georgieva

"Îmi plac norii de pe cer. Îmi dau o anumită seninătate care mă liniștește și mă uşurează. Ori de câte ori privesc cerul, mă
simt calmă și protejată. Ma numesc Vasilena Georgieva, am 18 ani si provin din orasul Razlog. Când eram copil, îmi

amintesc că noi, copiii, ne adunam pe vârful unui deal și când ninge, luam pungi de plastic și ne dădeam la vale pe deal.
Ne-am distrat copios, deși era foarte frig. A fost frumos. De asemenea, îmi place să mă distrez cu prietenii mei. Suntem

încă împreună până astăzi. Am dezvoltat o relație puternică pentru că am crescut împreună și acele amintiri din copilărie
ne-au făcut puternici, iar acum avem legături strânse unul cu celălalt."

 "Lucrul minunat din lume este natura, și cerul, de
asemenea. Natura este un fenomen. Este

frumoasă și îți arată lucruri despre care nu
credeai că există. Cerul este atât de frumos, la fel
și stelele. Totul pe pământ este magic atâta timp

cât ai ochi să-l vezi."

 "Nu am niciun regret că sunt de proveniență romă.
Pentru că noi, femeile rome, suntem foarte speciale.
Luptăm pentru ceea ce ne dorim și nu ne preocupă

faptul că suntem discriminați din cauza originii noastre
de romi, sau pentru că suntem femei. Pentru că în

regiunea noastră se spune că femeile trebuie să stea
acasă să gătească, să facă curat și să spele. De fapt, nu

este așa. Femeia romă este umană și are vise pe care
vrea să le împlinească, iar ea duce și câștigă multe

bătălii împotriva discriminării.""Sunt o femeie romă puternică pentru că o mamă
puternică m-a născut."

"Nu consider că am o calitate negativă prin faptul că lupt pentru
ceea ce îmi doresc și că pot merge mai departe folosindu-mă de

flerul meu pentru a o atinge ceea ce imi doresc."
"În opinia mea, ar trebui înființate mai multe

fundații, pentru că noi, femeile rome, nu suntem
suficient de bine protejate aici. Trebuie să fie
înființate astfel de fundații în viitor pentru a

proteja demnitatea umană a femeilor și pentru a
le încuraja să lupte pentru interesele lor."

"Mi-e teamă să nu mă pierd ca persoană. Vreau să mă
păstrez și să mă dezvolt în continuare. Mi-e teamă de

indiferența oamenilor."

 "Educația unei persoane este foarte importantă. Trebuie să fim educați și „citiți”,
pentru a putea fi mândri de noi, întrucât cunoașterea e putere!"



Vasko
Karagyozov

 "Stolipinovo este cel mai bun cartier din Plovdiv. Acolo sunt înregistrați aproximativ 70.000 de persoane,
dintre care 50.000 locuiesc în Germania, Anglia, Franța și alte țări. Vara este plin și nu se poate trece, iar iarna
este gol, ca și cum nimeni nu locuiește acolo. Sunt din Stolipinovo. Numele meu este Vasko, o persoană simplă

care are vise. Îmi place să cânt. Tatăl meu este muzician și mi-ar plăcea să fac muzică în viitor. Fac asta și
acum, dar nu profesional. Sper că mai târziu voi face din muzică profesia mea. Imi place și fotbalul. Nu-mi plac

minciunile și ipocriții."

"Îmi place muzica pentru că am crescut cu ea,
tatăl meu este muzician. Când eram mic,

cântam la pian. Mai târziu am învățat să cânt
la chitară. Unchiul meu este baterist."

"O inimă bună te face om. Cu toții ne naștem ființe
umane, dar nu toți rămân oameni. Un om este persoana
bună, care își iubește familia, are grijă de prietenii săi și
se gândește la ei. Este persoana care se gândește mai

mult la ceilalți decât la ei înșiși. După părerea mea,
acesta este un om. Dacă toată lumea ar gândi așa,

atunci lumea ar fi un loc mai bun."
 "O să vă împărtășesc un citat care este

adevărat. Am învățat și am experimentat asta
anul trecut. Acesta ar trebui să fie un sfat

pentru tine: „Nu toți cei care te ajută îți sunt
prieteni și nu toți cei care te atacă sunt

inamicii tăi.”
 "Cred că toți oamenii ar trebui tratați în

mod egal. Unii cred că sunt mai importanți
decât ceilalți, dar deasupra noastră avem

același cer, așa că nu contează, bogat, sărac,
celebru – toți suntem oameni. Ceea ce avem

în comun este că respirăm același aer."

 "Eu cred că romii sunt cei mai talentați oameni
din lume. Suntem fier forjat, suntem muzicali și

suntem peste tot în lume."

"Visul meu european este așa: ai un loc de muncă bine plătit, o familie fericită și o mașină
frumoasă. În plus, călătorești și îți realizezi visele și ești aproape de oamenii pe care îi iubești."



Zhelayzko
Zhelyazkov

 "Numele meu este Zhelyazko, am 23 de ani. Deci, ce mă face unic în această lume? Cred că faptul că am o origine
romă mă ajută să gândesc diferit și pot spune că fiecare persoană este unică în sine. M-am născut într-un sat. Să
crești într-un sat este foarte diferit de a crește în oraș. Am crescut într-un sat cu 2000 de locuitori, unde toată

lumea se cunoaște. Am fost la școală unde erau foarte puțini copii și ne cunoșteam cu toții. Aveam aproape aceleași
interese și eram buni prieteni. Nu a fost greu să socializăm pentru că ne cunoșteam cu toții."

 "După părerea mea, un om este cineva care
poate socializa și înțelege ce se întâmplă în jurul
lui. Această persoană nu trebuie să gândească

instinctiv și are nevoie de alți oameni în jurul său.
Și are nu numai nevoi fizice, ci și emoționale."

 "Un stat, în opinia mea, înseamnă un loc care unește toți
oamenii dintr-o anumită zonă, indiferent de cultura sau etnia
lor. Există aceleași reguli și legi care trebuie respectate. Toată

lumea ar trebui să aibă aceleași drepturi și oportunități. Nu sunt
pe deplin sigur, dar cred că statele sunt menite să existe.

Oamenii din diferite regiuni ale lumii sunt diferiți și ar trebui să
existe ceva care să separe diferitele culturi și mentalități, astfel
încât să existe o anumită ordine. Nu cred că este cea mai bună
soluție că nu există state, pentru că va fi foarte haotic. Nu pot

alege unde să mă nasc. Dar asta nu înseamnă că dacă te-ai
născut într-un stat și apoi emigrezi și te stabilești în altă parte,

asta nu înseamnă că trebuie să rămâi în acel stat. Dacă vrei,
există opțiuni de a trăi într-un alt stat. Sunt sigur că nu poți
alege unde te-ai născut, dar cu siguranță poți alege unde să

locuiești. Cred că fiecare ar trebui să aibă de ales. Uneori este
posibil să preferați să locuiți în altă parte sau să văceri o altă

naționalitate. Și nu cred că întrebarea unde te-ai născut, la care
nu poți răspunde deloc, ar trebui să-ți determine natura umană.

Cred că ar trebui să fim liberi să alegem."

 "Prima și cea mai importantă regulă - toți oamenii ar
trebui să fie egali și toți ar trebui să beneficieze de
același tratament pentru că suntem diferiți, dar de

fapt ar trebui să avem drepturi egale."

"În primul rând, cred că a fost foarte bine pentru oameni că am fost acceptați în UE. Ai opțiunea importantă de a pleca la
muncă sau de a te stabili în străinătate. Iar pentru sat, aderarea la UE a adus o mulțime de resurse financiare, care au

îmbunătățit infrastructura. Cred că două unități școlare din sat au fost renovate cu ajutorul UE, iar în acest moment se
construiește o grădiniță. Drumurile au fost, de asemenea, reabilitate de mai multe ori. Înainte de a adera la UE, întreaga

infrastructură a satului era într-o stare dezolantă. Acum totul arată mai bine și oamenii au mai multe opțiuni."



MĂSURI PENTRU SCHIMBĂRILE CLIMATICE

 Mișcarea ecologică:

 Ar fi bine dacă, timp de o săptămână, peste tot în U.E, i-am încuraja pe toți să nu-și folosească
mașinile personale sau motocicletele, ci să folosească transportul public sau alte moduri de
transport ecologice (bicicleta). În acest fel, toată lumea este implicată direct în transformarea
Europei într-un spațiu mai verde. Folosiți campanii media pentru a încuraja oamenii să
folosească transportul public, iar transportul public să fie mai ieftin/ gratuit pentru toată lumea
în acea săptămână.. Interziceți combustibilii fosili cât mai curând posibil! Săptămânile fără
mașină o ar trebui să devină obligatorii în fiecare stat, cel puțin o dată pe an.

 Prevenire:
    
 Este mai ușor să oprești ceva să se întâmple decât să repari daune după ce s-a întâmplat. Dacă
toți ghețarii se topesc, unele țări de pe această planetă vor dispărea. Acesta este motivul pentru
care credem că o serie de cursuri despre schimbările climatice și mediu ar trebui să fie
obligatorii.

 Energie:

 Dintre diferitele tehnologii de energie curată disponibile acum, cea eoliană șicea solară vor
rămâne cele mai ieftine și rapide modalități de a reduce emisiile de dioxid de carbon din sectorul
energetic până în 2030, potrivit IPCC. Tehnologiile deja existente, cum ar fi energia eoliană și
solară, al căror preț a scăzut în ultimul deceniu, precum și iluminatul eficient, clădirile și
vehiculele mai eficiente vor contribui la reducerea emisiilor de carbon.

 Panouri solare:

Energia solară este o sursă esențială de energie regenerabilă. Nu produce gaze cu efect de seră
și nu poluează apa. De asemenea, necesită foarte puțină apă pentru întreținere, spre deosebire
de centralele nucleare. Sugerăm ca acestea să fie acces mai ușor și să fie mai ieftine ca fiecare
casă să aibă panouri solare. Pentru asta trebuie implementată o finanțare specială.

 Natură:

 Credem că este important să protejăm plantele, deoarece de fiecare dată când o floare dispare,
aceasta afectează un anumit ciclu și acest lucru poate cauza mult rău biodiversității și omenirii.
Trebuie să existe mai multe legi pentru a proteja biodiversitatea - Statele trebuie să se asigure că
nu mai sunt tăiați copaci în mod ilegal din păduri. Finanțare specială pentru reîmpădurire.



 Aplicarea siguranței navigării pe Internet prin interzicerea accesului tuturor persoanelor la site-uri cu conținut ilegal. Toate site-urile
trebuie să informeze despre conținutul pe care îl au, astfel încât fiecare persoană să fie în siguranță; trebuie implementat un program
pentru a asigura măsurile de siguranță și de confidențialitate pentru a evita ca utilizatorii să fie înșelați și să-și furnizeze datele
personale.

Digitalizarea activităților pentru a facilita munca oamenilor

 Profiturile realizate prin digitalizare ar trebui să fie impozitate și distribuite societății, pentru a finanța crearea de software care să
permită accesul gratuit la diferite cursuri sau training-uri; programatorii ar trebui să obțină finanțare specială pentru dezvoltarea de
programe software pe care să le publice online cu acces gratuit pentru toată lumea. Dezvoltarea unui program pentru persoanele
dezavantajate care nu au acces pentru a le oferi astfel acces la un site de formare gratuit. UE ar trebui să creeze un program special în
care fiecare stat membru să ofere cursuri gratuite de digitalizare pentru persoanele care nu au acces la internet sau computer și să le
explice cum să le folosească.  Schemele de personal să conțină posturi dedicate unor persoane care să   controleze dacă aceste cursuri
au loc cu adevărat. Trebuie implementată o lege pentru dreptul la internet rapid.

 Acces la digital pentru studenți

 Fiecare școală/liceu ar trebui să fie echipată cu calculatoare pentru a facilita procesul de învățare. E nevoie de o finanțare specială
pentru ca școlile să poată aplica pentru calculatoare, tablete etc. Profesorii ar trebui să fie instruiți în utilizarea echipamentului. Trebuie
pus un accent deosebit pe abordarea diferitelor grupe de vârstă pentru a găsi cele mai noi și cele mai bune tehnologii pentru a facilita
participarea lor la societatea digitală. Copiii din școli/licee care au înclinații să se dezvolte în lumea digitală, după o pregătire specifică ar
trebui direcționați către companii mari unde își pot dezvolta și îmbunătăți abilitățile. Disciplina „Digitalizare” trebuie implementată în
școli.

 Transformarea digitală în domeniul sănătății

 Toate spitalele trebuie să folosească instrumentul digitalizării pentru a facilita nevoile oamenilor, un exemplu fiind programările online.
Spitalele trebuie să aibă propriul site unde pacienții șă aibă acces, cu nume de utilizator și parolă, la propriile fișe medicale atunci când
au nevoie, evitând astfel așteptările lungi pentru eliberarea unui singur document.

 Digitalizarea afacerilor

 Procesul de conversie a informațiilor din analog în digital trebuie să faciliteze accesul la informații tuturor persoanelor; trebuie creată o
arhivă digitală (obligatorie) a tuturor informațiilor utile, pentru a informa publicul și pentru a putea evalua afacerile în beneficiul
angajaților și a consumatorilor. Asigurarea accesului rapid la informație pentru toate persoanele, inclusiv pentru pensionari; folosirea
unor mediatori pentru a explica oamenilor digitalizarea. 

 Protejarea datelor personale.

 Toate companiile ar trebui să fie mai atente la datele personale pentru că majoritatea utilizatorilor pot fi ușor păcăliți să își ofere chiar și
contul bancar pe internet și să se expună unor pericole; companiile trebuie să creeze programe de software sigure și de încredere în
conformitate cu legislația europeană, pentru a monitoriza conturile utilizatorilor amenințate de infractorii cibernetici. Acesta este motivul
pentru care companiile de internet ar trebui să practice tarife accesibile tuturor, în cele din urmă ar trebui ca internetul să fie un serviciu
gratuit. Accesul de bază la internet ar trebui să fie gratuit pentru toată lumea, contra cost urmând să fie doar un accesul mai rapid. O
mare parte a oamenilor se conectează din rețele publice care nu sunt sigure și oamenii nu pot avea garanții de confidențialitate, de
aceea punctele de acces deschise trebuie să fie mai sigure și mai fiabile. Utilizarea VPN trebuie făcută publică prin campanii media
pentru ca mai mulți oameni să o poată utiliza. Reglementările UE care compromit confidențialitatea în chat-ul privat trebuie oprite.
Dreptul la confidențialitate trebuie aplicat. Companiile Big Tech trebuie reglementate și trebuie interzisă utilizarea datelor private pentru
profit. Aceste companii nu trebuie să aibă dreptul de a stoca date sensibile ale utilizatorilor în afara statelor membre UE.

MĂSURI PENTRU TRANSFORMAREA DIGITALĂ



 Sunt necesare măsuri pentru a garanta că toate familiile beneficiază de drepturi familiale egale în
toate statele membre. Acest lucru ar trebui să includă dreptul la căsătorie și adopție. Adopția
copiilor de către comunitatea LGBTQ+ ar trebui legalizată în fiecare stat membru al UE. Sprijin
financiar pentru copii distibuit în mod egal în UE, minimum 200 EUR per copil, ca sumă garantată
de bază pentru bunăstarea lor. Reducerea diferențelor de remunerare dintre țări prin asigurarea,
într-un prim pas, a unui sistem de retribuție egală, în fiecare stat membru, pentru profesori și
persoanele care oferă servicii de îngrijire.

 Introducerea unei pensii minime ca măsură de prevenire a sărăciei în rândul pensionarilor. Fiecare
stat membru ar trebui să crească nivelul pensiilor.

 Pentru multe țări, cheia este o colectare mai bună a impozitelor. Problema este că multinaționalele
se pricep foarte bine să reducă sau chiar să evite plata impozitelor datorate. Aceasta este o
provocare majoră pentru țările în curs de dezvoltare, nu în ultimul rând din cauza lipsei de auditori
calificați capabili să confrunte multinaționalele. Oferind asistență practică și învățare peer-to-peer
(noduri interconectate), programul îmbunătățește înțelegerea provoacărilor taxării globale și ajută
autoritățile să recupereze impozitele neplătite. De asemenea, oferă o nouă abordare pentru
dezvoltarea competențelor fiscale.

 Asigurarea egalității de gen: în ciuda credinței populare că femeile au redus aproape total decalajul
de gen la locul de muncă, bărbații continuă să dețină majoritatea locurilor de muncă bine plătite.
Deși diferența de remunerare între femei și bărbați se reduce gradual, femeile câștigă 84 de cenți
pentru fiecare dolar câștigat de omologii lor de sex masculin. Trebuie luate măsuri pentru a reduce
diferența de remunerare între femei și bărbați. Aceeași muncă – același salariu!

 Liderii de afaceri pot ajuta la eliminarea acestui decalaj prin crearea unor politici echitabile și
transparente de angajare, compensare, evaluare și promovare.

 Reducerea decalajului de gen poate îmbunătăți implicarea angajaților, randamentul financiar și
inovația.

 Pentru a ne asigura că toată lumea își permite locuințe încălzite toamna și iarna, ar trebui să existe
un plafon pentru creșterea prețurilor la energie și o taxă pentru companiile mari care profită de pe
urma inflației.

ECONOMIE, JUSTIȚIE SOCIALĂ ȘI LOCURI DE MUNCĂ



Alocarea unui mediator pentru elevi, care va avea grijă de 5-6 copii pentru a-i ajuta în dificultățile cu care se confruntă, fie cele de socializare, fie cele privind
unele materii, sau orice alte probleme legate de școală care necesită o intervenție personalizată. De asemenea, mediatorul poate urmări performanța copilului și
îl poate ajuta să găsească universitatea potrivită după terminarea liceului.

 Dezvoltarea educației pe termen lung prin sondarea opiniei tinerilor cu privire la ceea ce sunt interesați să învețe și creșterea numărului de clase la specializările
de care sunt interesați.  Aceasta crește motivația de a merge la școală și de a vedea școala ca pe o activitate plăcută. Implicit, acest lucru va crește numărul
orelor la o anumită materie,  iar elevii se vor specializa la vârste mai mici.

 Educați tinerii asupra importanței mediului lor și și asupra modului în care îi afectează conexiunile din cercul lor apropiat pentru a înțelege că ar trebui să-și
aleagă cercul de prieteni cu atenție!

 Ar trebui să existe mai mult acces la educație și oportunități pentru persoanele cu dizabilități pentru ca ele să se poată implica în societate, să se adapteze la
viața profesională și să fie independente. Prin urmare, avem nevoie de mai multă asistență personală în școală și în grădinițe. În plus, ar trebui să existe mai
multe posibilități pentru persoanele care abandonează școala, sau au o diplomă de la o școală special, pentru ca aceștia să poată urma un program de ucenicie,
de a merge la studii superioare, sau de a se angaja fără a fi nevoie să dețină o diplomă de învățământ. Astfel, persoanele vizate ar  fi mai active pe piața muncii
și în societate.

 SPORT

 Organizați competiții sportive școlare în mod regulat! Lăsați tinerii să aleagă ce sport doresc să joace. Implicații copiii în sporturi de competiție de la o vârstă
fragedă. Competitivitatea și auto-dezvoltarea  crează dependență de activitățile sportive. Când o echipă sau un elev obține performanțe bune, expuneți
realizările lor în școală (la evenimente școlare etc.), astfel încât alți copii să le vadă, iar asta va crește șansa ca și alții să dorească să facă sport. De asemenea,
competitivitatea îi va ajuta pe copii să își îmbunătățească performanța de fiecare dată, iar calitatea va crește peste tot.

 Ar trebui să existe mai multe echipamente și terenuri sportive publice pe care toată lumea să le poată folosi gratuit. Ar trebui să existe cursuri sportive gratuite
și cursuri de autoapărare pentru femei și copii, astfel încât toată lumea să aibă acces egal la sport.

 Introduceți mai multe cursuri despre aspectele pozitive pe care sportul le are asupra corpului și asupra sănătății mintale, cum ar fi: îmbunătățirea disciplinei,
aspectele pozitive asupra sănătății generale, înțelegerea muncii în echipă, concentrarea etc.!

 Încurajați evenimentelor sportive internaționale între școli cu elevi non-profesioniști, pentru a menține interesul oamenilor pentru sport și sănătate. Acest lucru
le va îmbunătăți, de asemenea, experiența și cultura.

 CULTURĂ ȘI SCHIMBURI CULTURALE

 Promovați învățarea a mai mult de două limbi străine prin creșterea orelor de limbi străine la o vârstă fragedă și promovarea schimburilor culturale  pe măsură
ce cresc. Exersați vorbirea de limbi străine creând situații în care elevii trebuie să le folosească pentru a înțelege diferite culturi și să poată avea mai multe
opțiuni de dezvoltare a carierei, inclusiv să locuiască în alte țări. 

 Evitați atașamentul față de o singură cultură sau credință ale unei anumite țări sau religie. Dezvoltați și investiți în programe de schimb, deoarece aduc beneficii
fiecărui participant  prin cunoștințe culturale, experiență și oportunități.

 PROBLEME EUROPENE DE TINERET

 Încurajați gândirea critică la o vârstă fragedă; școlile trebuie să se concentreze mai degrabă pe a arăta calea corectă de a ajunge la răspunsuri, în loc să ofere
răspunsurile corecte. Tinerii ar trebui învățați să se adapteze la diferite situații și să-și dezvolte creativitatea.

 Creșteți numărul de cursuri de sănătate corporală și sănătate mintală în școală, pentru a crește conștientizarea deciziilor pe care le iau tinerii și copiii la o vârstă
fragedă.

 Creșteți conștientizarea importanței de a se concentra asupra unui singur lucru și de a face lucrul respective în cel mai bun mod posibil. În zilele noastre, tinerii
au atât de multe distrageri, iar abilitatea de a se concentra asupra unui singur lucru și de a-l face în cel mai bun mod posibil devine din ce în ce mai valoroasă.

 În prezent, mulți tineri petrec mult timp în interior, pe telefonul lor și au puține posibilități de a experimenta natura. Din acest motiv, ar trebui să existe mai
multe parcuri publice în orașele mari, la care se poate ajunge pe jos. În plus, ar trebui să existe mai multe centre de tineret unde tinerii își pot explora interesele
și își pot petrece timpul liber.

 Violența domestică este o mare problemă pe care o întâmpină tinerii în familiile lor și în familiile adoptive. Pentru a proteja mai bine tinerii ar trebui să existe
mai multe vizite de control inopinate din partea serviciilor sociale în familii și, de asemenea, posibilități mai bune de raportare a incidentelor de violență
domestică

EDUCATIE, TINERET ȘI SPORT



Reducerea micromoleculelor de plastic în alimente, băuturi și viața de zi cu zi. Cercetări suplimentare asupra bacteriilor care se hrănesc cu plastic. Eforturi de reducere a
dioxidului de carbon produs de bacterii. Evitarea utilizării plasticului de unică folosință; înlocuiți-l cu recipiente metalice sau de sticlă pentru a reduce utilizarea plasticului, 
 care este dăunător  pentru natură și oameni.

 Giduri informtive împotriva utilizării nenecesare a antibioticelor. Sancțiuni aspre pentru cei care nu respectă aceste reguli, în special pentru medici.

 Servirea unor meniuri bogate în proteine, minerale și vitamine în spitale, care nu vor agrava bolile pacientilor.

 Evaluarea alimentelor procesate și a lanțurilor de fast-food. Sprijinirea consumului de alimente preparate în mod natural, care nu sunt dăunătoare sănătății umane și de
carne provenită de la animale care nu au fost hrănite cu antibiotice. Educarea tinerilor cu privire la „ce este sănătatea și ce este dreptul la sănătate”.

 Consolidarea sistemului de sănătate

 Crearea de secții speciale pentru bolile cronice. Pregătire specializată pentru boli cronice precum bolile autoimune sau boli intestinale precum „colita ulcerativă cronică și
boala Crohn”. Cercetare aprofundată și sprijin din partea unui psihiatru, psiholog sau psihoterapeut.

 Tratamentele pentru boli grave ar trebui să fie gratuite sau mai ieftine. Pacienții care nu își pot permite tratamentul ar trebui să beneficieze de credite sau să li se plătească
tratamentul sau intervenția chirurgicală, iar rambursarea să se facă sub formă de împrumut sau în orice altă modalitate alternativă posibilă. Asigurarea medicală trebuie să
acopere cât mai multe proceduri medicale costisitoare. Medicamentele foarte costisitoare ce tratează bolile care pun viața în pericol ar trebui să fie accesibile, iar cea mai
mare parte a tratamentului ar trebui plătită de stat, iar pentru cazurile grave ar trebui chiar să fie gratuite.

 Profilaxie dentară gratuită de 4 ori pe an; radiografii și examinări diverse gratuite pentru dantură, sinusuri și cavitatea bucală. Copiii până în 18 ani vor beneficia de detartraj
gratuit o dată pe an, iar persoanele de peste 18 ani vor beneficia de acest serviciu gratuit de două ori pe an.

 Teste genetice sau screening pentru metaplazie sau pentru o tumoare (în special pentru proteina p53) cel puțin o dată. Examinări obligatorii pentru cei care au un membru al
familiei cu cancer sau suferă de o mutație genetică. Educare despre importanța analizelor și evaluărilor medicale periodice și a consecințelor pe care le presupune lipsa lor.
Atunci când e necesar, statul sau polița de asigurare a pacientului trebuie să suporte costurile investigațiilor medicale.

 O înțelegere mai largă a sănătății.
 Obiectiv: cursuri de educație sexuală, sănătate mentală și prim ajutor

 Programe de educație inovative pentru adulți, care să spargă tabuuri în acele țări în care sexul constituie un tabu. Crearea de condiții pentru ca tinerii să fie educați pentru a
deveni părinți și a crește tinerii.
Studii aprofundate și teste asupra bolilor care afectează creierul și memoria. Acordarea de sprijin psihologic unor pacienți și normalizarea și înțelegerea importanței acestei
practici în Europa.

 Campanii de informare privind orientările sexuale. Oamenii nu ar trebui să-i judece pe semenii lor. Trebuie să acceptăm că suntem unici. Corpul meu, alegerea mea! De
asemenea, toate țările din Uniunea Europeană trebuie să aibă reprezentanți în tribunale, asistenți sociali și psihologi care se ocupă exclusiv de subiectul LGBTQ+. Este
necesară crearea unor zone sigure unde această comunitate să se simtă confortabil și să fie printre oameni care au aceleași idei.

 Introducerea unor cursuri de educație sexuală în școli. De asemenea, trebuie să fie instruit un personal care să știe cum să-i învățăm pe alții despre educația sexuală.

 Introducerea cursurilor de prim ajutor în școli și locuri de muncă. Defibrilatoarele și trusele de prim ajutor ar trebui să fie în toate locurile publice pentru situații de urgență,
astfel încât să se poată lua măsuri rapid.

 Acces egal la sănătate pentru toți

 Fiecare medicament trebuie să fie disponibil și accesibil oricui, pentru a evita amânarea tratamentului unor boli. Atunci când este este necesar, statele UE pot accesa ușor și
rapid unele medicamente din afara zonei UE atunci când acestea sunt deja testate și puse în circulație.

 Statele UE ar trebui să facă schimb de date și asistență atunci când trebuie să efectueze cercetări ample pentru a determina la ce boli sunt mai predispuși cetățenii unei țări
și când acel stat trebuie să examineze și să înțeleagă aceste boli în profunzime. De asemenea, e necesar ca statele să construiască unități cu toate facilitățile necesare, care
să aibă medici specializați și laboratoare pentru a dezvolta medicamente împotriva acestor boli.

 În țările în care cannabisul este legal se pot face cercetări aprofundate pentru fiecare sistem endocannabinoid uman. Ar trebui examinate mai detaliat și în profunzime mai
multe cercetări pentru canabinoizi și tetrahidrocannabinol (THC) pentru fiecare pacient şi afecţiune cu scopul de a descifra care tip de canabinoid este mai utilizabil din punct
de vedere medical și dacă reprezintă un tratament sau o metodă alternativă de tratament pentru afecțiuni precum bolile autoimune sau boala Parkinson.

 Studii aprofundate despre cum și cât de mult rețelele sociale afectează creierul și sănătatea persoanelor care nu socializează corespunzător. Studii asupra persoanelor care
suferă de stres și anxietate, precum și cercetări pentru reducerea anxietatăţii și a stresului.

 Mai multă atenție trebuie acordată afecţiunilor care apar în viaţa cotidiană, precum depresia, schizofrenia sau dependențele (de mass-media, bulimia). Şcoala trebuie să
educe copiii și tinerii despre aceste afecţiuni, astfel încât acestea să poată fi mai bine prevenite, iar persoanele afectate să fie mai bine înţelese.

O MINTE SĂNĂTOASĂ ÎNTR-UN CORP SĂNĂTOS



Propunem astăzi o soluție europeană, care va restabili încrederea
cetățenilor statelor membre în capacitatea noastră de a gestiona
migrația ca Uniune. UE a demonstrat deja în alte domenii că poate lua
măsuri extraordinare pentru a reconcilia perspectivele divergente. Am
creat o piață internă complexă, o monedă comună și o redresare fără
precedent a economiilor. Acum este momentul să abordăm provocarea
de a gestiona împreună migrația, asigurând echilibrul dintre solidaritate
și responsabilitate.

 Activități bazate pe inteligența socială și emoțională, concepute special
pentru a cultiva empatia față de refugiați și pentru a ajuta studenții
migranți să facă față situațiilor dificile prin care trec.

 La fiecare frontieră ar trebui să existe asociații și fundații care să ofere
sprijin minorilor care trec granița singuri pentru ca aceștia să nu cadă în
mâinile traficanților de ființe umane.

 În fiecare țară care primește migranți, ar trebui să existe centre de
educație pentru minorități și Centre prin care migranții să se poată
integra mai rapid în comunitate.

MIGRAȚIA



Obiectiv: Crearea unor condiții de viață egale pentru toți membrii Uniunii Europene, în
special prin:

 Investiții în educație, sănătate și locuințe, în funcție de nevoile țării. Aceasta înseamnă să reușim să
aducem țările mai puțin dezvoltate (prin utilizarea PIB - Bulgaria, Grecia, Slovacia, Croația) la standardele
țărilor fondatoare ale Uniunii Europene (Belgia, Franța, Italia, Luxemburg, Țările de Jos și Germania de
Vest).

 Realizarea de studii științifice pentru a identifica în ce țară există cel mai bun sistem de educație,
sănătate și locuire și încercarea de a-l implementa adaptat legilor fiecărei țări.

 La un moment dat, toate țările care sunt membre ale UE vor avea reglementări și legi comune cu privire
la standardele de viață din Uniunea Europeană.

 Creșterea și facilitarea integrării migranților în societățile UE, prin crearea de programe care să ofere
locuri de muncă și locuințe.

 De asemenea, conștientizarea cetățenilor UE cu privire la problemele legate de migrație prin intermediul
mass-media și al rețelelor sociale.

 PROTECȚIA DATELOR ȘI SECURITATE CIBERNICĂ

 Obiectiv: garantarea unei politici privind gestionarea datelor printr-o protecție sporită și mai orientată
către cetățeni, în special prin:

 Campanii de conștientizare a importanței datelor.

 Organizarea de întâlniri/ evenimente școlare pentru a informa părinții cu privire la datele copiilor lor
minori în rețeaua globală, prin implementarea și îmbunătățirea funcției „Controlul părinților” pe
telefoanele lor.

 Creșterea gradului de conștientizare a furnizorilor de servicii de telecomunicații cu privire la obligația de a
proteja datele personale ale utilizatorilor, de a-și îmbunătăți și dezvolta sistemele de securitate, prin
crearea mai multor pași de autentificare în rețelele lor.

 Consolidarea capacității de a proteja conturile bancare, e-mailurile și utilizarea diferitelor servicii din
lumea virtuală, în special prin crearea mai multor măsuri și coduri personale.

VALOAREA DREPTURILOR

ANTI-DISCRIMINARE, EGALITATE ȘI CALITATEA VIȚII
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      Чудили ли сте се някога дали е възможно множество млади хора от различни страни
в Европа, които имат различни езици, култури и религии, да се разбират помежду си и
да намерят допирни точки във възгледите си за бъдещето? Е, ние сме живото
доказателство, че е възможно!
      През юли 2022 г. станахме свидетели на началото на Първия тринационален конгрес.
Страстни млади хора от Германия, България и Румъния получиха възможност да се
срещнат, да пътуват, да открият други култури, да обменят гледни точки, да участват в
различни семинари и най-важното да разберат сложността на разнообразните
общности, които могат да бъдат намерени в Европейския съюз.
      Озовахме се на кръстопътя на междукултурността. Първата част на The TriCon се
проведе във Велинград, България. Тук се запознахме и открихме, че празнуваме
многото ни различия. Нещо повече, разбрахме, че си приличаме повече, отколкото си
мислехме първоначално: след като говорихме за нашите култури, идентичности и
житейски опит по отношение на особеностите в образователните, законодателните и
санитарните системи на нашите страни, забелязахме, че поддържаме сходни ценности.
Получихме шанса да проучим допълнително тези прилики, като дискутирахме по
различни теми, напр. цифрова трансформация, изменение на климата, миграция,
социална справедливост, здравеопазване, образование. И в края на пътуването ни в
България всяка от националните групи получи възможността да гласува за „посланик
на посланиците“, за да улесни комуникацията до следващата ни среща.
      През септември 2022 г. се събрахме отново в столицата на Румъния, Букурещ. Тук
срещнахме някои нови членове и опознахме по-добре старите. Всички ние участвахме
в нови семинари и дейности, които бяха от съществено значение в това пътуване.
Освен това работихме заедно в по-малки групи по гореспоменатите области, като
обсъждахме различни политики, които смятаме за необходими за по-добро бъдеще в
Европейския съюз. Всяка от тези групи е съставена от германец, българин и румънец.
Когато работихме по тези теми, открихме, че предаваме мислите и идеите си много по-
лесно, както и даваме много подкрепа на нашите колеги групи. След това всяка група
направи презентация по своята тема и всички обсъдиха и гласуваха предложените
политики. В крайна сметка всяка нация избра двама представители, които ще отидат и
ще представят на Европейската комисия обсъжданите идеи за това какви стъпки смятат
за необходими за една по-добра Европа.
       В съответствие с този междукултурен диалог ние вярваме, че ние, младежите, сме
архитектите на утрешния ден, така че е важно да ни бъде дадена необходимата
подкрепа и да бъдем изслушвани в контекста на по-голяма Обединена Европа.

Предговор.



Abdul Chardov

"Аз съм Абдул и това, което е специално за мен е, че мога да си
спомня всичко, без да уча."

 
 
 
 
 
 
 
 

"Това, което трябва да стане по-добро в света, определено е да се грижим повече
за климата и да учим по-младите и по-възрастните хора на повече уважение."

 
 

"Трябва да работим с другите.
За да не се случва нещо в света

без предварително
споразумение"

 
"Виждам света много тъжен.
Няма уважение към околната
среда и много хора са станали
неуважителни. Не знам дали

може да остане така."
 

"В моята мечтана държава няма расизъм!
Всеки, който има нужда от помощ, ще
бъде подпомогнат и никой не трябва да
остава гладен. Бих се погрижил всеки да

има достатъчно храна."

"Всеки е направен от кожа,
кръв и кости. Това е

общото между всички."

"Ако имах власт, щях да се погрижа
всеки по света да има работа и

всеки да може да издържа себе си
и семействата си. Така че никой да

не остава гладен"



Alex Jurcuț

"Казвам се Алекс Юркуш, учител съм в училище Finteușu Mic в Марамуреш, Румъния. Преподавам на 1-4 клас. Станах учител,
защото имах чичо в семейството ми, който също беше учител и това много ми хареса. Желал съм и съм мечтал да стана учител.
Имам един братовчед и всички бяха много уверени, че той ще последва стъпките на чичо ми, но от друга страна аз бях този,

който го направи. Показах им нещо, в което никога не са вярвали. Аз съм от Марамуреш, тук е много красиво, имаме традиции,
много различни диалекти, румънски и ромски, и това е красиво място, с много зеленина, растения, всичко, което искате."

 "Вярвам, че расизмът съществува по много
начини: поради цвета на кожата, националността,
етническата принадлежност, пола и много други.

Намирам расизма, дискриминацията и разделянето
в училищата за несправедливи."

"Нацията е общност от хора, от повече или по-малко
хора според случая, които могат да имат определени
правила, избори, права. Бих изградил нация с всички
раси, с всички образувания, с всички цветове на
кожата, няма значение. Всеки трябва да бъде

третиран правилно, всеки трябва да се обича един
друг, всеки трябва да има работа и не трябва да има
повече дискриминация, расизъм или сегрегация."

 

 
 "Бих казал същото на хората: да се грижат един за друг,
никой да не е преди другия и да няма повече раздяла.

Всичко трябва да е възможно най-обикновено и всички да
са добри един към друг. Ако имах тази възможност бих
казал на всички да бъдат максимално верни един на друг
и да не си мислят, че са по-добри от другите. Бих казал, че
сме максимално прави и добри по следния начин. Трябва
да спрат да бъдат расисти, да спрат да гледат цвета на

кожата на всички и да замълчат. Ако бях лидер на всички,
бих се опитал да им дам тази възможност да посетят всяка
страна, така че да видят проблемите и препятствията на
другия. Това би довело до признание от други хора."

 

 "Моята лична европейска мечта би била
всички страни от ЕС поне да зачитат правата
на човека и да няма повече расизъм. Имаме
нужда от много за Европа. Сега мога да кажа
най-важното: помага ни, дава ни права,
можем да се оплакваме от нередности и

дискриминация. Честно казано, смятам, че
Европа има нужда от мен или от всички нас,

защото и ние помагаме за тяхното
създаване. Вярвам, че всеки човек е важен
за Европа. Честно казано, бихме могли да
кажем, че като сме толкова много държави,
бихме могли да създадем империя според

мен."

 
 "Честно казано, ако трябваше да умра за семейството, бих

бил готов да дам живота си за тях."
 



Anelia Stoyanova

"Казвам се Анелия, на 16 години съм и съм от България, от Пловдив. Какво ме прави уникална? Не знам точно Много ми харесва иронията.
Обичам да се подигравам със себе си и нямам нищо против шегите по мой адрес. Също така обича да говори, говоря много. И всички ми
казват, че съм много добра и много се карам, за всякакви неща с всеки. Винаги имам собствено мнение за всичко. Въпреки че много хора

споделят същото мнение, аз заставам зад възгледите си и не съм съгласна с тях."

 
 "Човекът е същество, което може да изпитва емоции. Това е,
което ни отличава от животните на първо място и ако не

можете да изпитвате чувства като тъга, гняв, любов, значи не
сте хора. Ние не сме толкова добродушни, колкото си мислим,
че сме и имаме много лоши качества, които другите същества
нямат, и не сме толкова велики, колкото си мислим, че сме."

 

 
 "Има добри качества, развили сме се. Но в момента много

неща вървят малко на зле. Когато говорим за планетата Земя,
световните океани са в ужасно състояние. Никой не го е
грижа за бъдещето, за децата и не ми харесва посоката, в

която върви светът. Но някои неща се подобриха, например
за жените, за децата и за другите, които са били в

неравностойно положение в миналото."
 

 "Страхувам се от бъдещето, също и от това какво ще
стане с мен."

"Бих умрял за хора, които винаги са били до мен, които
обичам и които ме обичат."

 
 "Моята мечтана страна се състои от хора, които вярват, че
могат да имат думата и да действат, а не просто да говорят,
без нищо да се промени. Искам държава, в която всеки е
ценен и няма дискриминация. Страна, в която всеки,

независимо от произхода, има шанс. Страна, която цени
всеки."

 

 
 

 "Правилото, което всеки трябва да спазва е уважение към
другите и човек не трябва да бъде злонамерен. Това е едно
от най-важните правила. Искам всички да се ценят. Тези
правила, ограничения, като например едно много важно
нещо - всеки трябва да цени другия човек, никой не трябва
да бъде подценяван. Ако няма подценяване от други хора,

тогава ще живеем много комфортно."
 "Не съм сигурна дали хората имат нужда от

държави, може би да, но и не. Хората свикнаха
да имат държава.."

"Трябва да обърнем повече внимание на
положението на жените и децата в тези страни,
защото в момента те са в много опустошено

състояние."

"ЕС се нуждае от нас, за да предложим повече идеи за завършване
на човешките дела за бъдещето." "Моята лична европейска мечта е да имам хора около себе си, с

които да вървя напред и да имам бъдеще. Че ще се обичаме и ще се
грижим един за друг."

 "Според мен в демокрацията властва народът и не само един човек може да взема решения, а целият
народ трябва да има думата."



Angel Ognyanov

"Казвам се Ангел. Роден съм в България, но сега живея в Германия. На 18 години съм. Като дете
се сблъсках с някои трудности, някои от които бяха свързани със семейството или с пари, но
всичко се оправи, след като се преместихме в Германия преди около 5 и почти 6 години."

 
 "Мисля, че всички човешки същества споделяме

чувството за желание за свобода, нека да е като дете или
като възрастен човек, ние всички жадуваме за свобода и
това ни свързва като човешка цивилизация и ни кара да
искаме да се развиваме много по-нататък и да правим
нещата по-лесни за нас. Какво всъщност е човек? Това е
въпрос, който си задавам от много време и моята теория
е, че ние сме защитници на нашата планета, въпреки че

някои от нас унищожават собствената си планета,
защото са невнимателни, но погледнато реалистично,
само ние бяхме надарени със знания да се обединим и
създадем и ако нашата планета е нашият източник за

създаване, мисля, че трябва да бъдем нейни защитници
и да защитаваме нашия източник завинаги!"

 

"Ако имах силата да променя нещо, щях да
променя лошия ефект, който социалните

медии имат върху малките деца."

 
 "Има много хубави неща в света, но най-задължителната
характеристика трябва да бъде, че е обитаем. Лошото в
света не е самият свят, а днешното човешко общество,
ние се разграничаваме всеки ден като общество, а

трябва да се държим заедно, да си помагаме да ставаме
все по-силни и по-силни и да търсим повече, тъй като
можем да се разширим много повече и достигнем неща,

които сме смятали за недостижими неща."
 

 
 "Има ли нужда от нации? Изобщо! Мисля, че

нациите ни правят по-слаби като
цивилизация и това е като недъг за по-

нататъшно развитие."
 

 
 "Един от най-големите ми страхове са
войните поради огромното количество
невинни хора, които са хванати и убити."

 

"Бих направил всичко по силите си, за да направя Европа по-добро място, но първата стъпка ще бъде
най-важната, за да я направим още по-добра в бъдеще и тази първа стъпка ще започне със строги

правила за опазване на природата и измисляне на начин да имаме енергиен източник, който не нанася
много щети на околната среда и разбира се, когато тази стъпка е успешна, следващото нещо, което бих
направил, за да направя Европа по-добър свят, е да имам добри отношения с другите континенти и да

споделям и получавам, бих направил Европа отворена страна както технологично по-напреднала, така и
що се отнася до почистването, най-чистата от всички, където всеки би искал да живее с щастие."



Bianca-Florina
Nestian

"Казвам се Бианка и съм студентка в Букурещ. Уча ромски и английски. Мисля, че това е нещо уникално за
мен, тъй като няма много студенти, които изучават ромски език, а също така според мен това е едно от

малкото места, които предлагат това като опция. Всъщност има един цитат, не помня кой го е казал, но е от
рода на: „Не знаеш език, докато не научиш друг“ Мисля, че е наистина интересен и важен, защото езикът е

важен. Помага ни да общуваме и да изразяваме чувствата си."

 
 "Детството ми беше малко странно. Защото не много хора

всъщност могат да ме разпознаят. Те наистина не ме смятат за ром.
И дори по-късно, когато се преместих в Букурещ, ме смятаха за
румънско момиче, но никога за ромка. И това ми беше странно.
Идентичността е сложно нещо. Защото да си ром е нещо като

половина и половина. Трябва да имаш кръвта в себе си,
семейството, разбира се, но също така трябва да имаш опит:

традициите, музиката, танците, дрехите, коледните песни, а също и
дискриминационната част. Мисля, че това наистина е голяма част
от идентичността на ромския човек. Наистина е сложно. Когато ме
погледнете отначало, няма да ме познаете като ром, но знам какъв
е бил животът ми през годините и бих искала да мисля, че знам коя
съм. Не обичам други хора да ми казват какво съм и какво не съм."

 

"От началото на живота си ние като хора сме обучени да се
страхуваме от това, което е различно, което не знаем и да се
придържаме към нещата, които знаем. Имаме това чувство

като хора. Но има хора като мен, които имат двойна
самоличност - повече или по-малко - като мен. Вярвам, че
можем да се научим как да ценим различията си. Понякога,

когато се срещам с други роми, питам така, как правят
определено нещо? И винаги е интересно и се вълнуваме да
си говорим за традициите на другите. Защото има някои
общи части, но наистина е интересно да се видят малките

части, които всъщност правят голяма разлика." 
 

 "Радвам се на малките неща в живота, като
например да пия кафето си, докато гледам през

прозореца. Обичам да се разхождам в парка. Често
ходя сама в парка, сядам на пейките и гледам как
хората живеят живота си. Това ме прави щастлива."

 

 
 "Светът е голямо място, а всички сме толкова
малки. Всички имаме различни възприятия,
чувства и идентичности. Светът е наистина

страхотно място в известен смисъл. Защото нещата
не са толкова черно-бели и е интересно да се видят
всички нюанси на сивото. Хубавото е, че е толкова
голямо, че винаги ще имате надеждата, че има
някой, който се чувства по същия начин като вас.

Винаги има тази надежда."
 

 
 

 "Когато казвате реалност, мислите за това
като за цел. Но реалността е субективна.

Познавам само собствената си реалност. Това
е странно нещо за човешкото възприятие. В
известен смисъл реалността е толкова реална,

колкото искате да я възприемете."
 

 
 "С ЕС по-скоро работим по нещата в движение.. Това е нещо като много опити и грешки и намиране как да

се реши. Но се надявам, че този процес можем да развием много повече."
 



Claudia Gheorghe

"Аз съм Клаудия и мисля, че това, което ме прави уникална преди всичко, е семейството ми, защото то е различно за всеки. От
семейството черпим нашите ценности, начина, по който сме израснали, чувствата и всичко, което сме, след като пораснем. Това, че
съм ром, ме прави уникална. Мисля, че ме прави щастлива, защото мога да си представя света от двете страни. Като ромка, тук в

Румъния, имам определени ценности от моето семейство, с които са ме отгледали. Може да ми предложи различно светоусещане, не
знам как да го кажа по-добре. Мога да си представя живота и от двете гледни точки, въпреки че съм ромка, за съжаление не израснах
сред роми. В живота си не съм имал роми, нито млади, нито стари, освен семейството ми. И накрая, мога да кажа, че имах късмета да

видя нещата и от двете гледни точки."

 
 "Бих променила омразата. Много ми се иска това
чувство, това състояние да си отиде и да не се
повтори. Иска ми се омразата да изчезне, за да

видим какво ще се случи след това."
 

 "Семейството е група от хора, които ви обичат, независимо
от вашата личност, ориентация, ценности или желания. Те

ви подкрепят независимо от ситуацията."

 "Мисля, че отговорът е емпатия. Нямаме
никаква емпатия един към друг и сме

безразлични един към друг, не ни пука дали
някой ще припадне пред нас, например.
Хората вече не реагират или от страх, или

защото са станали имунизирани, дори това да
звучи странно."

 
 "Всички хора могат да живеят където искат, могат да

избират къде да живеят, в къща или в блок – не
мисля, че има голямо значение. Не знам... Всеки да
живее както си иска, но по някакви организирани,

ясни правила."
 

 "Учих право, защото първият порив тогава
беше да избера този факултет. Това беше един
от престижните факултети, дори и днес правото
и медицината са пред другите области. Винаги
съм била малко състезателна и исках да отида в

юридическо училище. Освен това съм
привлечена от това, защото винаги съм била
човекът, който търси справедливост. Винаги
съм искала всичко да се случва както трябва и

затова тръгнах в тази посока."

"Вярвам, че сме прави и грешни едновременно,
предполагам, че не можем да бъдем само прави или

просто грешни."

 
 "Идеята за избор е демократична. От една страна Европа е демокрация, от друга страна не
е демокрация, защото има определени аспекти, които се обсъждат и констатират само от
няколко човека при закрити врати. Въпреки че имаме впечатлението, че ние избираме и
решаваме, всъщност не го правим. Не, не мисля, че това е пълна демокрация, въпреки

това, което казваме за нея."
 



Darina Zhelyazkova

"Казвам се Дарина и уникалното при мен е, че обичам непознатите хора и
обичам да срещам нови хора."

 
 "Не е много приятно, защото в нашето малко село нямате
много възможности. Но също така е хубаво, защото си

заобиколен от хора, които познаваш. Трудно е да живееш
тук, след това да се преместиш някъде другаде, защото си
свикнал с по-малко място и изведнъж всичко се смесва.
Но има и предимства, въздухът тук е по-чист, отколкото в
града. Тук можете да си отглеждате зеленчуци, вместо да
рискувате да купите нещо, с което не знаете с какво е

напръскано. Това са ползите. Но не е добре да живееш в
малко село, защото ти ограничава кръгозора."

 

 
 "По принцип възгледите на мъжете са различни от възгледите
на жените. Това е било и ще остане така. За някои от мъжете

жената трябва да е домакиня. Тя не трябва да прави нищо друго.
Не мисля, че трябва да бъде така. Трябва да имаме равен статут

в обществото и се надявам това да се случи един ден."
  

 "Значи хората имат нужда от нация. За да ... не
знам... Значи хората имат нужда от нация. Имате

нужда от тях... За да съществувате?..."
  

 
 "Трябва да се грижим за околната среда и да не я

замърсяваме. Защото, ако не се грижим за околната среда,
няма за кого друг да се грижим. Природата е красотата на

света. Въпреки че ме е страх, когато вали много силно и има
светкавици и много ме е страх, когато вали, гърми, но от друга
страна е някак приятно. Затова казвам природа. Ако кажа, че
това са хората, това няма да е вярно, защото хората не се

разбират и това води до конфликти."
 

"Злото в света са хората, защото ние сме много егоистични
и предпочитаме да правим нещо, което е добро за нас, но
не и за другите хора около нас, но все пак го правим, за да

се почувстваме по-добре, а това е лошо за света."

 
 "Всичко е красиво, когато имаш добро

преживяване с хората, които обичаш и които те
обичат. Ето защо винаги, когато съм с хората,
които обичам, това е нещо специално за мен,

нещо красиво. Ето защо не обичам да се разделям
с хора. Чувствам се зле, когато трябва да се разделя
с хора. Разделих се с някои приятели, защото не се

разбирахме в определени моменти, много се
карахме и просто се разделихме. Лошо е за мен,
защото не обичам да съм отделена от хората,

които обичам. Но трябваше да се случи и е така."
 

 
 

 "Има твърде много несправедливост в живота и в света и това
е несправедливо. Има много измама и много хора са в

затвора, когато не трябва да са там. Но мнозина, които са на
свобода, би трябвало да са в затвора. Това никак не е добре и
е несправедливо, но нашите закони са направени така, че не
всички хора ги спазват и мнозина правят каквото си искат.
Понякога хората, които трябва да следят за спазването на

закона, не си вършат работата и обикновените хора страдат."
 

"Заплатите трябва да се променят, защото хората работят много, но не им се
плаща. Поне в България е така. Това трябва да се промени много скоро. Бих
променила заплатите на хората, защото трябва да са по-високи, за да живеем
по-добре и бих променила цените на всички храни, защото са много скъпи и
заплатите са ниски. За да живеем добре, имаме нужда от по-високи доходи."



Emanuil Hristov

"Казвам се Емануил Христов. Аз уча история. Мечтая да стана учител. Може би характерът ми ме прави уникален
човек. Понякога и моята емоционалност, в различни ситуации."

 "Причината да уча история е, че всеки трябва да знае историята.
Почти всичко в света зависи от историята, защото всяко нещо си
има история. Моята работа ще бъде да науча ромските ученици да
им кажа, че има възможности да развият мечтите си, които могат
да станат реалност. Че трябва да си поставят цели, които могат да
постигнат и да им кажа, че аз съм моделът за подражание, който

го е направил да се случи."

 
 "Аз съм с ромски произход и съм от село Мирково. Намира се
близо до Долния планински път в България. Израснах в бедно
семейство. Ние сме общо 5 братя и сестри - 3 сестри и 2 братя.
Двама са със завършено само основно образование. Аз съм
единствен, който е завършил гимназия и уча в университета.
Родителите ми също не са образовани. Бях дискриминиран,

когато бях в началното училище и всъщност това ме мотивира да
продължа да уча. Да имам цел в живота, да имам мечта, която
искам да реализирам. И да мога да го предам по-късно, извън
семейството си. Особено впечатление ми направи фактът, че
децата не са третирани еднакво в училище. Не е възможно да
избираш в какво семейство да се родиш и стартът, който

получават всички деца, не е еднакъв. Но това не означава, че
няма да бъдем достойни хора в живота. Срещу това ще се боря и
искам да вляза в системата и да помогна, доколкото мога, на

местно ниво."
 

 
 "Гледам на света като на едно голямо място, от което съм
част, точка, зрънце, което съществува и допринася за по-
доброто съжителство на средата около мен в света. За мен
хубавото на света е да помагаш, да се грижиш за хората
около нас, да бъдеш полезен първо на себе си и след това

на средата, в която живееш и се развиваш."
 

 
 "За мен това, което не е наред в света, е, че има
хора, които са алчни и се мислят за по-добри от

другите. И като правят това, те нараняват хората да
се откроят."

 

 
 "Крайъгълният камък трябва да бъде равенството, защото,
ако единият не получи същата стартова позиция като другия,
те вече са различни и отнема време, за да бъдат изравнени.

На първо място за мен е същата стартова позиция."
 

 
 "Съжителството на хората трябва да бъде с основна цел

грижата и те да знаят, че са едно цяло, да си помагат един на
друг и когато единият изпревари другия, да го хване за ръката
и да го доведе при себе си, а не да го остави отзад, което може

да причини разлики между двамата."
 

 
 "За мен ЕС е мястото, където се вземат много важни

решения, от които зависят милиарди хора. ЕС е мястото,
където можеш да се развиваш колкото искаш, в зависимост
от мечтите и желанията си. ЕС е врата, през която всеки
може да мине и е готов да плати цената на успеха."

 

 
 

 "Под европейска мечта имам предвид да бъдем равни с всички
във всички страни. Стандартът на живот, развитието,

образованието във всички области, статутът на мъжете и жените
трябва да бъде равен, различните етноси да бъдат

равнопоставени. Европа е мястото, където живеем, мечтаем,
обичаме, съществуваме, развиваме се и се възползваме
максимално от живота, за да може Европа да съществува."

 

 "Така че, ако мога да дам някои препоръки, те биха били, например, че младежката политика трябва да се
подобри и че младите хора трябва да се слушат повече. Бъдещето на Европа трябва да включва повече млади

хора, които знаят какво правят, интелигентни, компетентни и загрижени за другите. И да, в бъдещето на
Европа младите трябва да доминират."



Emily Damhuis

"Аз съм Емили и съм на 16 години. просто съм готина."

 "Ние, хората, нямаме нищо общо."

 "Европейският съюз е асоциация на 27
европейски държави, които осигуряват
мир, стабилност и просперитет повече
от половин век. Той също така играе
решаваща роля в дипломацията и

защитава тези ценности по света, както
и демокрацията, основните права и

върховенството на закона"

 
 "Държавата е обединение на много
хора, които живеят (доброволно) в

определена, демаркирана територия.
В повечето случаи една държава се е
развивала за по-дълъг период от
време и нейните граждани са
свързани от една и съща

националност."
 

"Една държава в идеалния
случай трябва да се състои от
равни хора, които образуват
силна общност. На тази основа

трябва да се гради
конституцията. Важно е да има
балансирано съотношение на
бедни и богати в държавата."

"Няма нищо хубаво на света."

 
 "Вече изобщо не възприемам

света."
 

"Ако имах власт, щях да
променя света. Но аз нямам."

 "Не бих умрял за нищо на
света."

 "Демокрацията е термин за форми на организация на
управлението, основани на участието на всички във формирането

на политическа воля. Това е централна концепция на
политическата наука, която първоначално идва от теорията за
формите на управление и се обсъжда в демократичната теория."



Eugen Boldijar

"Казвам се Болдияр Еуджен, на 29 години съм и живея в село Хидеага, окръг Марамуреш. Уникален
за мен е фактът, че мога да обмисля нещата, преди да ги направя."

 "Като европейски гражданин вие се възползвате от
някои основни неща като мира в областта, където
живеете. Вие също се възползвате от европейско

финансиране."

 "Държавата е организация, която има
монопол върху някои услуги в зона,

ограничена от границата."

"Най-голямата абсолютна ценност е човешкият
живот. Същността на живота се тълкува по

различни начини през човешката история: от
борбата за съществуване и начина, по който
съществуват протеиновите организми до

космическия процес на качествена промяна като
"жизнен лос". Но аксиологичният аспект на

разбирането на живота се състои не толкова в
изясняването на неговата природа, колкото в
търсенето на отговори на въпросите; „Какъв е
смисълът на живота?“, „Защо съществуваме?"

 
 
 

 "Всички хора на тази земя трябва да мислят
за другите и да бъдат честни във всичко,

което правят. В момента всеки мисли как да
спечели пари и как да измами съседа си или
неговите подчинени, за да спечели повече

пари от тях."
 

 
 

 "Човешка общност, характеризираща се с
единството на територията, съзнанието за
историческа и културна идентичност и, по-
общо, с единството на езика и религията"

 

 
 "Страхувам се от утрешния ден, имам предвид,

че мога да си легна и да не се събудя."
 
 
 
 

 "Бих умрял за дъщеря си."
  
 
 

 "Аз, като лидер на света, искам всички хора
на тази земя да са на едно ниво, но

абсолютно всички тук, имам предвид и себе
си като лидер."

 

 
 "Нищо не е абсолютно правилно в този

свят, в който живеем."
  

 "Европа е империя както на военна
основа, така и на основата на държавите,

които я съставят."
 

 
 
 

 "Включване на всички страни в Шенгенското пространство,
които отговарят на правилата за присъединяване."

 



Ionuț-Valentin
Petaca

"Израснал съм в Росия Монтана, в окръг Алба, това е в планински район, мисля, че сте чували много за това
място, там се намира единствената компания за добив на злато. Това, което мога да кажа за местата,

разположени там е, че са много красиви, ефектни и красотата им оставя сладък вкус. Но преди всичко това е
монотонно място, защото няма инфраструктура, няма работа, само тази красота. В детството си прекарвах

по-голямата част от летните ваканции на футболното игрище, футболът беше малко луд за мен, всичко, което
правех, беше да ходя на футбол. Дори когато ставаше дума за учене, баща ми постоянно ми се караше, че

отделям повече време на училище, отколкото на футбол. Докато растях, играех футбол през по-голямата част
от свободното си време. За мен футболът е дисциплина, начин на живот, така да се каже, защото ти помага да

разбереш, че животът продължава чрез спорта. Футболът те учи да спазваш определени правила."

 
 "Живото същество е тяло,

предназначено за живот, за да
предава определени принципи."

 

 
 "Вярвам в правилата на уважение, ако всички
се уважавахме и нямаше повече социални
различия, дискриминация или разделение,

всички щяхме да сме на едно ниво."
 "Като предлага множество възможности на

хората, които се нуждаят от тях, и равни
възможности както за бедните, така и за

богатите. По този начин проблемът с парите
вече нямаше да съществува, защото всъщност

оттам идват различията между хората."

 
 "Бих се опитал да намаля подкупите в
една държава най-много. Доколкото
корупцията в държавата все още е
видима, нещата не могат да работят
добре и хората не могат да покажат

истинската си стойност."
  
 

 "Уважавайте съседите си, не бъдете
безразлични и участвайте в действията

на общността."
 

 
 "Моята мечта за Европа би била всички държави
да се опитат да имат една и съща икономика.

Например сега несъответствията са много дълбоки
и въпреки че сме в съюз, едни държави са
финансово по-мощни, а други по-слаби."

 

 "Лично аз смятам, че Европа няма нужда от мен."



Ionuț Stanciu

"Казвам се Йонут Станчу, на 24 години съм, завърших факултета по лингвистика и литература в университета в Букурещ, румънско-
ромска специалност и сега съм втора година от магистърската си степен по дидактика. Аз съм учител и преподавам румънски и

ромски в гимназията."

"Живея в Букурещ от пет години и половина, но
всъщност съм от Кълъраш, по-точно от община в
Кълъраш, Розеши. Винаги съм искал да избягам
от всичко това и да живея в Букурещ, вместо в

провинцията, и успях да го направя.
Произхождам от скромно семейство, сблъсках се с

много неща в живота, преживях много в
семейството и за щастие сега се справям добре."

"Сега мога да кажа какво ме прави уникален: минах през много и
бях дискриминиран както във факултета, така и в гимназията,

защото бях ром. Въпреки че ми повлия, успях да загърбя всичко.
Искам да кажа, това ме прави уникален, че съм ром. Различен съм
от другите както в училището, в което преподавам, тъй като няма

други учители роми, така и в семейството ми, където съм
единственият, който е завършил факултет и има прилична работа.

От тази гледна точка, тъй като съм единственият завършил
факултет, исках да им покажа, че ромите го могат. Както казах,
исках да се махна от този малък град, там нямаше какво да се
прави, беше мъртъв град във всеки смисъл. Затова изгарях от
желание да се махна оттам и да прекрача границите си. Защо
останах тук, в Букурещ, за да завърша факултет и магистърска

степен? За да мога да докажа на всички, че и ние, ромите, го можем,
за да мога да покажа на семейството си, че и ние го можем. Успях и
сега моите родители, баби, дядовци и други роднини се гордеят с
мен. Така да се каже, просто исках да избягам от там и да покажа на
всички, че и ние го можем. Успях да покажа това и се надявам, че в
бъдеще ще има повече роми, които могат да направят същото.
Вече имам няколко роми в училище, които много се зарадваха,
когато разбраха, че има ромски учител по предмета румънски.
Надявам се, че ще бъда добър пример за тях, за да се борят за

желанията си и да сбъдват мечтите си."
 
 
 

"Защо се страхувам сега? Страхувам се, че вече
няма да мога да работя като учител заради

дискриминацията, това е най-големият ми страх.
Дори днес ме викаха при директорката и си

мислех за какво ме вика, какво става. Но всъщност
нищо, тя просто искаше да ми каже банални неща,

но затова най-много ме е страх да не работя
повече на учителския пост заради

дискриминацията. Сблъсквал съм се с това преди
и не искам да го преживявам отново."

"Също така трябва да има права за всички хора, еднакви
права, независимо от националност, религия, сексуалност.
Дори на работното място, например, и жените, и мъжете
трябва да имат една и съща заплата за еднакви задачи, без
днешните разлики. Всички въпроси, които се поставят под
въпрос сега, по отношение на LGBTQ общността, те не искат
да ги признаят в Румъния, те искат да забранят всички

дискусии за това, всяко докосване, всяко държане на ръка.
Всички имаме еднакви права и това е предизвикателство,
нека видим какво ще се случи в бъдеще. Ако ЕС получава
толкова много оплаквания от румънски граждани относно
дискриминация срещу LGBTQ общността, дискриминация,
основана на етническа принадлежност, религия, защо не
направите нещо, за да ни помогнете в нашите действия за

легализиране на тези права?"
 
 

"Независимо дали сте гей, хетеросексуален или лесбийка, всички трябва да имаме равни права и те трябва да
направят нещо по въпроса."



Ivona Negru

"Аз съм Ивона, на 19 години съм и предполагам това, което ме прави уникална е моята честност. Роден
съм в Букурещ и съм израснал в жилищен квартал, наречен Титан. Много ми хареса това място,
защото ми помогна да свикна със задръстванията и постоянния шум на града. Ето защо обичам

Букурещ и никога не искам да се местя от тук, тъй като се чувствам комфортно в претъпкан и шумен
град. Кварталът, в който съм родена, беше много приятелски настроен и винаги имах приятели с мен,
никога не бях сама, ако имах нужда от нещо, винаги идваха на помощ. Така е и тук при нас, всички се

познаваме, всички си помагаме, никой не е пренебрегнат."

 
 "Ако мога да щракна с пръсти и нещо да изчезне, то със сигурност ще е неравенството на хората, що се
отнася до мнението на другите.Ако мога да щракна с пръсти с пръсти, всеки щеше да приема "не" и

различен поглед, всички щяха да бъдат еднакви, нямаше да има повече различия между нас. Някои хора
вече няма да бъдат смятани за различни само защото са по определен начин или защото не споделят
същите страсти и желания като другите. Хората трябва да разберат, че всеки е различен и този факт ще
бъде по-уважаван, отколкото е сега. За съжаление сега това не се случва, но се надявам да сме на прав

път."
 

 
 "Вярвам, че всички хора имат общото желание да бъдат с
другите. Това е нашата нужда от социализация, нуждата от

утвърждаване, от която всички имаме нужда и това е
нещо нормално, всички имаме нужда от приятели, имаме
нужда от някой, който да ни помогне в трудни ситуации.
Имаме нужда от някой и когато сме весели и искаме да
споделим нещо с приятели. Това е нещо, от което всеки
има нужда и е общо, тази нужда да си между хората и

никога да не си сам."
 

 
 "Мисля, че всеки има същности и дефекти, всеки има
своя собствена енергия и ние не сме съвместими

един с друг. Това, че аз имам добра енергия или някой
друг има същата енергия, не означава, че си пасваме.
Но такъв е светът, различни характери, емоции и
чувства. Това не е непременно нещо лошо, просто
трябва да намерите правилните хора, с които да

общувате. Също така е важно да разберете, че всеки
има свои собствени различни мнения и в крайна

сметка да приемете това."
 

 
 "Като жена моето възприятие за света се е променило доста, въпреки че
често не позволявам това да ме обезсърчи. Мога да кажа, че наистина
съм убедена феминистка, но също така не искам да преувеличавам и да
изисквам извънредни права. След като съм родена и отгледана като

жена, видях колко много мъже се смятат за по-висши. Мнозина не знаят
как да приемат „не“, много не разбират, че имате някакви чувства и

желания, като желание да бъдете оставени на мира или да не получавате
критика за решенията си. Научих, че една жена често не е напълно
свободна, че не винаги може да прави това, което иска, поради

опасността, която винаги е там. Тази ситуация, колкото и да се борите за
нея, няма да се промени скоро и това е тъжната истина. Поради това,

като жена, възприятието ми за света се е променило доста и знам, че има
някои неща, които не трябва да правя за мен и че трябва да избягвам

определени ситуации или хора за моята собствена безопасност.
Всъщност знам, че само аз мога да гарантирам собствената си

надеждност. Говорейки сега от моя опит като жена, много пъти някои
желания не се слушат, колкото и да го искаш. Много пъти няма да бъдете
оставени сами или да можете да вземате решенията си, без да се борите
усилено за тях. Трябва да ударите с юмрук, да викате силно, обикновено,
нежно „не“ никога не се приема. Ето защо трябва да се предпазвате от
определени хора за вашата физическа и психическа безопасност."

 



Lynn Kilders

"Аз съм Лин Килдърс и съм на 18 години. Особеното при мен е,
че имам собствен ум и искам да се утвърдя. Бях много

тормозена в началното училище и имах насилствен баща и
това ме направи това, което съм."

 
 "Всички ние, хората, искаме да
живеем на нашата планета без

война. Трябва да го измислим. За да
живеят хората заедно. Така че всеки
да бъде приет и уважаван. Никой да

не е унижаван, малтретиран и
дискриминиран. За да не остане

никой настрана."
 

 
 "Не знам, но бих искал да знам"

  
 "Понякога се страхувам, че приятелите
ми ще ме оставят на мира. Това би било

най-лошото."
  

 "Нациите не се нуждаят
непременно от това според мен"

 

 "Не бих искала да бъда световен владетел, защото не мога да го
направя. Но би било добре да има повече справедливост. Бих го
направила, ако трябваше. Друго правило. По-малко полицейско

насилие. Те са твърде жестоки."



Michelle
Altenbeck

"Аз съм Мишел Алтенбек, на 19 години съм, висока съм 167 см, обичам да играя
волейбол, но от известно време не съм играла в клуб. Наистина обичам да рисувам и
детството ми беше изпълнено с аниме и Дисни. Прекарвала съм много време навън. За
съжаление преживях тормоз доста рано и малко от приятелите ми застанаха до мен"

 
 "Всеки човек е различен по характер, но

човек си е човек, независимо какъв цвят на
кожата или косата има."

 

 
 "Ако имах власт, щях да намаля наема за хората, които
са безработни, и бих върнала цените, каквито бяха

преди години, и щях да осигуря безплатно преводач във
всяка страна за всеки език. Мечтата ми би била бедните

хора също да могат да пътуват и възможността да
пътуват със самолет на почивка и да има по-добри

дневни центрове и училищни места за хора с
увреждания. Площадки за деца с и без увреждания,

подходящи за всеки и на които всички могат да играят
заедно. Моята основна история е, че всички хора трябва

да могат да живеят без насилие, без тормоз, без
физически наранявания и че всеки може да бъде този

човек, който иска и че всеки е добре дошъл."
 

 
 "Бих помислила за притесненията на хората и
тогава бих действала, хората са хора и можеш
да живееш както искаш. Но без насилието

срещу други хора, особено хората с
увреждания, вече не трябва да се изключват."

  
 "Възприемам света като умиращ с всички

пластмасови отпадъци и общи боклуци, лежащи
по улиците или в морето, или каквото и да било.
Все пак хубавото е, че има разумни хора, които
помагат и се борят. Проектът ми показа, че има и
добри хора. Дори и да не говоря английски много
добре, ние се разбирахме и това беше добре."

 
 

 "Страх ме е от баща ми, гръмотевични бури,
паяци, тълпи, непознати, защото ме е страх да не

бъда тормозена.Още от мрака, огъня и
новогодишните фойерверки.."

 
 
 

 "Все още е лошо в света, че все още има толкова много тормоз. И цените се
покачват, така че хората, които са по-бедни, вече не могат да си позволят
нищо заради скъпите цени на тока и храната и цените на наемите, които

трябва да плащате сами, ако агенцията по заетостта откаже да плати наема."
 



Nico Scharfe

"Казвам се Нико Шарфе, живея в Дортмунд в Германия, на 24 години съм
и в момента съм на курс за професионално обучение в Caritasverband

Dortmund e.V."

 
 

 "Човекът се състои от много органи,
кости и принадлежи към рода “Homo”
от семейството на човекоподобните
маймуни. Всички хора трябва да

дишат, да ядат, да пият, да спят, да се
изхождат и в крайна сметка да умрат."

 

"Има различни граници, когато
хората живеят заедно. Има социални

граници като собствени хобита,
приятели, емоционални граници като

собствени чувства в определени
ситуации като например мъка и
интелектуални граници като
собствени мисли и мнения."

 
 "Във всяка държава трябва да има еднакви правила.

Например, трябва да обърнете много повече
внимание на баланса работа-личен живот. Мисля, че
не трябва да работим по 8 часа. За да се облекчи

тялото и главата, трябва да има и право на обучение и
всички други трудови правоотношения с по-малко от

8 часа работа на ден. По-конкретно бих променил
следните неща: Работното време да е по-хуманно. С
това имам предвид например, че работното време

никога не трябва да бъде повече от 6 часа. Алкохолът
и цигарите ще бъдат поставени на едно ниво с

канабиса, крека, хероина. Ще има забрана за хазарта.
Пътуването с автобус и влак трябва да е безплатно

или поне евтино. Бих разпределил средства на всички
държави и бих натоварил повече богатите граждани
и бих ги накарал да дават парите си на по-бедните
като процент, за да има по-малко или никаква

бедност. Всички страни по света трябва да са на едно
ниво по отношение на правата на човека,

образованието, работата, здравеопазването. Има
много бедни страни, където няма достатъчно помощ.
По принцип бедните стават все по-бедни, а богатите

стават по-богати."
  

 
 "Бих пожелал на Европа да направи повече в много аспекти, свързани с правата
на човека и всичко, което е свързано с обикновените граждани, и да направи
всичко, за да гарантира, че здравето и щастието на хората са на първо място."

 



Nicoleta Aurelia
Baciu

"Аз съм момиче от Румъния, учих в университета в Букурещ, където завърших факултета по чужди езици. Родена съм във Фетещи и
живях там до 15-годишна възраст. Учех в началното училище там и първата година в гимназията, след което се преместих в Букурещ.
Фетещи е доста малък град, затова се преместих. Аз също имам сестра и всъщност тя беше причината за това преместване, защото
тя вече учеше в Букурещ в университета и решихме да живеем заедно. Съседите са близо до нас и си помагаме.Ж ивях там, във

Фетещи, с баба и дядо ми; сега родителите ми заминаха за Италия и живея сама като сестра ми, която също живее сама."

 
 "Всички ние имаме собствени мнения, мисли, възгледи
и това е много важно, защото всички сме уникални

личности и не можем всички да сме еднакви и нашата
човечност идва от нашето поведение в обществото."

 

 "Вярвам, че това, което трябва да се промени в този
свят, е тази разлика между хората. Нямам предвид, че

всички трябва да сме еднакви, защото това е
невъзможно, ние сме уникални. Но мисля, че лошото

поведение пред други хора заради тяхната
националност вече не трябва да съществува. Що се

отнася до националността, хората са склонни да вземат
предвид националността, а не хората пред тях."

 
 "Но тези разминавания между държавите не трябва да се

получават, особено в рамките на Европейския съюз, където според
мен трябва да има равенство. Тоест в едно и също пространство не
трябва да има държави с много ниско ниво и държави с много

високо ниво. Ако ЕС наистина иска всички да сме равни, мисля, че
това трябва да се промени. Бих се опитала да разпозная

проблемите в държавите, които не успяват в развитието си. След
това бих предприела всички необходими мерки, за да продължа да

помагам на тези държави."
 

 
 

 "Мисля, че трябва да се спазват тези
разумни, вече въведени правила - не

убивай, не измъчвай, не кради."
 

 
 

 "Уважение към жените! Поне в Румъния, а вероятно и в
други страни, има убеждение, че жените не трябва да са на
власт или на ръководни позиции. Вярвам, че трябва да
има това уважение, а не разликата „Аз съм мъж, ти си

жена“ или, както се казва в старата поговорка: „Жената на
гърнето, мъжът на работа“. Това са глупости."

 

 
 

 "Що се отнася до училищната система, бих прокарала
по-дълъг стаж. За университетите също бих искала да

видя този стаж, както в други страни, при който
студентите да получат конкретни работни места, за да

се развиват. За съжаление, когато завършим
университета, ни е трудно да си намерим работа,

защото нямаме трудов стаж."
 

 
 "Ако ЕС наистина иска всички да сме равни, мисля, че това трябва да се промени. Бих се опитал да

разпозная проблемите в държавите, които не успяват в развитието си. След това бих предприел всички
необходими мерки, за да продължа да помагам на тези държави."

 



Patrick Skrzynski

"Казвам се Патрик Скржински, на 19 години съм и имам аутизъм. Не можете
да разберете, като ме погледнете, но мога да водя нормален разговор с
хората. Специалността ми е, че се разбирам добре с електроуредите."

 "Всички хора са равни, независимо
дали единият има неизлечима болест,

другият е много силен или този с
много висок интелект, всички са

еднакви."

 
 "Човекът всъщност е маймуна, но

винаги се развива. Чрез това
развитие ще се отделим от ДНК-то

на маймуните."
 

 
 "Представям си този свят точно сега,
сякаш всичко бавно се разпада. Защото
има война. Тъй като идват болести, които

са непознати за нас."
 

 
 

 "Хубаво е някои хора да получат
повече права. И да мога сам да реша

какъв съм."
 

 
 "Европейският съюз е организация, в която страните се подкрепят взаимно и в
нея участват правителствата на страните. За да няма война между държавите и
да не се вдигат например цените на храните или всички да имат еднакви права."

 



"Аз съм Радослав Алексиев и съм от град Симитли. Симитли е малък
град, много хубав и китен, с около 5000 жители. Разполагаме с

минерален извор и плаж. Ходя там да плувам от малък."

"Занимавам се с неправителствената организация
"Постоянна ромска конференция". Тук се опитваме да

достигнем до така наречените политици, които
управляват страната, и се застъпваме те да приемат нас,
нашата общност, по-сериозно. За да няма расизъм, който
всъщност е разпространен в цялата страна. Стараем се
нашите хора да бъдат по-добре приети от обществото и

да имат същите възможности като обикновените
граждани в държавата."

 
 

 "Хората, различните хора, се борят за различни неща.
Всеки се опитва да се утвърди. Всеки човек има

някаква специална дарба. Някои тренират или учат,
за да придобият този специален талант. И всеки се
опитва да се утвърди със собствените си умения.
Всеки може да разбере другия, стига да е малко

търпелив. И всички трябва да са добри един към друг,
в смисъл да не се караме и да няма интриги между

нас. Всички трябва да се държим коректно."
 

 
 

 "През повечето време се страхувам от
неизвестното. Нещо, което не съм правил

преди или никога не съм бил на
определено място и ме е страх от това.
Влизам в страха, защото ми е непознат."

 
 

 "Има различни хора. Някои се чувстват свързани с
родината си, със страната си. Има други, които не се
чувстват така. И за тях няма национализъм, няма
граници. Те не са обвързани с държава, те са

свободни хора на света."
 

 "Аз бих премахнал границите, за да няма ГКПП. Ще
сте свободни да пътувате от една страна в друга без

дългите чакания, които има в момента."

 
 "ЕС означава свобода между определени страни.
Няма ограничения, вие сте свободни. Можете да
пътувате без граничен контрол. Това позволява на
много хора да се движат в ЕС. Това помага на много

млади хора, които искат да се развиват, но до
момента са били в неравностойно положение."

 

 
 "Има много видове несправедливост, но може би ако
видите нещо, което не смятате за правилно, тогава
трябва да направите нещо. Защото, ако не направите
нещо, има вероятност нещата да се разпаднат, а това
не трябва да се случва. Трябва да се включите и да

изразите мнението си и независимо какви са
възгледите ви, трябва да помагате на хората."

 

 
 
 

 "Мисля, че хората не разбират какво означава добро. Те смятат, че ако някой направи нещо добро, той
е глупав. Хората изобщо не го разбират."

 

 
 

 "Проблемите са много, като проблемите с децата и
включването им в училище. Въпросът е с младите хора в
университетите или с хората, които не намират работа,
защото са от определен етнос. Проблемът с децата в

училищата: те са дискриминирани заради общността, към
която принадлежат, а учителите са предубедени към тях.

Децата не играят с тях, не общуват помежду си, защото така ги
възпитават родителите. Родителите трябва по-скоро да казват
на децата си, че всички хора са равни, за да не се насажда

омраза. Една промяна би означавала, в контекста на
проблемите, че всички хора са равни, независимо от пол и

етническа принадлежност."
 

Radoslav
Aleksiev



Sasho Chirkov

"Казвам се Сашо Чирков, на 22 години съм. След седмица-две
започва третата ми година в университета. Уча стоматология."

 
 "Има много причини да съм такъв, какъвто съм
сега. Докато бях на около 16 или 15, мисля, че 16, не
бях социален човек. В училище беше същото,

просто бях вкъщи и играех компютърни игри, имах
няколко приятели. След това, когато станах на 18/17,
разбрах, че трябва да се променя. Започнах да
живея по-социален живот. Започнах да излизам.

Запознах се с няколко човека. Тези хора промениха
живота ми, за добро и за лошо. Някои от тези хора
вече не съществуват в живота ми, други все още
съществуват. Като човек смятам, че съм хуманист,
който много цени мисълта и свободата на мисълта."

 

 
 

 "От моя гледна точка човекът на този свят е или
най-красивият, или най-грозният."

 

 
 "Разбира се, всяко човешко същество трябва да има

еднакво право на свобода, независимо дали е мъж или
жена. Това не прави разлика. Всеки трябва да има право
да прави каквото иска и да може да използва пълния си
потенциал. Например, тук на работа виждаме, че една
жена получава по-малко заплата. Така че за мен всички
трябва да имат еднакви права, без значение дали жена

или мъж, голям или малък. За това се борим."
 

 
 

 "Моят поглед към света понякога е през тъмен
прозорец, понякога през бял прозорец. Понякога
гледам през прозорец с точки. Без значение кой

прозорец е и от какъв ъгъл го гледам, за
съжаление не виждам нищо хубаво от него."

 

 
 

 "Всичко, което съм преживял в живота, било то
добро или лошо, ме поддържа жив, защото за да
разбереш красивото, ти трябва лошото, а за да

разбереш лошото, ти трябва доброто."
 

 
 

 "За да живея в този свят, за да оцелея, имам нужда от
нещата, които харесвам, независимо дали са лоши или
добри неща. Това разбира се зависи от светогледа,

който човек има, тъй като съм песимист, винаги мисля,
че нещата, които ми се случват, добри или лоши,
винаги идват от мен и аз съм този, който може да
повлияе на това. Така че мога да продължа да се

натискам в посока да бъда по-добър или по-лош човек.
Това е прекрасно нещо за мен."

  
 "Така че, както казах на първо място,

империята трябва да бъде разбита и тъй като
трябва да създадем нова държава, първо

трябва да бъде пролята кръв за това. Кръвта
няма да се пролее напразно, ако е моята кръв.
Така че първото правило трябва да бъде, че

моята основана република трябва да си остане
република. Второто правило трябва да бъде,
разбира се, че е важно, хората тук трябва да
имат шанс да живеят на свобода и да имат

своята свобода на изразяване."
 

 
 "Човек, който казва за себе си, че съм българин
или турчин, или германец, човек, който говори

тези езици, който се чувства така, този човек също
е германец, турчин или българин."

 
 

 "Демокрацията, от каквато гледна точка я гледам, е нещо, което защитава свободата на
хората и което ти дава думата, когато хората не използват тази дума, това е просто празна

концепция."
 



Stefan Dimitrov

"Казвам се Стефан Пламенов Димитров и тренирам футбол и ходя на училище. Аз съм уникален,
защото мисля, че съм различен. Аз съм от малък град Разлог. Намира се в близост до ски курорта
Банско. Там е хубаво място за живеене, тихо е. Има ромски квартал, където живеят около 2000
души. Ние сме голямо семейство, с 13 братовчеди и аз имам 4 чичовци. Имах интересно детство,

живеехме заедно в една къща. Правил съм много пакости и глупости, точно като дете.."
 

 "Аз съм момче с много мечти и мога да се нарека луд,
смятам се за много луд. И аз съм добър по природа и

се смятам за добре възпитан."
 

 
 "Факт е, че всички хора са равни. Защото не трябва
да правим разлика между бели, черни, румънци,
германци и българи. Всички сме равни и имаме

еднакви права."
 

 
 "Светът, според мен, в 21 век е по-интересен. Чувам
от по-възрастни хора, че преди нещата са били по-
спокойни, но мисля, че сега животът е по-вълнуващ."

 

 
 "Светът може да бъде справедлив или

несправедлив. В момента има много много
бедни хора. В някои градове и държави има по-
малко работни места, в други има повече. Но в
тези с по-бедни хора има много сираци, много

безработни, много мизерия и глад."
 

 
 "Ако имах власт, щях да накарам безработицата да
изчезне. Бих го направил, за да има работа всеки и
да няма повече бедни. Всички щяхме да сме еднакви,

така че няма по-бедни и по-богати."

 "Първото правило е да не крадете. Второто
правило е да не се накърнява човешкото

достойнство. Третото правило е да уважаваме
всеки, независимо кой е той."

 
 "Бих умрял за семейството си и за моите верни

приятели и за всички мои роднини, които обичам
 

 "Ще кажа на всички хора: Спрете расизма и нека всички страни станат една! Искам да кажа на всички хора в Европа,
нека бъдем в една група и да не правим разлика кой откъде идва. Трябва да сме едно цяло и да си помагаме. Искам
да насърча всички, че сме братя и сестри и сме създадени равни. И че няма разлика между богати и бедни, между
черни и бели. Всички сме заедно, братя и сестри и всички трябва да си помагаме. Всеки трябва да помага на своите

съграждани по света, на своите съседи и всички трябва да останем единни."



Vasilena
Georgieva

"Харесвам облаците в небето. Те ми дават известно спокойствие, което ме успокоява и облекчава. Винаги,
когато погледна към небето, се чувствам спокойна и защитена. Казвам се Василена Георгиева, на 18 години
съм от град Разлог. Когато бях дете, си спомням, че ние, децата, се събирахме на върха на хълм и когато
завалеше сняг, грабвахме найлонови торбички и се плъзгахме надолу по хълма. Много се забавлявахме,

въпреки че беше много студено. Беше хубаво. Също така обичам да се забавлявам с приятелите си. И до днес
сме заедно. Изградихме силна връзка между нас, защото израснахме заедно и тези спомени от детството ни

направиха силни и имаме силни връзки помежду си."

 
 "Красивото нещо на света е природата. Също и
небето. Природата е феномен. Тя е красива и ви
показва неща, които никога не сте предполагали,

че съществуват. Небето е толкова красиво,
звездите също. Всичко на земята е магическо,

стига да имаш око да го видиш."
 

 
 "Не съжалявам, че имам ромски произход. Защото
ние, ромките, сме много специални. Ние се борим за
това, което искаме и не се притесняваме, че сме
дискриминирани заради ромския си произход или

точно защото сме жени. Защото в нашия край казват,
че жените трябва да си стоят вкъщи и да готвят, да
чистят и да перат. Всъщност не е така. Ромката е

човек и има мечти, които иска да постигне и води и
печели много битки срещу дискриминацията."

 

 
 "Аз съм силна ромска жена, защото силна

майка ме е родила."
 

 
 "Не мога да кажа, че имам грешно качество, защото
мога да се боря за това, което искам, и да продължа

напред с усета си, за да го постигна."
 

 "Според мен трябва да се създават повече
фондации, защото ние, ромските жени, не
сме достатъчно защитени тук. Предстои да

бъдат създадени фондации, които да
защитават човешкото достойнство на жените

и да ги насърчават да се борят за своите
интереси."

 "Страх ме е да не загубя себе си като
личност. Искам да запазя себе си и да се
развивам. Страхувам се от безразличието

на хората."

 "Образованието на човек е много важно. Трябва да сме образовани и начетени, за да се
гордеем със себе си, защото знанието е сила."



Vasko
Karagyozov

"Столипиново е най-хубавият квартал на Пловдив. Там са регистрирани около 70 000 души, 50
000 от които живеят в Германия, Англия, Франция и други страни. Лятото е пълно и не се

минава, а зимата е празно, все едно никой не живее. Аз съм от Столипиново. Казвам се Васко,
обикновен човек, който има мечти. Обичам да пея. Баща ми е музикант и бих искал да правя
музика в бъдеще. В момента го правя, но не професионално. Надявам се по-късно да превърна

музиката в своя професия. Харесвам футбол. Не обичам лъжите и лицемерите."

 
 "Харесвам музиката, защото съм израснал с нея,
баща ми е музикант. Когато бях малко дете, свирех
на пиано. По-късно се научих да свиря на китара.

Чичо ми е барабанист."
 

 "Доброто сърце те прави човек. Всички се раждаме
човешки същества, но не всички оставаме хора.

Човек е човекът, който е добродушен, който обича
семейството си, грижи се за приятелите си и мисли

за тях. Човекът е този, който мисли повече за
другите, отколкото за себе си. Според мен това е
човек. Ако всички мислят така, светът ще бъде по-

добро място."

 
 

 "Ще споделя с вас цитат, който е верен.
Научих и го изпитах миналата година. Това
трябва да е съвет към вас: не всеки, който
ви помага, е приятел и не всеки, който ви

напада, е ваш враг."
 

 
 "Вярвам, че всички хора трябва да бъдат
третирани еднакво. Някои си мислят, че са
по-важни от другите, но над нас имаме
едно и също небе, така че няма значение
богати, бедни, известни - всички сме хора.
Общото между нас е, че дишаме един и

същи въздух."
 

"Вярвам, че ромите са най-талантливите
хора в света. Ние сме изцяло от ковано

желязо, ние сме музикални и сме
навсякъде по света."  

 
 "Моята европейска мечта е следната: имаш добре платена работа,
щастливо семейство и хубава кола. Освен това пътуваш и постигаш

мечтите си и си близо до хората, които обичаш."
 



Zhelayzko
Zhelyazkov

"Казвам се Желязко, на 23 години съм. И така, какво ме прави уникален в този свят? Мисля, че
фактът, че имам ромски произход, ми помага да мисля различно и мога да кажа, че всеки човек е
уникален сам по себе си. Роден съм на село. Израстването на село е много различно от това в

града. Израснал съм в село с 2000 жители, където всички се познават. Ходех на училище, където
имаше много малко деца и всички се познавахме. Имахме почти еднакви интереси и бяхме добри

приятели. Не беше трудно да общуваме, защото всички се познавахме."

"Според мен човек е този, който може да се
социализира и да разбере какво се случва около

него. Този човек не трябва да мисли
инстинктивно и има нужда от други хора около

себе си. И има не само физически, но и
емоционални нужди."

"Държава, според мен, означава място, което обединява всички
хора в дадена област, независимо от тяхната култура или етнос.
Има същите правила и закони, които трябва да се следват.

Всички трябва да имат еднакви права и възможности. Не съм
напълно сигурен, но вярвам, че държавите трябва да
съществуват. Хората от различните региони на света са

различни и трябва да има нещо, което да разделя различните
култури и нагласи, така че да има някакъв ред. Не мисля, че е
най-доброто решение да няма държави, защото ще бъде много

хаотично. Не мога да избирам къде да се родя. Но това не
означава, че ако сте родени в една държава и след това

емигрирате и се установите някъде другаде, това не означава, че
трябва да останете в тази държава. Ако искате, има варианти да
живеете в друга държава. Сигурен съм, че не можете да изберете
къде сте родени, но със сигурност можете да изберете къде да
живеете. Вярвам, че всеки трябва да има избор. Понякога може
да предпочетете да живеете някъде другаде или да се наричате с
друга националност. И не мисля, че въпросът къде си роден, на
който изобщо не можеш да си отговориш, трябва да определя
същността ти. Мисля, че трябва да сме свободни да избираме."

 "Първото и най-важно правило -
всички хора трябва да бъдат равни и
всички трябва да бъдат третирани
еднакво, защото сме различни, но
всъщност трябва да имаме еднакво

право."

 "Първо, смятам, че беше много добре за хората, че ни приеха в ЕС. Имате важната възможност да
отидете в чужбина, за да работите или да се установите. А за селото присъединяването към ЕС донесе

много финансови средства, които подобриха инфраструктурата. Мисля, че две училищни сгради в селото
са ремонтирани с помощта на ЕС, а в момента се строи и детска градина. Пътищата също са

рехабилитирани няколко пъти. Преди влизането в ЕС цялата инфраструктура на селото беше в запуснато
състояние. Сега всичко изглежда по-добре и хората имат повече възможности."



Екологично движение:

 Би било добре, ако имаме една седмица навсякъде в ЕС. в която да насърчаваме всички да не
използват личните си автомобили или мотоциклети и да използват обществен транспорт или
други екологични начини за транспорт (велосипед). По този начин всички участват пряко в
превръщането на Европа в по-зелено място. Използване на медийни кампании, за да
насърчаване на хората, насърчаване да се направи обществения транспорт по-евтин/
безплатен през тази седмица и свободен обществен транспорт за всички. Забраняване на
изкопаемите горива възможно най-скоро. Седмиците без кола да са задължителни във всяка
държава за поне една седмица годишно.

 Предотвратяване:
    
 По-лесно е да спрете нещо да се случи на първо място, отколкото да поправите щетите, след
като са се случили. Ако всички ледници се стопят, някои държави на тази планета ще изчезнат.
Ето защо смятаме, че курсовете по промяна на климата и околната среда трябва да бъдат
задължителни.

 Енергия:

 Сред различните налични технологии за чиста енергия, вятърът и слънчевата енергия ще
останат най-евтините и бързи начини за намаляване на емисиите на въглероден диоксид от
енергийния сектор до 2030 г., според IPCC. Съществуващите технологии като вятърна и
слънчева енергия, чиято цена се срина през последното десетилетие, и по-ефективно
осветление, сгради и превозни средства ще помогнат за намаляване на емисиите.

 Слънчеви панели:

 Слънчевата енергия е основен източник на възобновяема енергия. Не произвежда парникови
газове и не замърсява водата. Освен това изисква много малко вода за поддръжката си, за
разлика от атомните електроцентрали. По-лесен и евтин достъп до слънчеви панели за всяка
къща. За това трябва да се осигури специално финансиране.

 Природа:

 Вярваме, че е важно да защитим растенията, защото всеки път, когато едно цвете изчезне,
това засяга определен цикъл и това може да причини много вреди на биоразнообразието и
човечеството. Повече закони за защита на биоразнообразието - Държавите трябва да
гарантират, че повече дървета не се изсичат незаконно от горите. Специално финансиране за
залесяване.

МЕРКИ ЗА ПРОМЯНА НА КЛИМАТА



Налагане на безопасност при сърфиране в интернет чрез забрана на достъпа на всички лица до сайтове с незаконно
съдържание. Всички сайтове трябва да информират хората за съдържанието, което имат, за да бъде в безопасност
всеки човек трябва да се приложи програма за осигуряване на мерките за безопасност и поверителност, за да се
избегне хората да бъдат подмамени да предоставят лични данни.

 Дигитализация на дейности за улесняване на работата на хората.

 Печалбите, получени чрез дигитализация, трябва да се облагат с данъци и да се разпределят на обществото, като се
създаде софтуер, който позволява безплатен достъп до различни курсове или обучения; програмистите трябва да
получат специално финансиране за разработване на софтуера и да го публикуват онлайн с безплатен достъп за
всички. Разработжане на програма за хора, които са в неравностойно положение и нямат достъп, за да им се
предостави достъп до сайта за безплатно обучение. ЕС трябва да създаде специална програма, в която всяка държава
членка да предоставя безплатни курсове по дигитализация за хора, които нямат достъп до интернет или компютър, и
да им обяснява как да го използват. Добавяне на хора към екипа, за да се проверява дали тези курсове наистина се
провеждат. Трябва да се приложи закон за правото на бърз интернет.

 Достъп до дигитализация за ученици/студенти.

Всяко училище/гимназия трябва да бъде оборудвано с компютри в полза на учениците, за да им е по-лесно да учат;
Трябва да има специално финансиране, за да могат училищата да кандидатстват за компютри, таблети и т.н.
Учителите трябва да бъдат обучени за използването на оборудването. Специален акцент върху подхода на
различните възрастови групи, за да се намерят новите и най-добри технологии за тях и те да участват в дигиталното
общество. Децата в училища/гимназии, които имат склонност да се развиват в дигиталния свят и след основно
обучение, трябва да бъдат насочени към големи компании, където могат да доразвият и надградят своите умения.
Внедряване на предмета „Дигитализация“ в училищата

 Дигитална трансформация в здравеопазването.

Всички болници трябва да имат тази трансформация, за да улеснят нуждите на хората, например ако някой трябва да
си запише час, той може да го направи онлайн. Те трябва да имат сайт, където хората могат да намерят собствените си
записи. Да се предоставят потребителско име и парола, за да не чакат на дълги опашки за един документ.

 Дигитализация на бизнеса

 Процесът на преобразуване на информация от аналогова в цифрова, така че всички лица да имат достъп до
информацията; трябва да се създаде дигитален архив на цялата полезна информация (задължително), за да се
информира обществеността и да се сравнява бизнесът в полза за работниците и потребителите. Осигуряване на бърз
достъп до информацията за всички лица, включително пенсионери; използвайте медиатори, за да бъде обяснено на
хората

 Защита на личните данни.

Всички компании трябва да бъдат по-внимателни с личните данни, защото повечето хора могат да бъдат измамени и
да им дадат дори банковата сметка много лесно в интернет и могат да бъдат в опасност.Сигурен и надежден софтуер
трябва да бъде създаден от компаниите съгласно европейското законодателство за наблюдение на потребителски
акаунти в опасност от киберпрестъпници. Ето защо интернет компаниите трябва да променят цената, която всеки
може да си позволи, което в крайна сметка трябва да доведе до безплатен интернет за всички. Основният достъп до
интернет трябва да е безплатен за всички, трябва да плащате само за по-бърз достъп. Голяма част от хората влизат от
публични мрежи, които не са безопасни и хората не могат да имат поверителност, затова отворените точки за достъп
трябва да бъдат по-сигурни и надеждни. Използването на VPN трябва да стане публично достояние чрез медийни
кампании, за да могат повече хора да го използват. Регламентите на ЕС, които компрометират поверителността в
личния чат, трябва да бъдат спрени. Правото на поверителност трябва да се прилага. Големите технологични
компании трябва да бъдат регулирани и в крайна сметка да се забрани използването на лични данни за печалба. Тези
компании не трябва да съхраняват чувствителни потребителски данни извън държавите-членки на ЕС.

МЕРКИ ЗА ЦИФРОВАТА ТРАНСФОРМАЦИЯ



Предприемане на действия, за да се гарантира, че всички семейства се ползват с
равни семейни права във всички държави-членки. Осиновяването на деца от LGBTQ+
общността трябва да бъде легализирано във всяка държава-членка на ЕС. Издръжката
за деца, разпределена поравно в рамките на ЕС, на дете минимум 200 € като основна
гаранция за тяхното благополучие. Премахване на разликата в заплащането между
страните, като се гарантира, че като първа стъпка учителите и полагащите грижи
работни места получават една и съща сума във всяка държава-членка.

 Предотвратяване на бедността в напреднала възраст чрез въвеждане на минимална
пенсия. Увеличаването на пенсиите трябва да започне във всяка държава-членка.

 За много страни ключът е по-доброто събиране на данъци. Проблемът е, че
мултинационалните компании са много добри в намаляването или дори
премахването на данъка, който трябва да плащат. Това е голямо предизвикателство за
развиващите се страни, не на последно място поради недостига на квалифицирани
одитори, способни да се справят директно с мултинационалните компании Чрез
предоставяне на практическа помощ и партньорско обучение, програмата подобрява
разбирането на глобалните данъци предизвиква и помага на властите да си върнат
неплатените данъци. Също така предоставя нов подход за изграждане на данъчни
умения.

 Осигуряване на равенство между половете: Въпреки общоприетото схващане, че
жените почти са премахнали разликата между половете на работното място, мъжете
продължават да получават по-голямата част от високоплатените работни места.
Въпреки че разликата в заплащането между половете бавно намалява, жените все
още печелят 84 цента за всеки долар, който правят техните мъже. Трябва да се
предприемат действия за премахване на разликата в заплащането на жените и
мъжете. Същата работа - същото заплащане!

 Бизнес лидерите могат да помогнат за преодоляването на тази празнина чрез
създаване на справедливи и прозрачни политики за наемане, възнаграждение и
оценка и повишение.

 Преодоляването на разликата между половете може да подобри ангажираността на
служителите, финансовата възвращаемост и иновациите.

 За да се гарантира, че всеки може да си позволи топъл дом през есента и зимата,
трябва да има таван за скоковете на цените на енергията и данък за големите
компании, които печелят от инфлацията.

МЕРКИ ЗА И2КОНОМИКА, СОЦИАЛНА СПРАВЕДЛИВОСТ И РАБОТНИ МЕСТА



 Назначете личен посредник на децата в училище, който ще се грижи за 5-6 деца. За да им помогне с техните проблеми, или с общуване, или
проблеми с някои предмети, или други проблеми, свързани с училището, които се нуждаят от лично отношение. Също така той може да следи
представянето на детето и да му помогне да намери правилния университет, след като завърши средно училище.

 Разработване на дългосрочно образование чрез провеждане на анкети с младежи в училище за това какво им е интересно да учат и
увеличаване на броя на часовете, от които се интересуват. Това е с цел да се запази мотивацията им да ходят на училище и да го приемат като
нещо, което харесват. Това също ще увеличи обема на часовете по определен предмет и те ще станат по-специализирани на по-малка
възраст.

 Обучете младите хора за значението на тяхната среда и тясната връзка в техния кръг и как това им влияе. За да разберат, че трябва мъдро да
изградят своя кръг от хора.

 Трябва да има повече образование и възможности за хората с увреждания, за да могат да участват в обществото и да се адаптират към
професионалния живот и да бъдат независими, въпреки че са с увреждания. Ето защо се нуждаем от повече лична помощ в училище и
детските градини. В допълнение към това трябва да има повече възможности за хората, които са напуснали училище или имат диплома от
специално училище, да започнат чиракуване, да отидат да учат или да намерят работа, без да е необходимо първо да получат диплома за
редовно училище. По този начин засегнатите хора ще бъдат по-активно включени на пазара на труда, а също и в обществото.

 СПОРТ

 Редовно провеждайте училищни турнири. Оставете младежите да изберат кой спорт искат да играят. Запознайте децата със състезателни
спортове от ранна възраст. Конкуренцията и самореализацията го правят по-пристрастяващ. Когато отбор или спортист постигне добър
резултат, покажете техните постижения в училището (на училищни събития и т.н.), така че другите деца да ги видят и шансът повече хора да
искат да спортуват ще се увеличи. Също така състезателната част ще кара децата да се подобряват всеки път и качеството ще се повишава
навсякъде.

 Трябва да има повече обществено спортно оборудване и игрища, които всеки да може да използва безплатно. Трябва също така да има
безплатни спортни курсове и курсове по самозащита за жени и деца, така че всеки да има равен достъп до спорт.

 Въведете повече спортни часове за положителните ползи, които спортът има върху вашето тяло и психическо здраве, като например:
подобряване на дисциплината, цялостни положителни резултати за здравето, разбиране на работата в екип, фокусиране и т.н.
           
 Насърчавайте международните спортни събития между училища и непрофесионалисти, за да поддържате интереса на хората към спорта и
здравето. Това също ще подобри техния опит и култура.

 КУЛТУРА И ОБМЕН

 Насърчавайте изучаването на повече от два чужди езика, като увеличите часовете по чужди езици в ранна възраст и насърчавайте обмена,
докато растат. Практикувайте говоренето на чужди езици и ги поставяйте в ситуации, в които трябва да ги използват, за да разберат различни
култури и да имат повече възможности за кариерно развитие, дори да се преместят в друга държава.

 Предотвратете придържането само към една култура и вярвания на определена страна или религия. Развивайте и инвестирайте в програми
за обмен, тъй като това е от полза за всяка страна, която участва с културни знания, опит и възможности за хората.

 ЕВРОПЕЙСКИ МЛАДЕЖКИ ПРОБЛЕМИ

 Насърчавайте критичното мислене в ранна възраст, училищата трябва да се фокусират повече върху показването на правилния начин за
достигане до отговорите, вместо да дават правилните отговори. Младите хора трябва да се научат да се адаптират към различни ситуации и да
развиват своята креативност.

 Увеличете броя на часовете по здраве и психично здраве в училище, за да подобрите разбирането на решенията, които вземат в ранна
възраст.

 Увеличете осъзнаването на важността да се фокусирате върху едно нещо и да го правите по възможно най-добрия начин. В днешно време
младите хора имат толкова много разсейвания и умението да се фокусирате върху едно нещо и да го правите по възможно най-добрия начин
става все по-ценно.

 В днешно време много млади хора прекарват много време вътре и на телефоните си и имат малко възможности да изживеят природата.
Поради тази причина трябва да има повече обществени паркове в големите градове, достъпни пеша. Освен това трябва да има повече
младежки центрове, където младите хората могат да изследват своите интереси и да прекарват свободното си време.

 Домашното насилие е голям проблем, който младите хора изпитват в своите семейства и приемни семейства. За по-добра защита на
младежите трябва да има повече внезапни контролни посещения от социалните служби в семействата, както и по-добри възможности за
докладване на случаи на домашно насилие

 

МЕРКИ ЗА ОБРАЗОВАНИЕ, МЛАДЕЖТА И СПОРТА
 
 



Намаляване на пластмасовите микромолекули в храните, напитките и ежедневието. Допълнителни изследвания на бактериите, които ядат пластмаса.
Усилия за намаляване на въглеродния диоксид, произвеждан от бактерии. Избягване на еднократна употреба на пластмаса, сменете я с метални или
стъклени бутилки, за да намалите употребата на пластмаса поради вредата от пластмасата за света и хората

 Информационно обучение и насоки срещу ненужната употреба на антибиотици. Тежко наказание, особено на лекари, за тези, които не спазват тези
правила.

 Засищащи ястия, богати на протеини, минерали и витамини, които няма да влошат заболяванията на пациентите в болниците.

 Диагностика на полуфабрикати и вериги за бързо хранене. Да се грижат за продаваните и естествено приготвени храни и да продават месо от
животни, които не са вредни за човешкото здраве и не използват антибиотици, или да ги затварят. Образовайте младите хора на тема „какво е здраве
и какви са правата ни за здраве“

 Укрепване на здравната система

 Създаване на специални отделения за хронични заболявания. Специалисти и обучение за хронични заболявания като автоимунни заболявания или
чревни заболявания като "хроничен улцерозен колит и болест на Крон". Задълбочени изследвания и подкрепа от психиатър, психолог или
психотерапевт.

 Лечението на тежки заболявания трябва да бъде безплатно или по-евтино. Тези пациенти, които не могат да си позволят лечение, трябва да получат
кредит или да платят за лечение или операция. След това да върнат дълга като заем или по друг алтернативен и възможен начин. Медицинска
застраховка за покриване на няколко скъпи медицински процедури. Скъпите лекарства, които лекуват животозастрашаващи заболявания, трябва да
са налични и по-голямата част от сумата да се плаща от държавата, а някои тежки случаи дори да са безплатни.

 Безплатна стоматологична профилактика 4 пъти в годината и безплатни панорамни и различни или необходими прегледи за зъби, синуси и устна
кухина. Деца от 0 до 18 години ще имат безплатно кантаризиране, а възрастни над 18 години два пъти годишно безплатно.

 Поне веднъж Генетични тестове или скрининг за метаплазия или за тумор (специално за протеина p53). Задължителни прегледи за тези, които имат в
семейството болен от рак или генетична мутация.Ако се налага поемане на разходите от държавата и осигуровките на пациента или на този, който
иска да прави изследвания.

 По-широко разбиране за здравето.
 Цел: курсове по сексуално образование, умствено здраве и първа помощ.

 Проучвателно и разрушаващо табутата обучение и програмиране или места за обучение за възрастни в държави, където сексът е табу. Съоръжения
за младите хора да учат, първо да информират възрастните и след това възрастните да информират млади хора.

 Задълбочени проучвания и тестове за това кои заболявания засягат мозъка и паметта. Предоставяне на психологическа подкрепа на някои
пациенти, нормализиране в Европа и приемане на сериозно и разбиране на важността от това.

 Информационни кампании за сексуалната ориентация. Хората не трябва да съдят хората. Трябва да приемем, че сме уникални. Моето тяло, моят
избор! Също така, всички страни от Европейския съюз трябва да имат барове, социални и психологически служби, които се занимават изключително
с темата LGBTQ+. Сигурна зона за тази общност, където да се чувстват комфортно и да бъдат сред съмишленици.

 Провеждане на курсове по сексуално възпитание в училищата. Ние също трябва да обучим хората как да учат други хора на сексуално образование.

 Въвеждане на курсове по първа помощ в училищата и на работните места. Дефибрилатори и комплекти за първа помощ трябва да има на всички
обществени места за спешни случаи, за да може да се действа бързо.

 Равен достъп до здраве за всички.

 Наличие на всяко лекарство за всеки човек, лесна наличност и достъпност, за да не се извървява дълъг път за лечение на някои заболявания. Ако е
необходимо, държавите от ЕС са в тясна комуникация помежду си и могат лесно и бързо да получат достъп до някои недържавни лекарства, когато
бъдат тествани и въведени в практиката.

 Държавите от ЕС получават данни и помощ една от друга, когато трябва да проведат обширни изследвания, за да определят хората в кои държави са
по-предразположени към кои болести и когато тази държава трябва да проучат и разберат тези заболявания в дълбочина. Изграждане на
съоръжения на тези държави, лекари с тези дълбоки познания и лаборатории за разработване на лекарства срещу тези болести.

 Там, където канабисинът е законен, проучете задълбочено индивидуално за всяка човешка ендоканабиноидна система. И повече изследвания за
канабиноиди и тетрахидроканабинол (THC) трябва да бъдат разгледани по-подробно и задълбочено и кои пациенти и заболявания трябва да бъдат
тествани индивидуално. Да се дешифрира кой вид е по-използваем от медицинска гледна точка и дали е лечение или алтернативен метод за лечение
на заболявания като автоимунни заболявания и Паркинсон.

 Задълбочени проучвания за това как и колко социалните медии влияят на мозъка и здравето на хората, които не се социализират добре. Проучвания
насочени към хората изпитващи все повече и повече стрес и тревожност, и проучвания за намаляване на тревожността и стреса.

 Психични заболявания, които се появяват в ежедневието като депресия, шизофрения, гранични зависимости и зависимости като медийна
зависимост, болемия, преяждане трябва да получат повече внимание и да бъдат образовани в училищата, така че това да може да бъде по-добре
предотвратено и повече разбиране за засегнатите хора.

ЗДРАВ ДУХ В ЗДРАВО ТЯЛО



 Днес предлагаме европейско решение, което ще възстанови
доверието между гражданите на държавите-членки в нашата
способност да управляваме миграцията като Съюз. ЕС вече
доказа в други области, че може да предприеме извънредни
мерки за съгласуване на различни гледни точки. Създадохме
сложен вътрешен пазар, обща валута и безпрецедентно
възстановяване на нашите икономики, сега е моментът да се
справим с предизвикателството, управлявайки заедно
миграцията, като гарантираме баланса между солидарност и
отговорност.

 Дейности, базирани на социална и емоционална
интелигентност, специално предназначени да култивират
съпричастност към бежанците и да помогнат на учениците
мигранти да се справят с трудните ситуации, през които
преминават.

 На всяка граница трябва да има сътрудници и фондации, които
да подкрепят непълнолетни, които преминават сами, за да не
попаднат в ръцете на трафиканти на хора.

 Във всяка държава, която приема мигранти, трябва да има
образователни центрове за малцинства и центрове, чрез които
мигрантите да се интегрират по-бързо в общността.

МИГРАЦИЯ



 Цел: Създаване на равни условия на живот за всички членове на Европейския съюз,
по-специално чрез:

 Инвестиране в образование, здравеопазване и жилищно строителство според нуждите на
страната. Това означава да успеем да доведем по-слабо развитите страни (като използваме
БВП - България, Гърция, Словакия, Хърватия) до стандартите на водещите в Европейския
съюз (Белгия, Франция, Италия, Люксембург, Холандия и Германия).

 Правете научни изследвания за това коя страна има най-добрата образователна, здравна и
жилищна система и се опитайте да я приложите според законите на всяка страна.

 В един момент всички страни, които са членки на ЕС, ще имат общи разпоредби и закони
за жизнения стандарт в Европейския съюз.

 Увеличаване и улесняване на интеграцията на мигрантите в обществата на ЕС чрез
създаване на програми за намиране на работа и жилище.

 Също така, повишаване на осведомеността сред гражданите на ЕС относно проблемите,
свързани с миграцията, чрез медиите и социалните медии.

 ЗАЩИТА НА ДАННИТЕ И КИБЕР СИГУРНОСТ

 Цел: Гарантиране на по-защитна и ориентирана към гражданите политика за обработка на
данни, по-специално чрез:
 Кампании за повишаване на осведомеността:

 Организиране на училищни срещи/събития за запознаване на родителите с данните на
непълнолетните им деца в глобалната мрежа, чрез внедряване и подобряване на
функцията „Родителски контрол” на техните телефони.

 Повишаване на осведомеността на доставчиците на телекомуникационни услуги относно
задължението да защитават личните данни на своите потребители, да подобряват и
развиват своите системи за сигурност чрез създаване на повече стъпки за удостоверяване
в тяхната мрежа.

 Укрепване на капацитета за защита на банкови сметки, имейли и използване на различни
услуги във виртуалния свят, по-специално чрез създаване на повече мерки и персонални
кодове.

МЕРКИ ЗА СТОЙНОСТИТЕ НА ПРАВАТА

АНТИДИСКРИМИНАЦИЯ, РАВЕНСТВО И КАЧЕСТВО НА ЖИВОТ



D E R  T R I N A T I O N A L E
K O N G R E S S

2 0 2 2



 Haben Sie sich jemals gefragt, ob es für eine Vielzahl junger Menschen aus verschiedenen Ländern
Europas mit unterschiedlichen Sprachen, Kulturen und Religionen möglich ist, miteinander
auszukommen und eine gemeinsame Grundlage in ihren Zukunftsvisionen zu finden? Nun, wir sind der
lebende Beweis dafür, dass es möglich ist!
 Im Juli 2022 erlebten wir den Beginn des Ersten Trinationalen Kongresses (TriCon). Leidenschaftliche
junge Menschen aus Deutschland, Bulgarien und Rumänien erhielten die Gelegenheit, sich zu treffen,
zu reisen, andere Kulturen zu entdecken, Perspektiven auszutauschen, an verschiedenen Workshops
teilzunehmen und vor allem die Komplexität der verschiedenen Gemeinschaften zu verstehen, die
innerhalb der Europäischen Union zu finden sind.
Wir befanden uns am Scheideweg der Interkulturalität. Der erste Teil der TriCon fand in Velingrad,
Bulgarien statt. Hier lernten wir uns kennen und feierten unsere vielen Unterschiede. Darüber hinaus
haben wir festgestellt, dass wir uns ähnlicher sind, als wir zunächst dachten: Nachdem wir über unsere
Kulturen, Identitäten und Lebenserfahrungen in Bezug auf Besonderheiten in den Bildungs-,
Gesetzgebungs- und Gesundheitssystemen unserer Länder gesprochen hatten, stellten wir fest, dass
wir ähnliche Werte vertreten. Wir hatten die Gelegenheit, diese Ähnlichkeiten weiter zu untersuchen,
indem wir über eine Vielzahl von Themen diskutierten, z. digitale Transformation, Klimawandel,
Migration, soziale Gerechtigkeit, Gesundheit, Bildung. Und am Ende unserer Reise in Bulgarien hatte
jede der Landesgruppen die Möglichkeit, für einen „Botschafter der Botschafter“ zu stimmen, um die
Kommunikation bis zu unserem nächsten Treffen zu erleichtern.
 Im September 2022 kamen wir erneut in der Hauptstadt Rumäniens, Bukarest, zusammen. Hier trafen
wir einige neue Mitglieder und lernten die alten besser kennen. Wir alle nahmen an neuen Workshops
und Aktivitäten teil, die auf dieser Reise wesentlich waren. Darüber hinaus haben wir in kleineren
Gruppen in den zuvor erwähnten Bereichen zusammengearbeitet, indem wir eine Vielzahl von Politiken
diskutiert haben, die wir für eine bessere Zukunft in der Europäischen Union für notwendig halten.
Jede dieser Gruppen bestand aus einem Deutschen, einem Bulgaren und einem Rumänen. Bei der
Arbeit an diesen Themen stellten wir fest, dass wir unsere Gedanken und Ideen viel einfacher
vermitteln und unseren Kollegen viel Unterstützung geben konnten. Anschließend hielt jede Gruppe
eine Präsentation zu ihrem Thema, und alle diskutierten und stimmten über die vorgeschlagenen
Richtlinien ab. Am Ende wählte jede Nation zwei Vertreter aus, die der Europäischen Kommission die
debattierten Ideen darüber vorstellen, welche Schritte sie für ein besseres Europa für notwendig
halten.
 In Übereinstimmung mit diesem interkulturellen Dialog glauben wir, dass wir, die Jugend, die
Architekten von morgen sind, daher ist es wichtig, die notwendige Unterstützung zu erhalten und im
Kontext eines größeren vereinten Europas gehört zu werden.

Vorwort



Abdul Chardov

"Ich bin Abdul und an mir ist besonders, dass ich mir ohne Lernen alles merken
kann."

 

"Die Welt soll besser werden. Klimafreundlicher und mit
mehr Respekt. Respekt für die Jungen und die Alten."

 
"Wir müssen mit anderen

zusammenarbeiten. Damit auf der
Welt nichts unabgesprochen

passiert."
 

"Ich sehe die Welt sehr traurig. Es
wird nicht auf die Umwelt geachtet
und viele Menschen sind respektlos
geworden. Ich weiß nicht, ob es so

bleiben kann."
 

 
 

"In meinem Traumstaat gibt es keinen
Rassismus! Es wird jedem geholfen, der

Hilfe braucht und es muss keiner
hungern. Ich würde dafür sorgen, dass

jeder genug zu essen hat."
 

 
"Jeder besteht aus Haut, Blut und

Knochen. Das haben alle gemeinsam."
 

 
"Wenn ich Macht hätte, würde ich dafür

sorgen, dass jeder auf der Welt eine
Arbeit hat und jeder sich und sein

Familie ernähren kann. Damit niemand
hungrig ist."

 



Alex Jurcuț

"Mein Name ist Alex Jurcuț. Ich bin Lehrer an der Finteușu Mic School in Maramureș, Rumänien. Ich unterrichte
die 1. bis 4. Klasse. Ich wurde Lehrer, weil ich einen Onkel in meiner Familie hatte, der auch Lehrer war. Das
gefiel mir sehr. Ich habe mir gewünscht, und davon geträumt, Lehrer zu werden. Ich habe einen Cousin. Alle

waren sehr zuversichtlich, dass er in die Fußstapfen meines Onkels treten würde. Aber ich war derjenige, der es
getan hat. Ich habe ihnen etwas gezeigt, was sie nie geglaubt haben."Ich komme aus Maramureș. Es ist sehr

schön hier. Wir haben viele Traditionen, viele verschiedene Dialekte. Es gibt Rumänen und Roma und es ist ein
wunderschöner Ort mit viel Grün, Pflanzen, und allem, was Sie wollen."

 
 "Ich glaube, dass Rassismus in vielerlei Hinsicht
existiert: aufgrund von Hautfarbe, Nationalität,

ethnischer Zugehörigkeit, Geschlecht und vielem
mehr. Ich finde den Rassismus und die

Diskriminierung und die Trennung in Schulen
ungerecht."

 

"Eine Nation ist eine Gemeinschaft von
Menschen. Menschen, die bestimmte Regeln,
Wahlen und Rechte haben können. Ich würde

eine Nation mit allen Rassen aufbauen, mit
allen Wesenheiten, mit allen Hautfarben, es
spielt keine Rolle. Jeder sollte gut behandelt
werden. Jeder sollte einander lieben. Jeder

sollte Arbeit haben und es sollte keine
Diskriminierung, Rassismus oder Segregation

mehr geben."

 

 
 "Dasselbe würde ich den Menschen sagen: Dass sie

aufeinander aufpassen, dass keiner vor dem
anderen kommt und dass es keine Trennung mehr

gibt. Alles soll so gewohnt wie möglich sein und alle
sollen gut zueinander sein. Wenn ich die Gelegenheit

hätte, würde ich allen raten, so treu wie möglich
zueinander zu sein und nicht zu denken, dass sie

besser sind als die anderen."
 

"Mein europäischer Traum wäre, dass alle EU-
Staaten die Menschenrechte respektieren und es

keinen Rassismus mehr gibt. Wir brauchen viele für
Europa. Jetzt könnte ich das Wichtigste sagen:

Europa hilft uns. Es gibt uns Rechte. Wir können
uns über Unregelmäßigkeiten und

Diskriminierungen beschweren. Ehrlich gesagt
denke ich, dass Europa mich oder uns alle braucht,

weil wir auch dazu beitragen, es zu schaffen. Ich
glaube, dass jeder Mensch wichtig für Europa ist.

Wenn wir so viele Länder sind, könnten wir ein
Imperium schaffen. denke ich."

 

 
 "Ehrlich gesagt, wenn ich für die Familie sterben müsste, wäre ich bereit, mein

Leben für sie zu geben."
 



Anelia Stoyanova

"Mein Name ist Anelia. Ich bin 16 Jahre alt und komme aus Bulgarien, aus Plovdiv. Was mich unverwechselbar
macht? Ich weiß es nicht genau. Ich mag die Ironie sehr. Ich liebe es, mich über mich lustig zu machen, und ich habe
nichts dagegen, Witze über mich zu machen. Redet auch gerne, ich rede viel. Und alle sagen mir, dass ich sehr gut
bin und dass ich viel über alles Mögliche mit allen streite. Ich habe immer zu allem meine eigene Meinung. Obwohl

viele Menschen anders denken, stehe ich zu meinen Ansichten und stimme ihnen nicht zu."

 "Ein Mensch ist ein Wesen, das Gefühle empfinden
kann. Das unterscheidet uns in erster Linie von Tieren
und wenn du Gefühle wie Traurigkeit, Wut, Liebe nicht
empfinden kannst, dann bist du kein Mensch. Wir sind

nicht so gutmütig, wie wir denken. Wir haben viele
schlechte Eigenschaften, die andere Wesen nicht

haben. Wir sind nicht so großartig, wie wir denken."

 
 "Es gibt gute Qualitäten, die wir entwickelt haben. Aber im
Moment läuft vieles ein bisschen schlecht. Wenn wir über
den Planeten Erde sprechen, befinden sich die Weltmeere
in einem schrecklichen Zustand. Niemand kümmert sich

um die Zukunft, um die Kinder und ich mag die Richtung,
in die sich die Welt entwickelt, nicht. Aber einiges hat sich

verbessert, z.B. für die Frauen, für die Kinder und für
andere, die in der Vergangenheit benachteiligt wurden."

  
 "Ich habe Angst vor der Zukunft, auch vor

dem, was aus mir werden wird."
 

 "Ich würde für Menschen sterben, die immer an
meiner Seite waren, die ich liebe und die mich lieben."

"Mein Traumland besteht aus Menschen, die glauben,
dass sie mitreden und handeln können und nicht nur

reden, ohne dass sich etwas ändert. Ich wünsche mir ein
Land, in dem jeder wertgeschätzt wird und es keine

Diskriminierung gibt. Ein Land, in dem jeder, unabhängig
von seiner Herkunft, eine Chance hat. Ein Land, das

jeden wertschätzt."

 
 "Die Regeln, die jeder befolgen sollte, sind Respekt für

andere und man sollte keine böswillige Person sein. Dies
ist eine der wichtigsten Regeln. Ich möchte, dass sich

alle wertschätzen. Jeder sollte den anderen
wertschätzen, niemand sollte unterschätzt werden.

Wenn wir uns nicht mehr unterschätzen, dann können
wir sehr bequem leben."

 "Ich bin mir nicht sicher, ob Menschen Nationen
brauchen, vielleicht ja, aber auch nicht. Die Menschen

haben sich daran gewöhnt, eine Nation zu haben."

 
 "Wir sollten der Situation von Frauen und Kindern in

manchen Ländern mehr Aufmerksamkeit schenken, da
sie sich derzeit in einem sehr desolaten Zustand

befinden."
  

 "Die EU braucht uns, um mehr Ideen zu entwickeln,
um die menschlichen Werke für die Zukunft zu

vervollständigen."
 

 
 "Mein persönlicher europäischer Traum ist es, Menschen um mich herum zu
haben, mit denen ich vorankommen und eine Zukunft haben kann. Dass wir

uns lieben und füreinander sorgen."
 

 
 "Meiner Meinung nach regiert in einer Demokratie das Volk und nicht nur eine Person

kann Entscheidungen treffen, sondern das ganze Volk sollte das Sagen haben."
 



Angel Ognyanov

"Mein Name ist Angel. Ich wurde in Bulgarien geboren, aber jetzt lebe ich in Deutschland. Ich
bin 18 Jahre alt. Als Kind hatte ich einige Schwierigkeiten, vor allem familiäre und finanzielle,

aber alles wurde besser, als wir vor etwa 5 und fast 6 Jahren nach Deutschland zogen."

"Ich denke, wir Menschen teilen das Gefühl, uns nach Freiheit zu
sehnen. Als Kind oder als alter Mann. Wir alle sehnen uns nach
Freiheit und das verbindet uns als menschliche Zivilisation. Es

führt dazu, dass wir uns viel weiterentwickeln und Dinge einfacher
machen wollen. Für uns.Was ist eigentlich ein Mensch? Das ist
eine Frage, die ich mir schon seit langer Zeit stelle und meine

Theorie ist, dass wir Beschützer unseres Planeten sind. Einige von
uns zerstören den eigenen Planeten, weil sie unachtsam sind. Aber
realistisch betrachtet sind, nur wir mit dem Wissen begabt, uns zu
vereinen und zu erschaffen. Und wenn unser Planet unsere Quelle

zum Schaffen ist, denke ich, dass wir sein Beschützer sein und
unsere Quelle für immer schützen sollten!"

"Wenn ich die Macht hätte, irgendetwas zu
ändern, würde ich die schlechten

Auswirkungen ändern, die die sozialen
Medien auf kleine Kinder haben."

"Es gibt viele gute Dinge auf der Welt, aber die
wichtigste Eigenschaft sollte sein, dass sie bewohnbar
ist. Das Schlechte an der Welt ist nicht die Welt selbst,
sondern die menschliche Gesellschaft heutzutage. Wir

wachsen jeden Tag auseinander. Eine Gesellschaft,
sollte zusammenhalten. Sich gegenseitig helfen,
stärker und stärker zu werden und nach mehr zu
suchen, da wir viel mehr expandieren könnten."

 
 "Braucht es Nationen? Überhaupt nicht. Ich denke,

Nationen machen uns als Zivilisation schwächer und
sie sind wie ein Handicap für die Weiterentwicklung."

 

 
 "Eine meiner größten Ängste sind Kriege, wegen der
schieren Menge unschuldiger Menschen, die darin

verwickelt und getötet werden."
 

 "Ich würde alles in meiner Macht stehende tun, um Europa zu einem besseren Ort zu machen. Der erste Schritt wäre
der wichtigste: Um es in Zukunft besser zu machen würde ich mit strengen Regeln zum Schutz der Natur beginnen.
Wir brauchen eine Energiequelle, die ihrer Umgebung nicht viel Schaden zufügt. Wenn dieser Schritt erfolgreich ist,
würde ich als Nächstes eine gute Beziehung zu den anderen Kontinenten haben. Europa wäre ein offenes Land. Es

wäre technologisch fortschrittlicher. Es wäre das sauberste von allen. Ein Land, in dem jeder glücklich leben möchte."



Bianca-Florina
Nestian

"Mein Name ist Bianca und ich bin Studentin in Bukarest. Ich studiere Romanes und Englisch. Ich denke, das ist etwas Einzigartiges an
mir, weil es nicht viele Studenten gibt, die Romanes studieren. Es ist meiner Meinung nach auch einer der wenigen Orte, der dies als

Option anbietet. Es gibt dieses eine Zitat, ich weiß nicht mehr, wer es gesagt hat, aber es ist wie: „Du kannst eine Sprache nicht
wirklich, bis du eine andere lernst.“ Ich denke, es ist wirklich interessant und wichtig, weil Sprache wichtig ist. Es hilft uns zu

kommunizieren und unsere Gefühle auszudrücken.""
 

 
 "Meine Kindheit war ein bisschen komisch. Nicht viele Leute können
mich wirklich erkennen. Sie betrachten mich nicht wirklich als Roma.
Und auch später, als ich nach Bukarest zog, galt ich als rumänisches

Mädchen, aber nie als Roma. Und das kam mir komisch vor. Identität ist
eine komplizierte Sache. Denn Roma zu sein ist irgendwie halb und halb.

Du musst das Blut in dir haben. Natürlich die Familie. Aber du musst
auch Erfahrungen haben: die Traditionen, die Musik, die Tänze, die

Kleidung, die Weihnachtslieder und auch den Diskriminierungsteil. Ich
denke, das ist wirklich ein großer Teil der Identität als Roma-Person. Es
ist wirklich kompliziert. Wenn Sie mich zuerst ansehen, würden Sie mich

nicht als Roma erkennen, aber ich weiß, wie mein Leben im Laufe der
Jahre verlaufen ist, und ich würde gerne wissen, wer ich bin. Und ich

mag es nicht, wenn andere mir sagen, was ich bin und was ich nicht bin."
 

 "Von Beginn unseres Lebens an werden wir Menschen darauf trainiert,
Angst vor dem zu haben, was anders ist, was wir nicht wissen, und uns
an das zu halten, was wir wissen. Wir Menschen haben dieses Gefühl.
Aber es gibt Leute wie mich, die eine doppelte Identität haben – mehr

oder weniger – wie ich. Ich glaube, dass wir lernen können, unsere
Unterschiede zu schätzen. Manchmal, wenn ich andere Roma treffe,

frage ich so, wie ich eine bestimmte Sache mache, wie machst du das?
Und es ist immer interessant und wir freuen uns, über die Traditionen
des anderen zu sprechen. Weil es einige gemeinsame Teile gibt, aber
es ist wirklich interessant, die kleinen Teile zu sehen, die tatsächlich

einen großen Unterschied machen."

 
 "Ich genieße die kleinen Dinge im Leben, wie meinen Kaffee zu trinken

und dabei aus dem Fenster zu schauen. Ich gehe gerne im Park spazieren.
Ich gehe oft alleine in den Park und sitze auf den Bänken und beobachte

die Menschen, die ihr Leben leben. Das macht mich glücklich."
 "Die Welt ist dieser große Ort, wo wir alle so klein sind. Wir alle

haben diese unterschiedlichen Wahrnehmungen, Gefühle und
Identitäten. Die Welt ist in gewisser Weise ein wirklich

großartiger Ort. Weil die Dinge nicht so schwarz auf weiß sind
und es interessant ist, alle Grauschattierungen zu sehen. Das

Gute ist, dass es so groß ist, dass du immer die Hoffnung hast,
dass es jemanden gibt, dem es genauso geht wie dir. Es gibt

immer diese Hoffnung."

 "Wenn Sie Realität sagen, betrachten Sie es als ein Ziel. Aber
die Realität ist eine subjektive. Ich kenne nur meine eigene
Realität. Es ist eine seltsame Sache mit der menschlichen

Wahrnehmung. In gewisser Weise ist die Realität nur so real,
wie Sie sie wahrnehmen möchten."

 "Mit der EU ist es eher so, als würden wir die Dinge regeln, während wir gehen. Es ist eine
Art Versuch und Irrtum und herauszufinden, wie man es löst. Aber ich hoffe, dass wir diesen

Prozess noch viel weiter entwickeln können."



Claudia Gheorghe

"Ich bin Claudia und ich denke, was mich vor allem einzigartig macht, ist meine Familie, denn die ist für jeden anders. Von der Familie
nehmen wir unsere Werte, die Art und Weise, wie wir aufgewachsen sind, die Gefühle und alles, was wir sind, wenn wir erwachsen sind. Ein

Roma zu sein, macht mich einzigartig. Es macht mich glücklich, denke ich, weil ich mir die Welt von beiden Seiten vorstellen kann. Als
Romni habe ich hier in Rumänien bestimmte Werte von meiner Familie, mit denen sie mich erzogen haben. Es kann mir eine andere

Wahrnehmung der Welt bieten, ich weiß nicht, wie ich es besser ausdrücken soll. Ich kann das Leben aus beiden Perspektiven betrachten,
obwohl ich Roma war, bin ich leider unter Nicht-Roma aufgewachsen. Ich hatte in meinem Leben keine Roma, weder junge noch alte,
außer meiner Familie. Abschließend kann ich sagen, dass ich das Glück hatte, die Dinge aus beiden Perspektiven sehen zu können."

"Ich würde den Hass ändern. Ich wünschte wirklich,
dieses Gefühl, dieser Zustand würde verschwinden
und nicht wieder auftreten. Ich wünschte, der Hass

würde verschwinden, damit wir sehen, was als
nächstes passiert."

"Familie ist eine Gruppe von Menschen, die dich unabhängig
von deiner Persönlichkeit, Orientierung, Werten oder

Wünschen lieben. Sie unterstützen dich in jeder Situation."

"Ich denke, die Antwort ist Empathie. Wir haben
kein Einfühlungsvermögen füreinander und

sind uns gleichgültig, es ist uns egal, wenn zum
Beispiel jemand vor uns in Ohnmacht fällt. Die
Menschen reagieren nicht mehr, entweder aus

Angst oder weil sie immun geworden sind, auch
wenn das komisch klingt."

"Alle Menschen können wohnen, wo sie wollen, sie können
wählen, wo sie wohnen, entweder beim Haus oder beim

Wohnblock – ich denke, das spielt keine große Rolle. Ich weiß
nicht... Jeder sollte so leben, wie er möchte, aber innerhalb einiger

organisierter, klarer Regeln."

"Ich bin auf die juristische Fakultät gegangen, weil der erste
Drang damals war, diese Fakultät zu wählen. Sie war eine
der angesehensten Fakultäten, noch heute sind Jura und

Medizin anderen Fächern voraus. Ich war schon immer ein
bisschen ehrgeizig und wollte Jura studieren. Ich habe mich
auch deshalb zu diesem Feld hingezogen gefühlt, weil ich

schon immer ein Mensch war, der nach Gerechtigkeit
strebt. Ich wollte immer, dass alles richtig läuft, und

deshalb bin ich in diese Richtung gegangen."

 "Ich glaube, wir haben gleichzeitig Recht und Unrecht, ich
denke, wir können nicht nur Recht oder Unrecht haben."

 
 "Die Idee der Wahl ist demokratisch. Europa ist einerseits eine Demokratie, andererseits keine

Demokratie, weil es gewisse Aspekte gibt, die nur von wenigen Menschen hinter verschlossenen
Türen diskutiert und festgestellt werden. Obwohl wir den Eindruck haben, dass wir wählen und

entscheiden, tun wir das eigentlich nicht. Nein, ich glaube nicht, dass es eine vollständige
Demokratie ist, trotz allem, was wir darüber sagen."

 



Darina Zhelyazkova

"Mein Name ist Darina und das Einzigartige an mir ist, dass ich unbekannte Menschen liebe und
gerne neue Leute kennenlerne."

 "Es ist nicht sehr schön, weil wir in unserem kleinen Dorf nicht
viele Möglichkeiten haben. Aber es ist auch schön, weil man von

Leuten umgeben ist, die man kennt. Es ist hart, hier zu leben,
dann woanders hinzuziehen, weil man sich an einen kleineren
Ort gewöhnt hat, und plötzlich ist alles durcheinander. Aber es
gibt auch Vorteile, die Luft ist hier sauberer als in der Stadt. Sie
können hier Ihr eigenes Gemüse anbauen, anstatt zu riskieren,
etwas zu kaufen, von dem Sie nicht wissen, womit es besprüht

wurde. Das sind die Vorteile. Aber es ist nicht gut, in einem
kleinen Dorf zu leben, weil es deinen Horizont einschränkt."

 
 "Grundsätzlich unterscheiden sich die Ansichten der Männer von

den Ansichten der Frauen. Das war und bleibt so. Bei manchen
Männern soll die Frau die Hausfrau sein. Sie sollte nichts anderes

tun. Ich denke nicht, dass es so sein sollte. Wir müssen einen
gleichberechtigten Status in der Gesellschaft haben, und ich

hoffe, dass dies eines Tages geschehen wird."
 
 

 "Also brauchen die Menschen eine Nation. Damit sie... Ich weiß
nicht... Also brauchen die Menschen eine Nation. Du brauchst sie...

um zu existieren?..."
 

"Wir sollten uns um die Umwelt kümmern und sie nicht verschmutzen.
Denn wenn wir uns nicht um die Umwelt kümmern, gibt es niemanden,
um den wir uns kümmern müssen. Die Natur ist die Schönheit der Welt.

Ich habe Angst, wenn es zu stark regnet und es blitzt. Ich habe große
Angst, wenn es regnet, donnert, aber andererseits ist es irgendwie

angenehm. Deshalb sage ich Natur. Wenn ich sagen würde, es sind die
Menschen, dann wäre das nicht wahr, weil die Menschen sich nicht

vertragen und das zu Konflikten führt."

 "Das Böse in der Welt sind Menschen. Wir sind egoistisch und
ziehen es vor, etwas zu tun, das gut für uns ist, aber nicht für
die anderen Menschen um uns herum. Wir tun es trotzdem,

damit wir uns besser fühlen, und das ist schlecht für die Welt."

"Alles ist schön, wenn Sie eine gute Erfahrung mit den
Menschen machen, die Sie lieben und die Sie lieben. Deshalb ist
es für mich immer etwas Besonderes, etwas Schönes, wenn ich
mit den Menschen zusammen bin, die ich liebe. Deshalb trenne

ich mich nicht gerne von Menschen. Ich fühle mich schlecht,
wenn ich mit Menschen Schluss machen muss. Ich habe mit

einigen Freunden Schluss gemacht, weil wir uns in bestimmten
Momenten nicht verstanden haben. Wir hatten viele Streitereien

und haben einfach Schluss gemacht. Es ist schlecht für mich,
weil ich es nicht mag, von den Menschen getrennt zu sein, die

ich liebe. Aber es sollte sein, und es ist so."

 
 "Es gibt viel zu viel Ungerechtigkeit im Leben und in der Welt
und es ist ungerecht. Es gibt viel Betrug und viele Menschen

sind im Gefängnis, obwohl sie eigentlich nicht dort sein sollten.
Aber viele, die auf freiem Fuß sind, sollten im Gefängnis sein.
Das ist überhaupt nicht gut und es ist unfair. Unsere Gesetze
sind so gemacht, dass sich nicht alle Menschen daran halten

und viele tun, was sie wollen. Manchmal tun die Leute, die dafür
sorgen müssen, dass das Gesetz eingehalten wird, ihre Arbeit

nicht und die einfachen Leute leiden darunter."
 

"Die Löhne sollten geändert werden, weil die Leute viel arbeiten, aber nicht entsprechend bezahlt werden. Zumindest in
Bulgarien ist das so. Das soll sehr bald geändert werden. Ich würde die Löhne der Menschen ändern, weil sie höher sein
müssen, damit wir besser leben können, und ich würde die Preise für alle Lebensmittel ändern, weil es zu teuer und die

Löhne zu niedrig sind. Um gut leben zu können, brauchen wir ein höheres Einkommen."



Emanuil Hristov

"Mein Name ist Emanuil Hristov. Ich studiere Geschichte. Mein Traum ist es, Lehrerin zu werden.
Vielleicht macht mich mein Charakter zu einer einzigartigen Person. Manchmal auch meine

Emotionalität, in verschiedenen Situationen."

 
 "Der Grund, warum ich Geschichte studiere, ist, dass jeder
Geschichte kennen sollte. Fast alles auf der Welt hängt von

der Geschichte ab, denn alles hat eine Geschichte. Meine
Aufgabe wäre es, diese Geschichte Roma-Studenten

beizubringen, ihnen zu sagen, dass es Möglichkeiten gibt,
ihre Träume zu verwirklichen. Dass sie sich Ziele setzen

sollten, die sie erreichen können, und ihnen sagen, dass ich
das Vorbild bin, das es möglich gemacht hat."

 

 "Ich habe einen Roma-Hintergrund und komme aus einem Dorf
namens Mirkovo. Es befindet sich in der Nähe der Lower Mountain

Road in Bulgarien. Ich bin in einer armen Familie aufgewachsen. Wir
sind insgesamt 5 Geschwister - 3 Schwestern und 2 Brüder. Zwei haben

nur die Grundschule abgeschlossen. Ich bin die Einzige, die Abitur
gemacht hat und an der Universität studiert. Meine Eltern sind auch

nicht gebildet. Ich wurde in der Grundschule diskriminiert und das hat
mich eigentlich motiviert, weiter zu studieren. Einen Lebenszweck zu

haben, einen Traum zu haben, den ich verwirklichen möchte. Es später
außerhalb meiner Familie weitergeben zu können. Besonders

beeindruckt hat mich, dass die Kinder in der Schule nicht gleich
behandelt wurden. Man kann sich nicht aussuchen, in was für eine

Familie man hineingeboren wird. Der Start, den alle Kinder haben, ist
nicht gleich. Aber das bedeutet nicht, dass wir im Leben keine

anständigen Menschen sein werden. Dagegen werde ich ankämpfen.
Ich möchte in das System einsteigen und helfen, so viel ich kann, auf

lokaler Ebene."

"Ich betrachte die Welt als einen großen Ort, von dem ich ein Teil bin,
ein Punkt, ein Korn, das existiert. Ein Korn, dass zum besseren

Zusammenleben der Umwelt um mich herum beiträgt. Für mich ist
das Gute in der Welt, zu helfen, sich um die Menschen um uns herum
zu kümmern, nützlich zu sein, zuerst für sich selbst und dann für die

Umwelt, in der man lebt und sich entwickelt."

Für mich stimmt die Welt nicht, dass es Menschen gibt, die gierig
sind und denken, dass sie besser sind als die anderen. Und

dadurch verletzen sie Menschen, um aufzufallen."
 
 

 "
 

 "Der Eckpfeiler muss Gleichheit sein, denn wenn einer nicht
die gleiche Ausgangsposition wie der andere bekommt, sind
sie bereits veraltet und es dauert, bis die beiden gleich sind.

An erster Stelle steht für mich die gleiche Ausgangslage."
 

"Menschen müsen eine Einheit bilden, sich
gegenseitig helfen. Wenn einer den anderen

überholt, soll er ihn bei der Hand nehmen und sie
sollten gemeinsam ins Ziel laufen.

 "Mit dem europäischen Traum meine ich, mit allen in
allen Ländern gleich zu sein. Der Lebensstandard, die

Entwicklung, die Bildung in allen Bereichen, der Status
von Männern und Frauen sollten gleich sein, die

verschiedenen ethnischen Gruppen sollten gleich sein.
Europa ist der Ort, an dem wir leben, träumen, lieben,

existieren, uns weiterentwickeln und das Beste aus dem
Leben machen, damit Europa existieren kann."

"Für mich werden in der EU sehr wichtige
Entscheidungen getroffen, von denen Milliarden

Menschen abhängen. Die EU ist der Ort, an dem Sie
sich so weit entwickeln können, wie Sie möchten, je
nach Ihren Träumen und Wünschen. Die EU ist eine
Tür, durch die jeder gehen kann und bereit ist, den

Preis für den Erfolg zu zahlen."
 

 
 "Wenn ich also einige Empfehlungen geben könnte, wären das zum Beispiel, dass die Jugendpolitik

verbessert werden sollte und dass jungen Menschen mehr zugehört werden sollte. Die Zukunft
Europas sollte mehr junge Menschen umfassen, die wissen, was sie tun, intelligent und kompetent

sind und sich um andere kümmern. Und ja, in Europas Zukunft soll die Jugend dominieren."
 



Emily Damhuis

"Ich bin Emily und bin 16 Jahre alt. Ich bin einfach cool."

 
"Wir Menschen haben nichts

gemeinsam."
 

 
"Die Europäische Union ist ein Staatenverbund
aus 27 europäischen Staaten.Die EU sorgt seit
über einem halben Jahrhundert für Frieden,

Stabilität und Wohlstand. Sie spielt auch eine
entscheidende Rolle in der Diplomatie und

setzt sich weltweit für diese Werte sowie für
Demokratie, Grundrechte und

Rechtsstaatlichkeit ein."
 

"Als Staat bezeichnet man eine
Vereinigung vieler Menschen, die
(freiwillig) in einem bestimmten,

abgegrenzten Gebiet leben. Meistens
ist ein Staat über einen längeren

Zeitraum hinweg gewachsen, seine
Bürger sind durch die gleiche

Staatsangehörigkeit verbunden."

 
"Ein Staat sollte am besten aus

ebenbürtigen und gleichen Menschen
bestehen, die eine starke Gemeinschaft

bilden. Auf dieser Basis sollte die
Verfassung aufgebaut werden. Wichtig ist
es, im Staat ein ausgewogenes Verhältnis

von Armen und Reichen zu haben."
 

"Es ist nichts gut an der Welt."

"Ich nehme die Welt gar
nicht mehr wahr."

"Wenn ich Macht hätte, würde ich die
Welt verändern. Habe aber keine."

"Ich würde für nichts auf der
Welt sterben."

"Demokratie ist ein Begriff für Formen der Herrschaftsorganisation auf der
Grundlage der Partizipation beziehungsweise Teilhabe aller an der

politischen Willensbildung. Es handelt sich um einen zentralen Begriff der
Politikwissenschaft, der ursprünglich aus der Staatsformenlehre stammt."



Eugen Boldijar

"Mein Name ist Boldijar Eugen, ich bin 29 Jahre alt und lebe im Dorf Hideaga, Kreis Maramures.
Einzigartig für mich ist die Tatsache, dass ich Dinge durchdenken kann, bevor ich sie tue."

 
 "Als europäischer Bürger profitieren Sie von

bestimmten grundlegenden Dingen wie dem Frieden in
der Region, in der ich lebe. Sie profitieren auch von

europäischen Fördermitteln."
 

 
 "Der Staat ist eine Organisation, die ein

Monopol auf einige Dienstleistungen in einem
durch die Grenze begrenzten Gebiet hat."

 
 

"Der größte absolute Wert ist das menschliche Leben. Die
Essenz des Lebens wurde im Laufe der

Menschheitsgeschichte auf unterschiedliche Weise
gedeutet: vom Kampf ums Dasein über die Existenzweise
von Eiweißorganismen bis hin zum kosmischen Prozess
der qualitativen Veränderung als „lebenswichtiger Elch“.

Aber der axiologische Aspekt des Verständnisses des
Lebens besteht weniger darin, sein Wesen zu klären, als

vielmehr darin, Antworten auf Fragen zu suchen; "Was ist
der Sinn des Lebens?", "Warum gibt es uns"

 

 "Alle Menschen auf dieser Erde sollten an
andere denken und bei allem, was sie tun,

ehrlich sein. Im Moment denkt jeder darüber
nach, wie man Geld verdient und wie man
seinen Nachbarn oder seine Untergebenen

betrügt, um mehr Geld mit ihnen zu verdienen."

 "Menschliche Gemeinschaft ist
gekennzeichnet durch die Einheit des

Territoriums, das Bewusstsein der historischen
und kulturellen Identität und allgemeiner

durch die Einheit von Sprache und Religion."

 
 "Ich habe Angst vor morgen, ich meine, ich

könnte ins Bett gehen und nicht aufwachen."
 

 
 "Ich würde für meine Tochter sterben."

 

 
 "Ich, als der Führer der Welt, möchte, dass

alle Menschen auf dieser Erde auf der
gleichen Ebene sind. Absolut jeder hier, ich

meine mich auch als Führer."
 

 
 

 "Nichts ist absolut richtig in dieser Welt, in der wir leben."
 
 
 

 "Europa ist sowohl auf militärischer Basis als auch auf
der Grundlage der Staaten, aus denen es besteht, ein

Imperium."
  

 "Aufnahme aller Länder des Schengen-Raums, die die
Beitrittsregeln einhalten."

 



Ionuț-Valentin
Petaca

"Ich bin in Roșia Montană im Kreis Alba aufgewachsen. Es ist in einer bergigen Gegend. Ich denke, Sie haben viel
über Roșia Montană gehört, dort befindet sich das einzige Goldminenunternehmen. Was ich über die dort

befindlichen Orte sagen kann, ist, dass sie sehr schön und ihre Schönheit einen süßen Geschmack hinterlässt.
Aber erst einmal ist es ein eintöniger Ort, denn es gibt keine Infrastruktur, keine Jobs, nur diese Schönheit. In

meiner Kindheit verbrachte ich den Großteil der Sommerferien auf dem Fußballplatz. Fußball war für mich ein
bisschen verrückt, ich ging nur zum Fußball. Selbst wenn es ums Lernen ging, schimpfte mein Vater ständig mit

mir, dass ich mehr Zeit für die Schule als für Fußball aufwende. Als ich aufwuchs, habe ich den größten Teil
meiner Freizeit Fußball gespielt. Fußball ist für mich eine Disziplin, sozusagen ein Lebensstil, denn er hilft einem

zu verstehen, dass das Leben durch den Sport weitergeht. Fußball lehrt dich, bestimmte Regeln zu befolgen."

 "Ein Lebewesen ist ein Körper, der für das Leben
bestimmt ist, um bestimmte Prinzipien zu

übermitteln."

 
"Ich glaube an die Regeln des Respekts, wenn wir

uns alle respektieren würden und es keine sozialen
Unterschiede, Diskriminierungen oder Spaltungen
mehr gäbe, wären wir alle auf der gleichen Ebene."

 

 
 

 "Indem wir den Menschen, die sie brauchen, vielfältige
Chancen und gleiche Chancen für Arme und Reiche

bieten. Damit gäbe es das Geldproblem nicht mehr, denn
da kommen eigentlich die Unterschiede zwischen den

Menschen her."
 

 
 "Ich würde versuchen, die Bestechung in einem
Land am stärksten zu reduzieren. Solange die

Korruption im Land noch sichtbar ist, können die
Dinge nicht gut funktionieren und die Menschen

können ihren wahren Wert nicht zeigen."
 

 
 "Respektieren Sie Ihre Nachbarn, seien Sie
nicht gleichgültig und beteiligen Sie sich an

den Aktionen der Gemeinschaft."
 

 
 
 

 "Mein Traum für Europa wäre, dass alle Staaten
versuchen, die gleiche Wirtschaft zu haben. Zum

Beispiel sind die Diskrepanzen jetzt sehr tief und obwohl
wir in einer Union sind, sind einige Staaten finanziell

stärker und andere schwächer."
 

"Ich persönlich denke, Europa braucht mich nicht."



Ionuț Stanciu

"Mein Name ist Ionuț Stanciu, ich bin 24 Jahre alt, habe meinen Abschluss an der Fakultät für Linguistik
und Literatur der Universität Bukarest im Hauptfach Romani-Rumänisch gemacht und befinde mich jetzt
im zweiten Jahr meines Masterstudiums in Didaktik. Ich bin Lehrerin und unterrichte sowohl Rumänisch

als auch Romani an der weiterführenden Schule."

"Ich lebe seit fünfeinhalb Jahren in Bukarest, komme aber eigentlich
aus Călăraşi, genauer gesagt aus Roseşi, einer Gemeinde in

Călăraşi. Ich wollte schon immer mal weg von allem und in Bukarest
statt auf dem Land leben und das ist mir gelungen. Ich komme aus

einfachen Verhältnissen, habe viel erlebt im Leben, habe auch viel in
der Familie durchgemacht und zum Glück geht es mir gut."

 
 "Jetzt kann ich sagen, was mich einzigartig macht: Ich habe

viel durchgemacht und wurde sowohl in der Fakultät als
auch in der High School diskriminiert, weil ich Rom bin.

Obwohl es mich betroffen hat, habe ich es geschafft, alles
hinter mir zu lassen. Ich meine, das macht mich einzigartig,
dass ich Rom bin. Ich unterscheide mich von den anderen,
sowohl in der Schule, an der ich unterrichte, da es keine

anderen Roma-Lehrer gibt, als auch in meiner Familie, wo
ich die einzige bin, die einen Hochschulabschluss hat und
einen anständigen Job hat. Rückblickend wollte ich ihnen

zeigen, dass Roma es können."
 

 "Wie gesagt, ich wollte raus aus dieser kleinen Stadt, dort war nichts
zu machen, es war in jeder Hinsicht eine tote Stadt. Deshalb brannte

in mir der Wunsch, von dort wegzukommen und an meine Grenzen zu
gehen. Warum bin ich hier in Bukarest geblieben, um einen Fakultäts-

und Masterabschluss zu machen? Damit ich allen beweisen kann,
dass wir Roma das auch können, damit ich meiner Familie zeigen

kann, dass wir das auch können. Es ist mir gelungen und jetzt sind
meine Eltern, Großeltern und andere Verwandte stolz auf mich. Ich
habe es geschafft, das zu zeigen, und ich hoffe, dass es in Zukunft

noch mehr Roma geben wird, die das auch können. Ich habe bereits
einige Roma-Schüler in der Schule, die sich sehr gefreut haben, als sie
erfahren haben, dass es einen Roma-Lehrer für das Fach Rumänisch
gibt. Ich hoffe, dass ich ihnen ein gutes Beispiel sein werde, damit sie

für ihre Wünsche kämpfen und ihre Träume erfüllen."

"Warum habe ich jetzt Angst? Ich habe Angst, dass
ich vor der Diskriminierung und davor nicht mehr

als Lehrer arbeiten kann. Das ist meine größte
Angst. Ich wurde heute sogar zur Direktorin gerufen

und dachte darüber nach, warum sie mich anruft,
was los ist. Aber es war eigentlich nichts, sie wollte
mir nur banale Sachen erzählen, aber davor habe
ich am meisten Angst, vor der Diskriminierung im

Lehramt. Ich habe das schon einmal erlebt und
möchte es nicht noch einmal erleben."

 
 "Es sollte Rechte für alle Menschen geben, gleiche Rechte,
unabhängig von Nationalität, Religion, Sexualität. Auch am

Arbeitsplatz sollten zum Beispiel Frauen und Männer für
gleiche Aufgaben das gleiche Gehalt bekommen, ohne die
heutigen Unterschiede. All die Probleme, die jetzt in Bezug
auf die LGBTQ-Community in Frage gestellt werden, wollen

sie in Rumänien nicht anerkennen, sie wollen jede
Diskussion darüber verbieten, jede Berührung, jedes

Händchenhalten. Wir haben alle die gleichen Rechte und
das ist eine Herausforderung - mal sehen, was in Zukunft

passieren wird. Wenn die EU so viele Beschwerden von
rumänischen Bürgern über Diskriminierung der LGBTQ-
Gemeinschaft, Diskriminierung aufgrund der ethnischen
Zugehörigkeit, Religion erhält, warum tun Sie dann nicht

etwas, um uns bei unseren Maßnahmen zur Legalisierung
dieser Rechte zu helfen?"

 

"Ob schwul, hetero oder lesbisch, wir sollten alle die gleichen Rechte
haben und sie sollten etwas dafür tun."



Ivona Negru

"Ich bin Ivona, ich bin 19 Jahre alt und ich denke, was mich einzigartig macht, ist meine Ehrlichkeit. Ich bin in Bukarest
geboren und in einem Wohnviertel namens Titan aufgewachsen. Dieser Ort gefällt mir sehr gut, weil er mir geholfen

hat, mich an die Staus und den ständigen Lärm der Stadt zu gewöhnen. Ich liebe Bukarest und möchte nie wieder von
hier wegziehen, da ich mich in einer überfüllten und lauten Stadt wohl fühle. Die Nachbarschaft, in der ich geboren

wurde, war sehr freundlich und ich hatte immer Freunde bei mir, ich war nie allein. Wenn ich etwas brauchte, kamen
sie mir immer zu Hilfe. So ist das hier bei uns, wir kennen uns alle, wir helfen uns alle, niemand wird vernachlässigt."

 
"Wenn ich mit dem Finger schnippen würde, um etwas verschwinden zu lassen, wäre es sicherlich die Ungleichheit und

Sturheit der Menschen, wenn es um die Meinung anderer geht. Wenn ich mit den Fingern schnippen würde, würden alle ein
„Nein“ und eine andere Meinung vertreten, alle wären gleich, es gäbe keine Unterschiede mehr zwischen uns. Menschen

die nicht die gleichen Leidenschaften und Wünsche wie andere teilen, würden nicht länger als anders angesehen. Die
Menschen müssen verstehen, dass jeder anders ist, und wenn ich mit den Fingern schnippen würde, würde diese Tatsache

mehr respektiert werden als jetzt. Leider passiert das jetzt nicht, aber ich hoffe, wir sind auf dem richtigen Weg."
 

 
 

 "Ich glaube, dass alle Menschen den Wunsch gemeinsam
haben, mit anderen zusammen zu sein. Das ist unser Bedürfnis

nach Sozialisierung, das Bedürfnis nach Bestätigung, die wir alle
brauchen und das ist irgendwie normal. Wir alle brauchen
Freunde, wir brauchen jemanden, der uns in schwierigen
Situationen hilft. Wir brauchen auch jemanden, wenn wir

fröhlich sind und etwas mit Freunden teilen wollen. Das ist
etwas, das alle brauchen und gemeinsam haben, das Bedürfnis

zwischen Menschen zu sein und niemals allein zu sein."
 

 
 "Ich denke, jeder hat Eigenheiten und Defekte, jeder hat seine

eigene Energie, und wir sind nicht miteinander kompatibel.
Dass ich gute Energie habe oder jemand anderes die gleiche
Energie hat, bedeutet nicht, dass wir zusammenpassen. Aber

so ist die Welt, verschiedene Charaktere, Emotionen und
Gefühle. Es ist nicht unbedingt eine schlechte Sache, man

muss nur die richtigen Leute finden, mit denen man
kommunizieren kann. Es ist auch wichtig zu verstehen, dass
jeder seine eigenen unterschiedlichen Meinungen hat und

diese endlich zu akzeptieren."
 

 
 "Als Frau hat sich meine Wahrnehmung der Welt ziemlich verändert, obwohl ich

mich davon oft nicht entmutigen lasse. Ich kann sagen, dass ich wirklich eine
überzeugte Feministin bin, aber ich will auch nicht übertreiben und

außergewöhnliche Rechte fordern. Als Frau geboren und aufgewachsen, habe
ich gesehen, wie viele Männer sich für überlegen halten. Viele wissen nicht, wie

sie ein „Nein“ akzeptieren sollen, viele verstehen nicht, dass Sie Gefühle und
Wünsche akzeptieren müssen, wie z. B. den Wunsch, in Ruhe gelassen zu

werden. Sie kennen es nicht Kritik für Ihre Entscheidungen zu erhalten. Ich habe
gelernt, dass eine Frau oft nicht ganz frei ist, dass sie nicht immer machen kann,

was sie will, wegen der Gefahr, die immer da ist. Diese Situation, egal wie sehr
manche dagegen kämpfen, wird sich in absehbarer Zeit nicht ändern - Das ist

eine traurige Wahrheit. Dadurch hat sich meine Wahrnehmung der Welt als Frau
ziemlich verändert und ich weiß, dass es für mich gewisse Verbote gibt und dass
ich bestimmte Situationen oder Menschen zu meiner eigenen Sicherheit meiden

muss. Tatsächlich weiß ich, dass nur ich meine eigene Zuverlässigkeit
gewährleisten kann. Wenn ich jetzt aus meiner Erfahrung als Frau spreche,

werden bestimmte Wünsche oft nicht erhört, egal wie sehr man sie äußert. Oft
werden Frauen nicht allein gelassen oder ihnen wird nicht zugestanden,

Entscheidungen zu treffen, ohne hart dafür zu kämpfen. Du musst mit der Faust
schlagen, laut schreien, ein einfaches, sanftes „Nein“ wird nie akzeptiert.

Deshalb müssen sich Frauen zu Ihrer körperlichen und seelischen Sicherheit vor
bestimmten Personen schützen."

 



Lynn Kilders

"Ich bin Lynn Kilders und 18 Jahre alt. An mir besonders ist, dass ich meinen eigenen
Kopf habe und mich durchsetzen will. Ich wurde in der Grundschule sehr gemobbt

und hatte einen gewalttätigen Vater. Das hat mich zu der gemacht, die ich bin."

 
"Wir Menschen wollen alle leben auf
unseren Planeten ohne Krieg. Das

müssen wir erfinden. Für das
Zusammenleben von Menschen. Damit
jeder akzeptiert und respektiert wird.
Niemand wird schlecht gemacht oder
misshandelt und diskriminiert. Damit

niemand ausgeschlossen wird."
 

 
"Das weiß ich nicht, aber ich

wüsste es gerne."
  

"Nationen braucht es nicht unbedingt,
meiner Meinung nach."

 
"Manchmal habe ich Angst, dass

meine Freunde mich alleine lassen.
Das wäre das schlimmste."

"Ich würde nicht Weltherrscherin sein wollen, weil ich sowas
nicht kann. Es wäre aber gut, wenn es mehr Gerechtigkeit gibt.

Das würde ich machen wenn ich müsste. Eine andere Regel.
Weniger Gewalt von der Polizei. Die sind viel zu gewalttätig."



Michelle
Altenbeck

"Ich bin Michelle Altenbeck, bin 19 Jahre alt, ich bin 167 cm groß, ich spiele gerne Volleyball aber
seit kurzem nicht mehr im Verein. Ich male und zeichne total gerne und meine Kindheit war voll

mit Anime und Disney. Ich habe viel Zeit draußen verbracht. Leider habe ich recht früh Mobbing-
Erfahrung gemacht und nur wenige meiner Freunde hielten zu mir" 

 
"Jeder Mensch ist anders vom Charakter her aber Mensch
ist Mensch, egal was für eine Haut- oder Haarfarbe er hat."

 

 
"Wenn ich Macht hätte würde ich die Miete für Leute
mit Arbeitslosigkeit senken und die Preise wieder so

machen, wie es vor Jahren war und ich würde in jedem
Land zu jeder Sprache einen Dolmetscher kostenlos zur
Verfügung stellen. Mein Traum wäre es, dass auch arme
Leute Reisen und in den Urlaub fliegen können und das

es bessere Kitas und Schulplätze gibt, auch für
Menschen mit einer Behinderung. Spielplätze wären für
alle geeignet, für Kinder mit und ohne Behinderung und

alle könnten zusammen spielen. Meine Forderung ist,
dass alle Menschen ohne Gewalt leben können, ohne
Mobbing, ohne Körperverletzungen, und dass jeder

dieser Mensch so sein kann, wie er möchte und das alle
willkommen sind."

 

 
 

"Ich würde genau die Anliegen der Menschen überdenken
und dann handeln, Mensch ist Mensch und man kann leben,

wie man will, aber ohne Gewalt gegen andere Menschen,
besonders die Menschen mit Behinderung sollen nicht mehr

ausgegrenzt werden."
 

 
"Ich nehme an der Welt wahr, dass sie am Sterben ist, mit
dem ganzen Plastikmüll und allgemeinen Müll der auf den
Straßen oder im Meer oder sonst wo. Das was noch gut ist,
ist dass es Menschen gibt, die vernünftig sind und helfen

und kämpfen. Das Projekt hat mir gezeigt, dass es auch gute
Menschen gibt. Auch wenn ich nicht so gut Englisch kann,

haben wir uns verstanden und das war gut."
 

 
 

"Ich habe Angst vor meinem Vater, Gewitter, Spinnen,
Menschenmengen, fremden Menschen, weil ich Angst habe,

dass ich gemobbt werde. Auch vor der Dunkelheit, Feuer
und den Silvesterknallern."

 

 
"Es ist noch schlecht an der Welt, dass es so viel Mobbing gibt. Und die Preise steigen, so dass Menschen die arm sind,

sich nichts mehr wirklich leisten können wegen den teuren Strom- und Lebensmittelpreise und den Mietpreisen, die
man selber übernehmen muss, wenn die Arbeitsagentur sich weigert die Miete zu zahlen."

 



Nico Scharfe

"Mein Name ist Nico Scharfe. Ich lebe in Dortmund in Deutschland, bin 24
Jahre alt, und mache aktuell einen berufsvorbereitenden Bildungslehrgang

beim Caritasverband Dortmund e.V.."

 
"Der Mensch an sich besteht aus vielen

Organen, Knochen und gehört zur Gattung
Homo aus der Familie der Menschenaffen.

Alle Menschen müssen atmen, essen,
trinken, schlafen, kacken und irgendwann

sterben."
 

 
"Im Zusammenleben von Menschen gibt

es unterschiedliche Grenzen. Es gibt
soziale Grenzen wie eigene Hobbys,

Freunde, emotionale Grenzen. Jeder hat
eigene Gefühle in bestimmten
Situationen wie z.B. Trauer und

Intellektuelle Grenzen, ebenso eigene
Gedanken und Meinungen."

 

 
"In jedem Land sollten die gleichen Regeln sein.

Beispielsweise sollte man viel mehr auf die Work-Life
Balance achten. Ich denke wir müssen keine 8

Stunden arbeiten. Um den Körper und den Kopf zu
entlasten, sollte man das Recht haben auch

Ausbildungen und alle anderen Arbeitsverhältnisse
mit weniger als 8 Stunden Arbeit am Tag zu machen.

Konkret würde ich folgende Sachen ändern: Die
Arbeitszeiten sollten humaner werden. Damit meine

ich zum Beispiel, dass die Arbeitszeiten niemals mehr
als 6 Stunden sein dürfen. Alkohol und Zigaretten

würden auf das Niveau von Cannabis, Crack, Heroin
gesetzt und illegal. Es würde ein Glückspielverbot
geben. Bus und Bahnfahren sollte kostenlos oder

zumindest kostengünstig sein. Ich würde Gelder auf
alle Länder aufteilen und die reichen Bürger mehr

belasten und dazu bringen ihr Geld an Ärmere
prozentual zu verteilen, damit es weniger bis keine
Armut mehr gibt. Alle Länder auf der Welt sollten,
was die Themen Menschenrechte, Schulbildung,

Arbeit, Gesundheit betrifft, auf demselben Niveau
sein. Es gibt viele arme Länder, wo es nicht genug

Hilfe gibt. Grundsätzlich ist es so, dass Arme ärmer
werden und reiche immer reicher." 

 

"Ich würde mir Europa so wünschen, dass man bei vielen Aspekten, wo es um
Menschenrechte geht und alles was mit den normalen Bürgern zu tun hat, man

sich mehr dafür einsetzt und alles dafür tut, dass die Gesundheit und
Zufriedenheit der Menschen an erster Stelle steht."



Nicoleta Aurelia
Baciu

"Ich bin ein Mädchen aus Rumänien, ich habe an der Universität Bukarest studiert, wo ich meinen Abschluss an der Fakultät für Fremdsprachen gemacht habe. Ich bin in
Feteşti geboren und habe dort gelebt, bis ich 15 Jahre alt war. Dort besuchte ich die Sekundarschule und das erste Jahr des Gymnasiums, danach zog ich nach Bukarest.

Fetești ist eine ziemlich kleine Stadt, also bin ich umgezogen. Ich habe auch eine Schwester und sie war eigentlich der Grund für diesen Umzug, da sie bereits in Bukarest
an der Universität studierte und wir beschlossen, zusammen zu leben. Die Nachbarn sind nah bei uns und wir helfen uns gegenseitig. Dort, in Feteşti, habe ich auch bei

meinen Großeltern gelebt; Jetzt sind meine Eltern nach Italien gegangen und ich lebe alleine wie meine Schwester, die auch alleine lebt."

 
 "Wir alle haben unsere eigenen Meinungen, Gedanken,

Ansichten und das ist sehr wichtig, weil wir alle einzigartige
Personen sind und wir nicht alle gleich sein können und unsere

Menschlichkeit von unserem Verhalten in der Gesellschaft
kommt."

 
 

 "Ich glaube, was sich in dieser Welt ändern sollte, ist dieser
Unterschied zwischen den Menschen. Ich meine nicht, dass wir

alle gleich sein sollten, denn das ist unmöglich, wir sind
einzigartig. Aber ich denke, dass schlechtes Benehmen vor
anderen Menschen aufgrund ihrer Nationalität nicht mehr
existieren sollte. In Bezug auf die Nationalität neigen die

Menschen dazu, eher die Nationalität als die Personen vor
ihnen zu berücksichtigen."

 

"Aber diese Diskrepanzen zwischen den Staaten sollten nicht
vorkommen, insbesondere innerhalb der Europäischen Union, wo
meiner Meinung nach Gleichberechtigung herrschen sollte. Das

heißt, es sollte nicht Länder mit sehr niedrigem Niveau und Länder
mit sehr hohem Niveau innerhalb desselben Raums geben. Wenn
die EU wirklich will, dass wir alle gleich sind, muss sich das meines

Erachtens ändern. Ich würde versuchen, die Probleme in den
Staaten zu erkennen, die es in ihrer Entwicklung nicht schaffen.
Danach würde ich alle notwendigen Maßnahmen ergreifen, um

diesen Staaten weiterhin zu helfen."

"Ich denke, diese vernünftigen, bereits
implementierten Regeln - nicht töten, nicht foltern,

nicht stehlen - sollten eingehalten werden."

 
 "Respekt für Frauen! Zumindest in Rumänien und wahrscheinlich auch

in anderen Ländern herrscht die Überzeugung, dass Frauen nicht an
der Macht oder in Führungspositionen sein sollten. Ich finde, es sollte

diesen Respekt geben und nicht mehr den Unterschied „Ich bin ein
Mann, du bist eine Frau“ oder wie das alte Sprichwort sagt: „Die Frau

am Topf, der Mann am Werk“. Das ist Unsinn."
 

 
 "Bezüglich des Schulsystems würde ich ein längeres Praktikum
durchsetzen. Auch für die Universitäten wünsche ich mir dieses

Praktikum, wie in anderen Ländern, wodurch die Studenten
konkrete Jobs bekommen, um sich weiterzuentwickeln. Leider

haben wir nach dem Studium Schwierigkeiten, einen Job zu
finden, weil wir keine Berufserfahrung haben."

 

"Wenn die EU wirklich will, dass wir alle gleich sind, muss sich meines Erachtens vieles ändern. Ich
würde versuchen, die Probleme in den Staaten zu erkennen, die es in ihrer Entwicklung nicht schaffen.

Danach würde ich alle notwendigen Maßnahmen ergreifen, um diesen Staaten weiterhin zu helfen."



Patrick Skrzynski

"Mein Name ist Patrick Skrzynski. Ich bin 19 Jahre alt und bin ein
Autist. Zwar sieht man es mir nicht an, aber ich kann mit dem

Menschen normal unterhalten. Meine Spezialität ist, dass ich gut
mit Elektrogeräten gut auskomme."

 
"Alle Menschen sind gleich, egal ob man
eine unheilbare Krankheit hat, sehr stark

ist oder eine sehr hohe Intelligenz hat:
Jeder ist gleich."

 

"Ein Mensch ist eigentlich ein Affe,
der sich aber immer sich

weiterentwickelt. Durch diese
Entwicklung werden wir die DNA

der Affen dann verlernen."

"Ich stelle mir diese Welt gerade vor, als
würde langsam alles kaputtgehen, da es

Krieg gibt, da Krankheiten kommen, die für
uns unbekannt sind."

 
"Gut ist, dass Menschen teils auch
mehr Rechte bekommen und ich

selbst entscheiden kann, was ich bin."
 

"Die Europäische Union ist eine Organisation, in der die Länder sich
gegenseitig unterstützen und die Regierung der Länder daran teilnehmen,
damit kein Krieg zwischen die Länder kommt und damit z.B. die Preise für
Lebensmittel nicht höher werden und damit alle gleiche Rechte haben".



Radoslav
Aleksiev

"Also ich bin Radoslav Aleksiev und komme aus der Stadt Simitli. Simitli ist eine kleine Stadt, sehr nett und hübsch,
mit etwa 5000 Einwohnern. Wir haben eine Mineralwasserquelle und einen Strand. Seit ich ein kleines Kind war,

gehe ich dort schwimmen."

"Ich engagiere mich bei der NGO „Permanent Roma
Conference“. Hier versuchen wir, die sogenannten Politiker

zu erreichen, die das Land regieren, und wir setzen uns dafür
ein, dass sie uns, unsere Gemeinschaft, ernster nehmen,
damit es keinen Rassismus gibt, der eigentlich im ganzen

Land verbreitet ist. Wir bemühen uns, dass unsere Leute von
der Gesellschaft besser akzeptiert werden und dass sie die

gleichen Chancen haben wie normale Bürger im Staat."

 "Die Menschen, die unterschiedlichen Menschen, kämpfen für
unterschiedliche Dinge. Jeder versucht sich durchzusetzen. Jeder

Mensch hat eine besondere Gabe. Manche trainieren oder studieren,
um sich besondere Talente anzueignen. Und jeder versucht, sich mit
seinen eigenen Fähigkeiten durchzusetzen. Jeder kann den anderen

verstehen, vorausgesetzt man ist ein bisschen geduldig. Und alle
sollten gut zueinander sein, in dem Sinne, dass wir uns nicht streiten

sollten und es keine Intrigen zwischen uns geben sollte. Wir alle
sollten uns korrekt verhalten."

 "Meistens habe ich Angst vor dem Unbekannten.
Etwas, das ich noch nie gemacht habe oder noch

nie an einem bestimmten Ort war, und davor habe
ich Angst."

"Es gibt verschiedene Menschen. Manche fühlen sich
ihrer Heimat, ihrem Land verbunden. Es gibt andere,

die das nicht so empfinden. Und für sie gibt es keinen
Nationalismus, keine Grenzen. Sie sind nicht an ein
Land gebunden, sie sind freie Menschen der Welt."

"Ich würde die Grenzen abschaffen, damit es keine
Grenzkontrollen gibt. Die Menschen sollten frei sein, von

einem Land ins andere zu reisen, ohne die langen
Wartezeiten, die es derzeit gibt."

 "Die EU bedeutet Freiheit zwischen bestimmten Ländern.
Es gibt keine Grenzen, du bist frei. Sie können ohne

Grenzkontrollen reisen. Das ermöglicht vielen Menschen,
sich innerhalb der EU zu bewegen. Das hilft vielen jungen
Menschen, die sich weiterentwickeln wollen, aber bisher

benachteiligt wurden."

 "Es gibt viele Arten von Ungerechtigkeit, aber vielleicht
müssen wir genau dann etwas tun, wenn wir etwas sehen, das

wir für falsch halten. Denn wenn wir nichts tun, werden die
Dinge wahrscheinlich auseinanderfallen, und das sollte nicht
passieren. Wir sollten uns engagieren und unsere Meinung
sagen, und egal, welche Ansichten wir haben, Wir sollten

Menschen helfen."

 
 "Ich glaube, die Leute verstehen nicht, was gut bedeutet. Sie denken, wenn jemand etwas Gutes tut, sind sie

dumm. Die Leute verstehen es überhaupt nicht."
 

"Es gibt viele Themen, wie zum Beispiel Probleme mit
Kindern und deren Inklusion in den Schulen. Probleme

mit jungen Leuten an Universitäten oder mit Leuten, die
keinen Job bekommen, weil sie einer bestimmten

ethnischen Gruppe angehören. Kindern in den Schulen
werden wegen der Gemeinschaft, der sie angehören,
diskriminiert und die Lehrer haben ihnen gegenüber

Vorurteile. Die Kinder spielen nicht mit ihnen,
kommunizieren nicht miteinander, weil ihre Eltern sie so
erziehen. Eltern sollten ihren Kindern lieber sagen, dass

alle Menschen gleich sind, damit kein Hass geschürt
wird. Eine Änderung würde im Kontext dieser Themen
bedeuten, dass alle Menschen gleich sind, unabhängig

von Geschlecht und ethnischer Zugehörigkeit."



Sasho Chirkov

"Mein Name ist Sasho Chirkov, ich bin 22 Jahre alt. In ein, zwei Wochen beginnt mein drittes Jahr an der
Universität. Ich studiere Zahnmedizin."

"Es gibt viele Gründe, warum ich so bin, wie ich jetzt bin. Bis ich
etwa 15 oder16 war, ich glaube 16, war ich kein geselliger Mensch.

In der Schule war es genauso, ich war nur zu Hause
Computerspielen, ich hatte ein paar Freunde. Danach, mit 17 oder

18, wurde mir klar, dass ich mich ändern musste. Ich habe
begonnen, ein sozialeres Leben zu führen. Ich habe angefangen
auszugehen. Ich habe ein paar Leute getroffen. Diese Menschen

haben mein Leben verändert, zum Besseren und zum
Schlechteren. Einige dieser Menschen existieren nicht mehr in
meinem Leben, andere existieren noch. Als Mensch denke ich,

dass ich ein Humanist bin, der das Denken und die
Gedankenfreiheit sehr schätzt."

 
 "Aus meiner Sicht ist der Mensch auf dieser Welt

entweder der Schönste oder der Hässlichste."
 

 
 

 "Natürlich sollte jeder Mensch das gleiche Recht auf
Freiheit haben, egal ob Mann oder Frau. Dies macht keinen

Unterschied. Jeder sollte das Recht haben, zu tun, was er
oder sie will, und sein volles Potenzial nutzen können. Hier

bei der Arbeit sehen wir zum Beispiel, dass eine Frau
weniger verdient. Deshalb sollten für mich alle die gleichen

Rechte haben, egal ob Frau oder Mann, groß oder klein.
Dafür kämpfen wir."

 

 "Mein Blick auf die Welt ist manchmal durch ein dunkles
Fenster, manchmal durch ein weißes Fenster. Manchmal
schaue ich durch ein gepunktetes Fenster. Egal welches
Fenster es ist oder aus welchem Winkel ich es betrachte,

leider sehe ich nichts Schönes daraus."

 
 

 "Alles, was ich im Leben erlebt habe, sei es gut oder
schlecht, hält mich am Leben, denn um das Schöne zu

verstehen, braucht man das Schlechte und um das
Schlechte zu verstehen, braucht man das Gute."

 

 
 

 "Um in dieser Welt zu leben, um am Leben zu bleiben, brauche
ich die Dinge, die mir Spaß machen, seien es schlechte oder
gute Dinge. Das hängt natürlich von der Weltanschauung
einer Person ab, als Pessimist denke ich immer, dass die

Dinge, die mir passieren, ob gut oder schlecht, immer aus mir
herauskommen und ich derjenige bin, der das beeinflussen

kann. So kann ich mich immer wieder in eine Richtung
drängen, um ein besserer oder ein schlechterer Mensch zu

sein. Das ist etwas Wunderbares für mich."
 

"Also, wie ich eingangs gesagt habe, das Imperium
muss zerschlagen werden, und weil wir einen neuen
Staat gründen müssen, muss dafür erst einmal Blut
vergossen worden sein. Das Blut soll nicht umsonst
vergossen werden, wenn es mein Blut ist. Also muss

die erste Regel sein, dass meine gegründete Republik
eine Republik bleiben soll. Die zweite Regel sollte sein,
natürlich ist es wichtig, die Menschen hier sollten die

Chance haben, in Freiheit zu leben und ihre
Meinungsfreiheit zu haben."

 
 "Ein Mensch, der von sich sagt, ich sei
Bulgare oder Türke oder Deutscher, ein

Mensch, der diese Sprachen spricht, der so
fühlt, dieser Mensch ist dann auch ein
Deutscher, ein Türke oder ein Bulgare."

 

 "Demokratie, aus der Sicht aus der ich sie betrachte, ist etwas, das die Freiheit der
Menschen verteidigt und das Ihnen ein Mitspracherecht gibt, wenn die Leute es nicht

verwenden, sagen Sie, es sei nur ein leerer Begriff."



Stefan Dimitrov

"Mein Name ist Stefan Plamenov Dimitrov und ich trainiere Fußball und gehe zur Schule. Ich bin einzigartig, weil ich
anders bin. Ich komme aus einer kleinen Stadt namens Razlog. Es liegt in der Nähe des Skigebiets Bansko. Es lässt sich
dort gut leben, es ist ruhig. Es gibt ein Roma-Viertel, in dem etwa 2000 Menschen leben. Wir sind eine große Familie
mit 13 Cousins und ich habe 4 Onkel. Ich hatte eine interessante Kindheit, wir lebten zusammen in einem Haus. Und

haben viel Unfug und Dummheiten angestellt, so wie Kinder eben sind." 

"Ich bin ein Junge mit vielen Träumen und ich kann mich
verrückt nennen, ich halte mich für sehr verrückt. Und ich

bin gutmütig und halte mich für gut erzogen."

 
 "Es ist eine Tatsache, dass alle Menschen gleich sind. Weil

wir nicht zwischen Weißen, Schwarzen, Rumänen,
Deutschen und Bulgaren unterscheiden sollen. Wir sind alle

gleich und haben die gleichen Rechte."
 

 
 

 "Die Welt ist meiner Meinung nach im 21. Jahrhundert
interessanter. Ich höre von älteren Menschen, dass es früher

ruhiger war, aber ich finde das Leben jetzt spannender."
 

 
 "Die Welt kann gerecht oder ungerecht sein. Im Moment gibt

es viele sehr arme Menschen. In manchen Städten und Ländern
gibt es weniger Jobs, in manchen mehr. Aber in denen mit

ärmeren Menschen gibt es viele Waisenkinder, viele
Arbeitslose, viel Elend und Hunger."

 

 "Wenn ich Macht hätte, würde ich dafür sorgen, dass
die Arbeitslosigkeit verschwindet. Ich würde es tun,

damit alle einen Job hätten und es keine Armen mehr
gäbe. Wir wären alle gleich, denn es gäbe keine

ärmeren oder reicheren Menschen."  
 "Die erste Regel ist, nicht zu stehlen. Die zweite Regel
ist, die Menschenwürde nicht zu verletzen. Die dritte

Regel ist, jeden zu respektieren, egal wer er ist."
 

"Ich würde für meine Familie sterben und für
meine treuen Freunde und für alle meine

Verwandten, die ich liebe."

 
 "Ich werde allen Menschen sagen: Stoppt den Rassismus und lasst uns alle Länder eins werden! Ich möchte allen Menschen in Europa sagen,
lasst uns eine Gruppe sein und nicht unterscheiden, wer woher kommt. Wir sollten ein Ganzes bilden und uns gegenseitig helfen. Ich möchte

alle ermutigen, dass wir Brüder und Schwestern sind und gleich geschaffen wurden. Und dass es keinen Unterschied zwischen Arm und
Reich, zwischen Schwarz und Weiß gibt. Wir sind alle zusammen, Brüder und Schwestern, und wir sollen uns alle gegenseitig helfen. Jeder

sollte seinen Mitbürgern dieser Welt, seinen Nachbarn helfen und wir müssen alle vereint bleiben."
 



Vasilena
Georgieva

"Ich mag die Wolken am Himmel. Sie geben mir eine gewisse Gelassenheit, die mich beruhigt und entlastet. Wenn ich
in den Himmel schaue, fühle ich mich ruhig und geschützt. Mein Name ist Vasilena Georgieva, ich bin 18 Jahre alt und

komme aus der Stadt Razlog. Als ich ein Kind war, erinnere ich mich, dass wir Kinder uns immer auf einem Hügel
versammelten und wenn der Schnee fiel, schnappten wir uns Plastiktüten und rutschten den Hügel hinunter. Wir

hatten viel Spaß, obwohl es sehr kalt war. Es war nett. Ich habe auch gerne Spaß mit meinen Freunden. Wir sind bis
heute zusammen. Wir haben eine starke Beziehung zwischen uns entwickelt, weil wir zusammen aufgewachsen sind

und diese Kindheitserinnerungen uns stark gemacht haben."

"Das Schöne auf der Welt ist die Natur, auch
der Himmel. Die Natur ist ein Phänomen. Sie ist

wunderschön und zeigt dir Dinge, von denen
du nie gedacht hättest, dass sie existieren. Der
Himmel ist so schön, die Sterne auch. Alles auf

der Erde ist magisch, solange man ein Auge
dafür hat, es zu sehen."

"Ich bedauere es nicht, einen Roma-Hintergrund zu haben.
Denn wir Roma-Frauen sind etwas ganz Besonderes. Wir
kämpfen für das, was wir wollen, und machen uns keine

Sorgen, dass wir aufgrund unseres Roma-Hintergrunds oder
gerade weil wir Frauen sind, diskriminiert werden. Denn in

unserer Region heißt es, Frauen müssen zu Hause bleiben und
kochen, putzen und waschen. Eigentlich ist es nicht so. Die

Roma-Frau ist ein Mensch und hat Träume, die sie
verwirklichen möchte, und führt und gewinnt viele Kämpfe

gegen Diskriminierung." 
"Ich bin eine starke Roma-Frau, weil mich eine

starke Mutter geboren hat."
 "Ich kann nicht sagen, dass ich eine falsche Qualität

habe, denn ich kann für das kämpfen, was ich will, und
mit meinem Flair vorangehen, um es zu erreichen."

"Meiner Meinung nach sollten mehr Stiftungen
gegründet werden, weil wir, die Roma-Frauen, hier
nicht gut genug geschützt sind. Stiftungen sollen

gegründet werden, um die Menschenwürde der Frau
zu schützen und sie zu ermutigen, für ihre Interessen

zu kämpfen."

"Ich habe Angst, mich als Person nicht zu verlieren.
Ich will mich halten und weiterentwickeln. Ich

fürchte die Gleichgültigkeit der Menschen."

"Die Bildung einer Person ist sehr wichtig. Wir müssen gebildet und belesen sein, damit wir stolz
aauf uns sein können, denn Wissen ist Macht."



Vasko
Karagyozov

"Stolipinovo ist der beste Stadtteil von Plovdiv. Rund 70.000 Menschen sind dort registriert, davon leben
50.000 in Deutschland, England, Frankreich und anderen Ländern. Im Sommer ist es voll und kein

Durchkommen und im Winter ist es leer, als würde dort niemand wohnen. Ich komme aus Stolipinovo. Mein
Name ist Vasko, ein einfacher Mensch, der Träume hat. Ich mag es zu singen. Mein Vater ist Musiker und ich
möchte in Zukunft gerne Musik machen. Im Moment mache ich das, aber nicht beruflich. Ich hoffe, dass ich

später die Musik zu meinem Beruf machen werde. Ich mag Fußball. Ich mag die Lügen und die Heuchler nicht."

 "Ich mag Musik, weil ich damit aufgewachsen bin,
mein Vater ist Musiker. Als ich ein kleines Kind war,
spielte ich Klavier. Später lernte ich Gitarre spielen.

Mein Onkel ist Schlagzeuger."

"Ein gutes Herz macht dich menschlich. Wir alle sind
geborene Menschen, aber nicht alle bleiben

Menschen. Ein Mensch ist ein gutmütiger Mensch,
der seine Familie liebt, sich um seine Freunde

kümmert und an sie denkt. Es ist die Person, die mehr
an die anderen denkt als an sich selbst. Meiner
Meinung nach ist das ein Mensch. Wenn alle so
denken, dann wäre die Welt ein besserer Ort."

"Ich werde mit Ihnen ein Zitat teilen, das wahr
ist. Ich habe es letztes Jahr gelernt und

erlebt. Dies sollte ein Ratschlag für Sie sein:
Nicht jeder, der Ihnen hilft, ist ein Freund,

und nicht jeder, der Sie angreift, ist Ihr
Feind."

"Ich bin der Meinung, dass alle Menschen gleich
behandelt werden sollten. Manche denken, dass
sie wichtiger sind als die anderen, aber über uns
haben wir den gleichen Himmel, also ist es egal,

ob reich, arm oder berühmt – wir sind alle
Menschen. Gemeinsam ist uns, dass wir die

gleiche Luft atmen."

 "Ich glaube, dass die Roma die talentiertesten
Menschen der Welt sind. Wir sind aus

Schmiedeeisen, wir sind musikalisch und wir sind
überall auf der Welt."

 "Mein europäischer Traum geht so: Du hast einen gut bezahlten Job, eine glückliche Familie
und ein schönes Auto. Darüber hinaus reisen und verwirklichen Sie Ihre Träume und sind den

Menschen nahe, die Sie lieben."



Zhelayzko
Zhelyazkov

"Mein Name ist Zhelyazko, ich bin 23 Jahre alt. Was macht mich einzigartig auf dieser Welt? Ich denke, die Tatsache, dass ich
einen Roma-Hintergrund habe, hilft mir, anders zu denken, und ich kann sagen, dass jeder Mensch in seinem eigenen Recht

einzigartig ist. Ich bin in einem Dorf geboren. In einem Dorf aufzuwachsen ist etwas ganz anderes als in der Stadt aufzuwachsen.
Ich bin in einem Dorf mit 2000 Einwohnern aufgewachsen, wo jeder jeden kennt. Ich ging auf eine Schule, wo es sehr wenige
Kinder gab und wir uns alle kannten. Wir hatten fast die gleichen Interessen und waren gute Freunde. Es war nicht schwierig,

Kontakte zu knüpfen, weil wir uns alle kannten."

 
 "Meiner Meinung nach ist ein Mensch jemand, der Kontakte

knüpfen und verstehen kann, was um ihn herum vor sich geht.
Diese Person soll nicht instinktiv denken und sie braucht

andere Menschen um sich herum. Und hat nicht nur
körperliche, sondern auch seelische Bedürfnisse."

 

 "Ein Staat ist meiner Meinung nach ein Ort, der alle Menschen in
einem bestimmten Gebiet vereint, unabhängig von ihrer Kultur oder
ethnischen Zugehörigkeit. Es gelten die gleichen Regeln und Gesetze.
Alle sollen die gleichen Rechte und Chancen haben. Ich bin mir nicht

ganz sicher, aber ich glaube, dass Staaten existieren sollten.
Menschen aus verschiedenen Regionen der Welt sind unterschiedlich

und es sollte etwas geben, um die verschiedenen Kulturen und
Denkweisen zu trennen, damit es eine gewisse Ordnung gibt. Ich

denke nicht, dass es die beste Lösung ist, dass es keine Staaten gäbe,
weil es sehr chaotisch würde. Ich kann mir nicht aussuchen, wo ich
geboren werde. Aber das bedeutet nicht, dass, wenn ich in einem

Staat geboren wurde und dann später auswandere und mich
woanders niederlasse, dass ich in diesem Staat bleiben muss. Wenn
ich möchte, gibt es die Möglichkeit, in einem anderen Land zu leben.
Ich bin sicher, niemand kann sich seinen Geburtsort aussuchen, aber

man sich sicherlich aussuchen, wo man lebt. Ich glaube, dass jeder die
Wahl haben sollte. Manche ziehen es vielleicht vor, woanders zu leben

oder sich als eine andere Nationalität zu bezeichnen. Und ich denke
nicht, dass die Frage nach dem Geburtsort, die Sie gar nicht

beantworten können, das Wesen eines Menschen bestimmt. Ich
denke, wir sollten frei wählen können."

 "Die erste und wichtigste Regel – alle
Menschen sollten gleich sein und alle

sollten die gleiche Behandlung
erhalten, weil wir unterschiedlich

sind, aber eigentlich sollten wir gleich
berechtigt sein."

"Zunächst einmal denke ich, dass es für die Menschen sehr gut war, dass wir in die EU aufgenommen wurden. Sie haben die wichtige
Option, ins Ausland zu gehen, um zu arbeiten oder sich niederzulassen. Und für das Dorf hat der EU-Beitritt viele finanzielle Mittel

gebracht, die die Infrastruktur verbessert haben. Ich glaube, zwei Schulgebäude im Dorf wurden mit Hilfe der EU renoviert, und ein
Kindergarten wird gerade gebaut. Auch die Straßen wurden mehrfach saniert. Vor dem EU-Beitritt war die gesamte Infrastruktur des

Dorfes in einem desolaten Zustand. Jetzt sieht alles besser aus und die Leute haben mehr Möglichkeiten."



Umweltfreundliche Bewegung:

 Es wäre gut, wenn wir überall in der EU eine Woche Zeit hätten. alle ermutigen, ihre eigenen Autos oder
Motorräder nicht zu benutzen und öffentliche Verkehrsmittel oder andere umweltfreundliche
Transportmittel (Fahrrad) zu benutzen. Auf diese Weise sind alle direkt daran beteiligt, Europa zu einem
grüneren Raum zu machen. Verwenden Sie Medienkampagnen, um die Menschen zu ermutigen, die
öffentlichen Verkehrsmittel während dieser Woche billiger/kostenlos zu machen und die öffentlichen
Verkehrsmittel für alle kostenlos zu machen. Verbieten Sie fossile Brennstoffe so schnell wie möglich.
Autofreie Wochen sind in jedem Bundesland für mindestens eine Woche pro Jahr verpflichtend.

 Verhütung:
 
 Es ist einfacher, etwas von vornherein zu verhindern, als den Schaden zu reparieren, nachdem er
passiert ist. Wenn alle Gletscher schmelzen, werden einige Länder dieses Planeten verschwinden. Aus
diesem Grund sind wir der Meinung, dass Kurse zum Thema Klimawandel und Umwelt obligatorisch
sein sollten.

 Energie:
 Unter den verschiedenen heute verfügbaren sauberen Energietechnologien werden laut IPCC Wind-
und Solarenergie die billigsten und schnellsten Möglichkeiten zur Reduzierung der
Kohlendioxidemissionen aus dem Energiesektor bis 2030 bleiben. Bestehende Technologien wie Wind-
und Solarenergie, deren Preise in den letzten zehn Jahren stark gesunken sind, sowie effizientere
Beleuchtung, Gebäude und Fahrzeuge werden dazu beitragen, die Emissionen zu reduzieren.

 Solarplatten:
 Solarenergie ist eine wesentliche Quelle erneuerbarer Energie. Es erzeugt keine Treibhausgase und
belastet das Wasser nicht. Außerdem benötigt es im Gegensatz zu Kernkraftwerken nur sehr wenig
Wasser für seine Wartung. Einfacherer und billigerer Zugang zu Solarmodulen für jedes Haus. Dafür
müssen Sondermittel eingesetzt werden.

 Wir glauben, dass es wichtig ist, die Pflanzen zu schützen, denn jedes Mal, wenn eine Blume
verschwindet, wirkt sich dies auf einen bestimmten Zyklus aus, und dies kann der Artenvielfalt und der
Menschheit großen Schaden zufügen. Mehr Gesetze zum Schutz der Biodiversität – Die Staaten müssen
dafür sorgen, dass keine Bäume mehr illegal aus den Wäldern gefällt werden. Sondermittel für
Wiederaufforstung.

MASSNAHMEN FÜR DEN KLIMAWANDEL



Durchsetzung der Sicherheit beim Surfen im Internet durch Verbot des Zugriffs auf Websites mit illegalen Inhalten für alle Personen.
Alle Websites müssen die Menschen über die Inhalte informieren, die sie haben, damit jede Person sicher ist; Es muss ein Programm
implementiert werden, um die Sicherheits- und Datenschutzmaßnahmen zu gewährleisten, um zu verhindern, dass Personen dazu
verleitet werden, persönliche Daten preiszugeben.

 Digitalisierung von Aktivitäten, um die Arbeit der Menschen zu erleichtern.

 Die durch die Digitalisierung erzielten Gewinne sollten besteuert und an die Gesellschaft verteilt werden, indem Software erstellt
wird, die den freien Zugang zu verschiedenen Kursen oder Schulungen ermöglicht; Programmierer sollten eine spezielle Förderung
für die Entwicklung der Software erhalten und online mit freiem Zugang für alle veröffentlichen. Entwickeln Sie ein Programm für
Menschen, die benachteiligt sind und keinen Zugang haben, um ihnen Zugang zum kostenlosen Schulungsgelände zu gewähren. Die
EU sollte ein spezielles Programm schaffen, in dem jeder Mitgliedsstaat kostenlose Digitalisierungskurse für Menschen anbietet, die
keinen Zugang zum Internet oder Computer haben, und ihnen erklärt, wie man damit umgeht. Fügen Sie dem Team Personen hinzu,
um zu kontrollieren, dass diese Kurse wirklich stattfinden. Ein Gesetz für das Recht auf schnelles Internet muss umgesetzt werden.

 Zugang zu digital für Studenten.

 Jede Schule/Gymnasium sollte zum Nutzen der Schüler mit Computern ausgestattet sein, um ihnen das Lernen zu erleichtern; Für
die Beantragung von Computern, Tablets etc. müssen Schulen spezielle Fördermittel bereitstellen. Lehrer sollten in der Nutzung der
Geräte geschult werden. Besonderer Fokus auf die Ansprache unterschiedlicher Altersgruppen, um die neuen und besten
Technologien für sie zu finden und sie an der digitalen Gesellschaft teilhaben zu lassen. Kinder in Schulen/ Gymnasien, die Neigung
haben, sich in der digitalen Welt zu entwickeln, sollten nach einer Grundausbildung an große Unternehmen geleitet werden, wo sie
ihre Fähigkeiten weiterentwickeln und verbessern können. Implementieren Sie das Fach „Digitalisierung“ in den Schulen

 Digitale Transformation im Gesundheitswesen

 Alle Krankenhäuser müssen diese Transformation haben, um den Bedürfnissen der Menschen gerecht zu werden. Wenn jemand
beispielsweise einen Termin vereinbaren muss, kann er dies online tun. Sie müssen eine Website haben, auf der die Leute ihre
eigenen Aufzeichnungen finden können, wenn sie sie mit Benutzername und Passwort benötigen, um nicht in langen Schlangen auf
ihre Akten warten zu müssen.

 Geschäftsdigitalisierung

 Der Prozess der Umwandlung von analogen in digitale Informationen, sodass alle Personen Zugriff auf die Informationen haben
können; Es muss ein digitales Archiv aller nützlichen Informationen erstellt werden (obligatorisch), um die Öffentlichkeit zu
informieren und Unternehmen zum Nutzen für die Arbeitnehmer und Verbraucher zu vergleichen. Gewährleistung des schnellen
Zugriffs auf die Informationen für alle Personen einschließlich Rentner; Verwenden Sie Mediatoren, um es den Menschen zu
erklären.

 Sicherung personenbezogener Daten.

 Alle Unternehmen sollten vorsichtiger mit den persönlichen Daten umgehen, da die meisten Leute getäuscht werden können und
ihnen sogar das Bankkonto sehr leicht im Internet geben und sie in Gefahr geraten können; Sichere und zuverlässige Software muss
von den Unternehmen nach europäischem Recht erstellt werden, um Benutzerkonten in Gefahr von Cyberkriminellen zu
überwachen. Aus diesem Grund sollten die Internetunternehmen den Preis ändern, den sich jeder leisten kann, was letztendlich zu
einem kostenlosen Internet für alle führen sollte. Der Basiszugang zum Internet soll für alle kostenlos sein, nur für einen schnelleren
Zugang soll man zahlen müssen. Ein großer Teil der Menschen loggt sich aus öffentlichen Netzwerken ein, die nicht sicher sind, und
die Menschen können keine Privatsphäre haben, deshalb müssen offene Zugangspunkte sicherer und zuverlässiger sein. Die
Nutzung von VPN muss durch Medienkampagnen öffentlich gemacht werden, damit mehr Menschen es nutzen können. EU-
Vorschriften, die die Privatsphäre im privaten Chat gefährden, müssen gestoppt werden. Das Recht auf Privatsphäre muss
durchgesetzt werden. Big Tech-Unternehmen müssen reguliert und letztendlich die Nutzung privater Daten zu Profitzwecken
verboten werden. Von diesen Unternehmen dürfen keine sensiblen Nutzerdaten außerhalb der EU-Mitgliedsstaaten gespeichert
werden.

MASSNAHMEN ZUR DIGITALEN TRANSFORMATION



 Maßnahmen ergreifen, um sicherzustellen, dass alle Familien in allen Mitgliedsstaaten gleiche
Familienrechte genießen. Recht auf Heirat und Adoption. Die Adoption von Kindern durch die
LGBTQ+ Community sollte in jedem EU-Mitgliedsstaat legalisiert werden. Kindergeld innerhalb
der EU gleichmäßig verteilt, pro Kind mindestens 200€ als Grundsicherung für das
Wohlergehen. Schließung des Lohngefälles zwischen den Ländern, indem in einem ersten Schritt
sichergestellt wird, dass Lehrer und Pflegekräfte in jedem Mitgliedstaat gleich bezahlt werden.

 Altersarmut verhindern durch Einführung einer Mindestrente. In jedem Mitgliedstaat sollte mit
einer Rentenerhöhung begonnen werden.

 Für viele Länder ist eine bessere Steuererhebung der Schlüssel. Das Problem ist, dass
multinationale Unternehmen sehr gut darin sind, die Steuern, die sie zahlen müssen, zu senken
oder sogar ganz abzuschaffen. Dies ist eine große Herausforderung für Entwicklungsländer,
nicht zuletzt wegen des Mangels an qualifizierten Wirtschaftsprüfern, die in der Lage sind, sich
mit den multinationalen Unternehmen zu messen. Durch die Bereitstellung praktischer
Unterstützung und Peer-to-Peer-Lernen verbessert das Programm das Verständnis der globalen
Steuerherausforderungen und hilft den Behörden, unbezahlte Steuern zurückzufordern. Es bietet
auch einen neuen Ansatz für den Aufbau von Steuerkompetenzen.

 Gewährleistung der Gleichstellung der Geschlechter: Trotz der weit verbreiteten Meinung, dass
Frauen die geschlechtsspezifische Kluft am Arbeitsplatz nahezu geschlossen haben, erhalten
Männer weiterhin die Mehrheit der hochbezahlten Jobs. Obwohl sich das geschlechtsspezifische
Lohngefälle langsam schließt, verdienen Frauen immer noch 84 Cent pro Dollar, den ihre
männlichen Kollegen verdienen. Es müssen Maßnahmen ergriffen werden, um das
geschlechtsspezifische Lohngefälle zu schließen. Gleiche Arbeit – gleiche Bezahlung!

 Führungskräfte können dazu beitragen, diese Lücke zu schließen, indem sie faire und
transparente Einstellungs-, Vergütungs-, Bewertungs- und Beförderungsrichtlinien schaffen.

 Die Überbrückung der geschlechtsspezifischen Kluft kann das Mitarbeiterengagement, die
finanziellen Erträge und die Innovation verbessern.

 Damit sich im Herbst und Winter jeder ein warmes Zuhause leisten kann, sollte es eine
Obergrenze für Energiepreiserhöhungen und eine Steuer für große Unternehmen geben, die von
der Inflation profitieren.

MASSNAHMEN WIRTSCHAFT, SOZIALE GERECHTIGKEIT UND ARBEITSPLÄTZE



 Weisen Sie den Kindern in der Schule einen persönlichen Vermittler zu, der sich um 5-6 Kinder kümmert. Um ihnen bei ihren Problemen zu helfen,
sei es eine Sozialisierung oder Probleme mit einigen Fächern oder anderen Problemen im Zusammenhang mit der Schule, die eine persönliche
Behandlung erfordern. Außerdem kann er die Leistung des Kindes verfolgen und ihm helfen, die richtige Universität nach dem Abitur zu finden.

 Entwicklung der langfristigen Bildung durch Umfragen mit Jugendlichen in der Schule darüber, was sie lernen möchten, und Erhöhung der Anzahl
der Klassen, an denen sie interessiert sind. Dies dient dazu, ihre Motivation zu erhalten, zur Schule zu gehen und sie als etwas zu betrachten, das
ihnen gefällt. Dies wird auch das Volumen des Unterrichts zu einem bestimmten Thema erhöhen und sie werden in jüngerem Alter spezialisierter.

 Informieren Sie Jugendliche über die Bedeutung ihrer Umgebung und die enge Verbindung zu ihrem Kreis und wie sie sich auf sie auswirkt. Um zu
verstehen, dass sie ihren Kreis von Menschen mit Bedacht aufbauen sollten.

 Es soll mehr Bildung und Möglichkeiten für behinderte Menschen geben. Sie sollten trotz Behinderung am gesellschaftlichen Leben teilhaben
können, sich an das Berufsleben anpassen und selbstständig sein können. Deshalb brauchen wir mehr persönliche Hilfen in Schule und
Kindergarten. Darüber hinaus soll es mehr Möglichkeiten für Personen mit Schulabbruch oder einem Sonderschulabschluss geben. Auch sie sollten
eine Ausbildung, ein Studium oder einen Beruf aufnehmen dürfen, ohne zuvor einen regulären Schulabschluss erwerben zu müssen. Dadurch
würden die Betroffenen stärker in den Arbeitsmarkt und auch in die Gesellschaft eingebunden.

 SPORT

 Führen Sie regelmäßig Schulturniere durch. Lassen Sie die Jugendlichen wählen, welche Sportart sie ausüben möchten. Führen Sie Kinder schon in
jungen Jahren an den Leistungssport heran. Wettbewerbsfähigkeit und Selbstverwirklichung machen süchtig. Wenn ein Team oder eine Einzelperson
gute Ergebnisse erzielt, stellen Sie ihre Leistungen in der Schule vor (bei Schulveranstaltungen usw.), damit andere Kinder sie sehen und die Chance
steigt, dass mehr Menschen Sport treiben möchten. Auch der Wettbewerbsteil wird die Kinder dazu bringen, sich jedes Mal zu verbessern und die
Qualität wird überall steigen.

 Es sollte mehr öffentliche Sportgeräte und Plätze geben, die jeder kostenlos nutzen kann. Es sollte auch kostenlose Sportkurse und
Selbstverteidigungskurse für Frauen und Kinder geben, damit alle den gleichen Zugang zum Sport haben.

 Ermutigen Sie die internationalen Sportveranstaltungen zwischen Schulen und Laien, um das Interesse der Menschen an Sport und Gesundheit
aufrechtzuerhalten. Dies wird auch ihre Erfahrung und Kultur verbessern.

 KULTUR UND AUSTAUSCH

 Fördern Sie das Erlernen von mehr als zwei Fremdsprachen, indem Sie den Fremdsprachenunterricht in jungen Jahren verstärken, und fördern Sie
den Austausch während des Heranwachsens. Üben Sie das Sprechen von Fremdsprachen und bringen Sie sie in Situationen, in denen sie diese
verwenden müssen, um andere Kulturen zu verstehen, und um mehr Optionen für die Karriereentwicklung zu haben. Vielleicht sogar in ein anderes
Land zu ziehen.

 Verhindern Sie nur an einer Kultur und Überzeugung eines bestimmten Landes oder einer bestimmten Religion festzuhalten. Entwickeln und
investieren Sie in Austauschprogramme, denn davon profitieren alle beteiligten Seiten mit kulturellem Wissen, Erfahrungen und Möglichkeiten für
die Menschen.

 EUROPÄISCHE JUGENDFRAGEN

 Fördern Sie das kritische Denken in jungen Jahren, Schulen müssen sich mehr darauf konzentrieren, den richtigen Weg zu den Antworten zu zeigen,
anstatt die richtigen Antworten zu geben. Junge Menschen sollten lernen, sich an unterschiedliche Situationen anzupassen und ihre Kreativität zu
entwickeln.

 Erhöhen Sie die Anzahl der Gesundheits- und psychischen Gesundheitskurse in der Schule, um das Verständnis für die Entscheidungen zu
verbessern, die sie in jungen Jahren treffen.

 Steigern Sie das Bewusstsein dafür, wie wichtig es ist, sich auf eine Sache zu konzentrieren und es so gut wie möglich zu tun. Heutzutage haben
junge Menschen so viele Ablenkungen und die Fähigkeit, sich auf eine Sache zu konzentrieren und es so gut wie möglich zu machen, wird immer
wertvoller.

 Heutzutage verbringen viele junge Menschen viel Zeit drinnen und am Handy und haben wenig Möglichkeiten, die Natur zu erleben. Aus diesem
Grund sollte es in Großstädten mehr öffentliche Parks geben, die zu Fuß erreichbar sind. Außerdem sollte es mehr Jugendzentren geben, in denen
junge Menschen ihre Interessen erkunden und ihre Freizeit verbringen können.

 Häusliche Gewalt ist ein großes Problem, das junge Menschen in ihren Familien und Pflegefamilien erleben. Zum besseren Schutz der Jugendlichen
sollte es mehr unangekündigte Kontrollbesuche der Sozialdienste in Familien geben und auch bessere Möglichkeiten, Fälle von häuslicher Gewalt zu
melden

MASSNAHMEN BILDUNG, JUGEND UND SPORT



 Reduktion von Mikromolekülen aus Kunststoff in Lebensmitteln, Getränken und im Alltag. Weitere Forschung zu plastikfressenden Bakterien. Bemühungen zur
Reduzierung des von Bakterien produzierten Kohlendioxids. Vermeiden Sie die einmalige Verwendung von Kunststoffen und ersetzen Sie sie durch die Verwendung
von Metall- oder Glasflaschen, um die Verwendung von Kunststoffen um Schäden von Kunststoffen für die Welt und die Menschen zu reduzieren

 Informative Schulungen und Richtlinien gegen unnötigen Antibiotikaeinsatz. Schwere Bestrafung, insbesondere von Ärzten, für diejenigen, die sich nicht an diese
Regeln halten.

 Sättigende Mahlzeiten, reich an Proteinen, Mineralstoffen und Vitaminen, die die Krankheiten der Patienten in den Krankenhäusern nicht verschlimmern.

 Die Hersteller von Fertiggerichten und Fast-Food-Ketten müssen für den Verkauf von natürlich zubereiteten Lebensmittel sorgen. Das Fleisch von Tieren darf nur
verkauft werden, wenn es für die für die menschliche Gesundheit nicht schädlich ist und keine Antibiotika verwendet wurden. Junge Menschen müssen über „Was ist
Gesundheit und was sind unsere Rechte auf Gesundheit“ aufklärt werden.

 Stärkung des Gesundheitssystems

 Einrichtung von Spezialstationen für chronische Krankheiten. Fachärzte und Schulungen für chronische Erkrankungen wie Autoimmunerkrankungen oder
Darmerkrankungen wie „chronische Colitis ulcerosa und Morbus Crohn“. Eingehende Recherche und Unterstützung durch einen Psychiater, Psychologen oder
Psychotherapeuten.

 Behandlungen für schwere Krankheiten sollten kostenlos oder billiger sein. Patienten, die sich eine Behandlung nicht leisten können, sollten eine Gutschrift erhalten
oder für die Behandlung oder Operation bezahlt werden. Dann die Schulden als Darlehen oder auf andere alternative und mögliche Weise zurückzahlen.
Krankenversicherung zur Deckung mehrerer teurer medizinischer Eingriffe. Teure Medikamente zur Behandlung lebensbedrohlicher Krankheiten sollten verfügbar
sein und der Großteil der Summe sollte vom Staat bezahlt werden, und einige schwere Fälle sollten sogar kostenlos sein.

 Kostenlose Zahnprophylaxe 4 x jährlich und kostenlose Panorama- und diverse bzw. notwendige Untersuchungen für Zähne, Nebenhöhlen und Mundhöhle. Für
Kinder zwischen 0 und 18 Jahren ist die Untersuchung kostenlos und für Erwachsene über 18 Jahren ist die Untersuchung zweimal im Jahr kostenlos.

 Mindestens einmal Gentests oder Screening auf Metaplasie oder auf einen Tumor (insbesondere auf das p53-Protein). Obligatorische Untersuchungen für
diejenigen, die ein Familienmitglied mit Krebs oder einer genetischen Mutation haben. Aufklärung über die Bedeutung und Folgen von Prüfungen und
Nichtprüfungen. Wenn es notwendig ist muss der Staat die Kosten der Versicherung des Patienten oder des Forschungswilligen tragen.

 Ein breiteres Verständnis von Gesundheit
 Ziel: Sexualerziehung, geistige Gesundheit und Erste-Hilfe-Kurse
 Forschendes und tabubrechendes Lernen und Programme oder Lernorte für Erwachsene in Staaten, in denen Sex tabu ist. 
 Tiefgreifende Studien und Tests darüber, welche Krankheiten das Gehirn und das Gedächtnis einträchtigen. Einigen Patienten psychologische Unterstützung zu
geben, sich in Europa zu normalisieren und sie ernst zu nehmen und zu verstehen.

 Informationskampagnen zu sexuellen Orientierungen. Menschen sollten Menschen nicht beurteilen. Wir müssen akzeptieren, dass wir einzigartig sind. Mein Körper,
meine Wahl! Außerdem müssen alle Länder der Europäischen Union Bars, Sozial- und Psychologen haben, die sich ausschließlich mit dem Thema LGBTQ+ befassen.
Eine sichere Zone für diese Community, um sich dort wohl zu fühlen und unter Gleichgesinnten zu sein.

 Durchführung von Sexualerziehungskursen in Schulen. Wir müssen die Menschen auch darin schulen, wie sie andere Menschen über Sexualerziehung unterrichten
können.

 Einführung von Erste-Hilfe-Kursen in Schulen und Betrieben. Defibrillatoren und Erste-Hilfe-Sets sollten für Notfälle an allen öffentlichen Orten vorhanden sein,
damit schnell gehandelt werden kann.

 Gleicher Zugang zu Gesundheit für alle

 Verfügbarkeit jedes Medikaments für jeden Menschen, einfache Verfügbarkeit und Zugänglichkeit, um einige Krankheiten nicht zu lange zu heilen. Die EU-Staaten
stehen bei Bedarf in engem Austausch miteinander und können auf einige nichtstaatliche Medikamente, wenn sie getestet und in der Praxis eingesetzt werden,
einfach und schnell zugreifen.

 Die EU-Staaten erhalten Daten und Unterstützung voneinander, wenn sie umfangreiche Untersuchungen durchführen müssen, um festzustellen, welche Menschen
in welchen Staaten anfälliger für welche Krankheiten sind, und wenn dieser Staat diese Krankheiten eingehend untersuchen und verstehen muss. Und den Aufbau
von Einrichtungen dieser Staaten, von Ärzten mit diesem tiefen Wissen und von Labors, um Medikamente gegen diese Krankheiten zu entwickeln.

 Wo Cannabis legal ist, recherchieren Sie gründlich für jedes menschliche Endocannabinoid-System. Und weitere Forschungen zu Cannabinoiden und
Tetrahydrocannabinol (THC) sollten detaillierter und eingehender untersucht werden und welche Patienten und Krankheiten individuell getestet werden sollten. Zu
entschlüsseln, welche Sorte medizinisch besser verwertbar ist und ob es sich um eine Behandlungs- oder alternative Behandlungsmethode für Krankheiten wie
Autoimmunerkrankungen und Parkinson handelt.

 Eingehende Studien darüber, wie und wie stark soziale Medien auf das Gehirn und die Gesundheit von Menschen auswirken, die sich nicht gut sozialisieren. Studien,
bei denen Menschen immer mehr Stress und Angst haben, und Studien, um Angst und Stress zu reduzieren.

Psychische Erkrankungen, die im Alltag auftreten wie Depressionen, Schizophrenie, Borderline und Suchterkrankungen wie Mediensucht, Bulimie, Binge Eating
müssen mehr Beachtung finden und in den Schulen aufgeklärt werden, damit dies besser verhindert werden kann. Mehr Verständnis für die Betroffenen.

EIN GESUNDER GEIST IN EINEM GESUNDEN KÖRPER



 Wir schlagen heute eine europäische Lösung vor, die das Vertrauen der
Bürgerinnen und Bürger der Mitgliedstaaten in unsere Fähigkeit, die
Migration als Union zu bewältigen, wiederherstellen wird. Die EU hat
bereits in anderen Bereichen bewiesen, dass sie außergewöhnliche
Maßnahmen ergreifen kann, um divergierende Perspektiven miteinander in
Einklang zu bringen. Wir haben einen komplexen Binnenmarkt, eine
gemeinsame Währung und einen beispiellosen Aufschwung geschaffen,
um unsere Volkswirtschaften wieder aufzubauen. Jetzt ist es an der Zeit, die
Herausforderung gemeinsam anzugehen, die Migration zu bewältigen und
das Gleichgewicht zwischen Solidarität und Verantwortung zu
gewährleisten.

 Wir planen Aktivitäten, die auf sozialer und emotionaler Intelligenz
basieren und speziell darauf ausgelegt sind, Empathie gegenüber
Flüchtlingen zu fördern. Schülern mit Migrationshintergrund wollen wir
helfen, mit den schwierigen Situationen fertig zu werden, die sie
durchmachen.

 An jeder Grenze sollte es Partner und Stiftungen geben, die allein reisende
Minderjährige unterstützen, um nicht in die Hände von Menschenhändlern
zu geraten

 In jedem Land, das Migranten aufnimmt, sollte es Bildungszentren für
Minderheiten und Zentren geben, durch die sich Migranten schneller in die
Gemeinschaft integrieren können.

MIGRATION



 
 Ziel: Schaffung gleicher Lebensbedingungen für alle Mitglieder der Europäischen Union, insbesondere
durch:

 Investitionen in Bildung, Gesundheit und Wohnraum entsprechend den Bedürfnissen des Landes. Dies
bedeutet, weniger entwickelte Länder (durch Verwendung des BIP - Bulgarien, Griechenland, Slowakei,
Kroatien) erfolgreich an die Standards der Gründungsländer der Europäischen Union (Belgien,
Frankreich, Italien, Luxemburg, Niederlande und Westdeutschland) heranzuführen.

 Durchführung wissenschaftlicher Studien darüber durch, welches Land das beste Bildungs-,
Gesundheits- und Wohnsystem hat, und versuchen Sie, es gemäß den Gesetzen des jeweiligen Landes
umzusetzen.

 Alle Länder, die Mitglieder der EU sind, haben irgendwann gemeinsame Vorschriften und Gesetze über
den Lebensstandard in der Europäischen Union.

 Steigerung und Erleichterung der Integration von Migranten in die EU-Gesellschaften durch die
Schaffung von Programmen zur Arbeits- und Wohnungssuche.

 Außerdem Sensibilisierung der EU-Bürger für migrationsbezogene Themen durch Massenmedien und
soziale Medien.

 DATENSCHUTZ UND CYBERSICHERHEIT

 Ziel: Gewährleistung einer stärker schützenden und bürgerorientierten Datenverarbeitungspolitik,
insbesondere durch:
 Sensibilisierungskampagnen:

 Organisation von Schultreffen/Veranstaltungen, um Eltern auf die Daten ihrer minderjährigen Kinder
im globalen Netzwerk aufmerksam zu machen, indem die Funktion „Elternkontrolle“ auf ihren
Telefonen implementiert und verbessert wird.

 Sensibilisierung der Anbieter von Telekommunikationsdiensten für die Verpflichtung, die
personenbezogenen Daten ihrer Benutzer zu schützen, ihre Sicherheitssysteme zu verbessern und
weiterzuentwickeln, indem mehr Authentifizierungsschritte in ihrem Netzwerk eingerichtet werden.

 Stärkung der Fähigkeit zum Schutz von Bankkonten, E-Mails und der Nutzung verschiedener Dienste
in der virtuellen Welt, insbesondere durch die Schaffung weiterer Maßnahmen und persönlicher
Codes.

MISST WERTE VON RECHTEN

ANTIDISKRIMINIERUNG, GLEICHBERECHTIGUNG UND LEBENSQUALITÄT
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